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Cena 60 tolarjev 

Direktor in glavni urednik Jože Cerovšek. Odgovorn i urednik Novega tednika Branko Stamejčič. 

Bosanski 
lonec vre 

Armada, zelene baretke, strankarski prvaki, Holiday inn . . . 
z očmi naših novinarjev in v pogovoru z njimi. Stran 16 in 17. 

Vsi bi jo radi, 
a je niliče noče 

Dr. Ciril Ribičič v intervjuju: »Odprti smo do vseh, tudi do krščanskih 
demokratov.« Stran 9. 

IZ VSEBINE: 

Stran 2 

Za las je šlo 

stran 5 
Donosna Spektri na 
španovlja 

stran 6 
Relativno zailovoljivo, 
absolutno pa zanič 

stran 7 

Vegas spet na tapeti 

stran 12 
Gole nalboljšl 
Igralec 

stran 25 
Avtokotiček: 
Honda, BMW 

stran 15. 18 
Pisma bralcev: 
Suprastan 
oUgovarJa, 
ČrnograillteUI IL, 

Zapor Je 
skrajni 
ukrep 

Mladoletnih prestopnikov je iz dneva 
v dan več. Stran 19. 

Pa bo prišel 
slovenski film 

Celje ohranja svoj filmski festival. Trije v boju za viteza. Stran 8. 



Z U B E D M I K O V E M I Z E 

Dan vstajenja prihaja 
Praviloma v Novem tedniku med pismi bralcev obja-4 

vimo vsa pisma znanih avtorjev ne glede na to, kaj^ 
mislimo v uredništvu o vsebini^ Tokrat pa smo prejeli : 
pismo, ki ga ne bomo objavili. Prdsedstvv Slovenske naci- ] 
onalne stranke, ki ga je napisalo, in vsem tistim, ki nami 
bodo morda še poslali podobna pisanja, to javno sporo- t 
čamo. ;| 

Za lažje razumevanje naše odločitve samo nekaj citatovi 
iz pisma avtorjev »resnično domoljubnega in s slovenskim : 
duhom prežetega pisanja«. »SNS ima veliko dokazovi 
o zločinih teh novopečenih ,Slovencev\ vemo pa, da čas j 
obračuna ni več daleč.«... »Pojdite domov... vi in vašihi 
400 tisoč tovarišev... Pojdite kamorkoli, samo ne ostanite i 
tukaj! Kajti dan vstajenja našega trpečega, a zmagujočega i 
naroda se bliža, še prej pa mora nastopiti Bartolomejska 
noč, ki bo očistila našo deželo! Upam, da ste dovolj raz-% 
gledani, da veste, kaj to pomeni za vas in vaŠe sonarod-
njake!<' 

Brez skrbi. Predsedstvo SNS, dobro vas razumejo ne-^ 
Slovenci, ki jim pismo namenjate, dobro vas razumemo 
tudi Slovenci. Kaj vam ni dovolj krvi, krvi, ki teče na§ 
Hrvaškem, v Bosni, Hercegovini... Obljubljate, da bo§ 
tj^kla tudi v Sloveniji, ki jo tako neskončno ljubite? Kako ] 
se lahko opajate z vse bolj upravičeno žalostjo ljudi, ki§ 
živijo med nami, ko »cvilijo od strahu, tako kot c\nlijo • 
podgane, kadar se jim bliža smrt«? Če že tako čutite, nikar i 
ne pričakujte od nas, da bomo pomagali širiti sovraštvo 
med ljudmi na osnovi narodnostne pripadnosti. Še v južni 
Afnki se je večinh izrekla proti apartheidu, vam pa očitno 
še to ne bi bilo dovolj. Vi bi »drugačne« kar iztrebili !§ 
Juden raus - smo nekoč poslušali in brali. Končalo se je% 
s holokavstom. 

Ce je razumljiva in upravičena zaskrbljenost majhnega 
naroda za svoj jezik, svojo kulturo, svojo samobitnost, pa | 
vaše početje presega vse meje. Kako lahko uporabite za | 
nesporne zločinske namene besede »dan vstajenja«. Mar 
ne veste, da je Kristus na križu umrl, da nam prinese 
odrešenje. Ne smrti, ampak večno življenje. Ne samo 
enemu narodu, vsem. Kaj nas, Slovence, tako neskončno | 
podcenjujete, da si upate govoriti v imenu nas vseh, da M 
smo prepolni sovraštva in prepričanosti v lastno vzviše
nost? Pa nas je veliko, ki ne sodimo ljudi po barvi kože, po ;| 
jeziku, ki ga govorijo, po religiji, ki jo sprejemajo, po ;: 
spolu... Ne, vaših nacističnih idej ne bomo podpirali in i 
ustava Republike Slovenije je na naši strani. 

MILENA B. POKLIC \ 

Nov sejem odprl vrata 
Na Golovcu tio sobote ekološki sejem EKO '92 

s pomočjo Minis trs tva za 
varstvo okolja in urejanje 
prostora je Zavod ŠRC Golo
vec - Celjski sejmi pr ipravi l 
prvi sejem EKO '92. V torek 
ga je na celjskem sejmišču 
odprl minis ter Miha Jazb in-
šek. Sejem bo na ogled do 
sobote, spremljala pa ga bo 
vrsta posvetovanj . 

Na sejmu se predstavl ja 45 
razstavljalcev, ki ponujajo 
svoje ideje in reši tve pr i u r e 
janju p i tn ih in odvodnih vo 
da, ekologiji doma ter p o -
slovno-tehnični informat iki 
v komuna lnem gospodar 
stvu. Di rek tor zavoda Golo

vec, F r anc Panger l , je ob tor
kovi otvori tvi poudar i l , da se 
zavod loteva prirejanja t ak š 
nega sejma predvsem s spoz
nanjem, da je urejeno okolje 
v Sloveniji eden izmed p red
pogojev za razvoj malega po 
djetništva, tu r izma in po 
dobnega, saj v Sloveniji za
gotovo nimajo več bodočno
sti umazane industri je. Mi
nister Jazbinšek pa je p o 
udar i l , da se tudi samo min i 
strs tvo loteva konkre tn ih 
korakov v pomoč okolju. Ta
ko so na minis t rs tvu že p r i 
pravil i celovit projekt odv
zema odpadkov in njihovega 

uničevanja brez ostankov. 
Kot je dejal, ga bodo žal 
predstavi l i šele na l jubljan
skem sejmu Tehnika in 
okolje. 

Ministrov pomočnik Mitja 
Bricelj pa meni, da bo Slove
nija do poletja vendar le 
sprejela zakon o vars tvu 
okolja in zakon o gospodar
skih javnih s lužbah. Čeprav 
bo na podlagi obeh zakonov 
t reba sprejeti še okoli dvesto 
predpisov, bosta vendar le 
omogočila tud i občinam 
boljše gospodarjenje s ko 
munaln imi dejavnostmi. 

Na sejmu bodo podelili t u 
di pr iznanja najuspešnejšim 
razstavljalcem in priredi l i 
nagradn i kviz iz poznavanja 
varovanja okolja za celjske 
osnovnošolce in srednje
šolce. 

BRANE PIANO 

Ritem srca 
- ritem zdravja 

Generalni direktor Svetov, 
zdravstvene organizacije ,j 
. Hiroshi Nakajima je poslali 
co ob letošnjem svetovn^ 
dnevu zdravja, 7. aprilu, 
slovil Ritem srca - rit^ 
zdravja. Pod tem naslovom j 
bili v ponedeljek v Celju (j, 
prireditvi, ki ju je pripra( 
Zavod za socialno medicino 
higieno. Obe sta opozarjali j 
razširjenost bolezni, zara 
katerih vsako leto v sv? 
umre 12 milijonov ljudi in| 
možnosti preprečevanja. 

Na strokovnem posetu so ] 
uvodu direktorja zavoda rria 
. dr. Ivana Eržena več kot st 
tim udeležencem spregovori 

Za letošnji svetovni di 
zdravja so podelili naziv pi 
marij 28 slovenskim zdra\ii 
kom. Med zdravniki s Celjjk 
ga sta nova primarija dr. A 
ton Homan, predstojnik o 
delka za patomorfologijo cel 
ske bolnišnice ter dr. Jože L 
VTič, specialist internist - g 
stroenterolog, direktor zdra 
stva v Zdravilišču RogašI 
Slatina. 
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o programu preprečevar 
srčnih in žilnih bolezni pre 
sednik slovenskega diništva! 
srce prof. dr. Josip Turk, o s 
kundarni in tercialni preven 
vi dr. Janez Tasič in prof. ( 
Boris Sila, ki je poudaril pre 
vsem pomen gibalne aktivu 
sti, o srčnih in žilnih bolezr 
dr. Frančiška Škrabl-Močn 
o delu društev pa prestavni 
Nekadilcev, društva za 1: 
proti raku, društva Za zdra 
in vitko linijo ter društva Sk 
za lastno zdravje. 

V prostorih Muzeja novej 
zgodovine Celje pa so odp 
razstavo likovnih del otrok 
učencev vrtcev, osnovnih i 
srednjih šol s celjskega ^ 
močja, prav tako na temo 1 
tem srca - ritem zdravja. 

Že v petek pa so v Ce 
ustanovili podružnico slov( 
skega društva Za zdravje s: 
in ožilja. Vodi jo dr. Jas 
Tasič. M 

O črnili 
gradnjah 

Celjska občinska vlada je 
sprejela sklep, da še v apri
lu obravnava celovito pro
blematiko črnih gradenj in 
poslovanja obratovalnic 
z začasnim obratovalnim 
dovoljenjem. Za pripravo 
poročila so zadolžili občin
ski inšpektorat ter občin
ska sekretariata za ureja
nje prostora in varstvo 
okolja ter družbeno eko
nomski razvoj. 

IS 

Za las je šlo 
Občinski proračun v Celiu sprejet - Na prihoHnjem 
skupščinskem zasetlanju imenovanje komisije za nadzor nad 
proračunsko porabo 

čeprav se je torkovo skupš
činsko zasedanje v Celju zače
lo T. \ T s t o proceduralnih zaple
tov, saj je nekaj poslancev me
nilo, da seja ni sklicana sklad
no s Poslovnikom o delovanju 
občinske skupščine, so približ
no poldrugo milijardo tolarjev 
V T e d e n proračun po temeljiti 
razpravi le sprejeli. Za spre
jem je glasovalo natančno 38 
poslancev, to pa je tudi po
trebna kvalificirana večina 
celjske občinske skupščine. 

Poslanci so z večino glasov 
podprli predlog krščanskih 
demokratov, da občinska ko
misija za volitve in imenova
nja do naslednjega zasedanja 
pripravi predlog sestave 

skupščinske komisije za 
spremljanje in nadzor nad 
proračunsko porabo v občini. 

Iz letošnje proračunske po
rabe so v Celju umaknili 15 
milijonov tolarjev za izgradnjo 
kabelsko razdelilnega sistema, 
denar pa so namenili za inve
sticijsko vzdrževanje objektov 
družbenih dejavnosti in 
v sklad za razvoj drobnega go
spodarstva (po 6,5 mio SLT) 
ter 2 mio SLT za sanacijo pla
zov v občini. Upravičenost na
kupa centralnega računalnika 
za potrebe občinskih upravnih 
organov pa so v občinski vladi 
še dodatno utemeljili. 

Vendar pa so poslanci tudi 
na torkovem zasedanju imeli 
pomisleke - ne toliko zoper 

sam računalnik, bolj zoper 
dejstvo, da bo nakup financi
rala samo občina. »Kaj pa no
va lokalna samouprava in pre
nos odločenih pristojnosti na 
republiko,« so se spraševali, 
poslanec socialdemokratske 
prenove Franc Knafelc pa je 
vložil amandma, s katerim naj 
bi 28 mio SLT za nakup raču
nalnika ali pa kakšen drug fi
nančni vir namenili izdelavi 
razvojnega programa Celja 
kot regijskega središča, ven
dar amandma ni bil sprejet. 

Občinslia priznanja 
Letos prvič Celjski grbi 

Letošnje praznovanje celj
skega občinskega praznika 11. 
aprila bo v znamenju številnih 
kulturnih prireditev in šport
nih srečanj ter tekmovanj, po
delili pa bodo tudi najvišja ob
činska priznanja - bronaste, 
srebrne in zlate Celjske grbe. 
Na osrednji slovesnosti v so
boto, 11. aprila v veliki dvora
ni celjskega Narodnega doma 
bodo v kulturnem delu nasto
pili pevci Slovenskega okteta. 

Poslanci celjske občinske 
skupščine so potrdili tudi 
predlog, da dobitnikom Celj
skih grbov ob priznanju pode
lijo tudi denarne nagrade. Za 
bronasti Celjski grb znaša de

narna nagrada 2 povprečna 
neto osebna dohodka, za sre
brnega 4 in za zlatega 6 pov
prečnih izplačil. 

Letošnji nagrajenci so: celj
ski prelat in opat Friderik 
Kolšek, Zoran Vudler in Fran
ci Križaj, ki prejmejo zlate 
Celjske grbe, ob nagrajencih 
za kulturne dosežke Jožetu 
Domjanu in skupini avtorjev 
razstave Kelihi arhitekta Jo
žeta Plečnika prejme srebrni 
Celjski grb še podjetje Re
mont, bronasti Celjski grb pa 
ob Andreji Rihter (ob kultur
nem prazniku) še Ana Četko-
vič-Vodovnik, Janez Gril, Ja
nez Majce in Društvo za var
stvo okolja Celje. 

REKLI SO 
Ciril Zlobec, član Predsed

stva RS, slavnostni govornik 
na srečanju civilnih invalidov 
vojne v Celju: 

»Invalidi so prav gotovo zelo 
občutljiv del populacije vsake
ga naroda in seveda noben na
rod nima te sreče, da bi bil 
brez invalidov. Poleg invali
dov dela žal poznamo tudi in
valide vojne in posledic vojne. 
Tukaj so zbrani civilni invali
di, ki so žrtev vojnih razmer 
direktno ali indirektno. Prese

netil me je nekakšen njih 
notranji optimizem, prepric 
nje, da se tudi v njihovih n 
merah da urediti tako, da žr 
jo kolikor toliko normab 
zlasti pa, da živijo z občutke 

enakopravnosti z drugimi, 
niso pahnjeni na rob, ko do 
vajo sicer materialno podp' 
za preživetje, vendar jih dn 
ba nekako odrinja iz svo 
problemov, svojih dej' 
nos t i . . . 

Prizadevanja, da bi bili 
invalidi, ki so kolikor tol 
sposobni za delo, na nek na 
vključeni v delovni proces, 
seveda tudi stvar zaupanja 
te populacije. Pri tistih, ki 
težje prizadeti, pa gre sev' 
predvsem za to, da jim daš č 
veški odnos (poleg materiali 
ga) tako, da nimajo obču' 
zanemarjenosti ali odrU 
nosti.« 

file:///Tsto
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Komunalina nova oblačila 
celjska občinska vlada potrdila izločitev nekaterih dejavnosti iz JP - Kmalu prvi 
podpisi pogodit 

Preoblikovanje JP Komunala Celje ne 
sme vplivati na poslabšanje ravni komu
nalnih storitev v občini, sčasoma pa naj 
bi se zmanjšali stroški poslovanja. To sta 
osrednji pričakovanji prve faze reorgani
zacije javnega podjetja, ki so jo člani 
celjske občinske vlade potrdili minulo 
sredo. Poslovanje naj bi se racionalizira
lo in po prvih ocenah ljubljanskega Za
voda za organizacijo in planiranje letno 
pocenilo za 35 milijonov tolarjev. 

V prvi fazi preoblikovanja Javnega po
djetja Komunala Celje se iz podjetja izlo
čajo dejavnosti urejanja ulic, trgov in 
cest v mestu in naseljih mestnega znača
ja (razen magistralnih in regionalnih 
cest), krasitve naselij ter urejanja poko
pališč s pokopališkimi in pogrebnimi 
storitvami. V občinski vladi so sklenili za 
določen čas oddati opravljanje teh dejav

nosti novima podjetjema CE-KA d. o. o. 
(do konca leta 94) in Veking d. o. o. (do 
konca leta 93). Za oddajo dejavnosti je 
potrebno skleniti posebne pogodbe, v ka
terih bo zagotovljena zaščita javnega in
teresa. 

O tej odločitvi bodo člani občinske vla
de obvestili tudi poslance celjske občin
ske skupščine, delo pri preoblikovanju 
JP Komunala pa še ni končano. Občina 
bo preko izvršnega sveta oziroma pri
stojnih strokovnih služb sodelovala 
v urejanju vseh odnosov med Komunalo 
in novonastalimi podjetji - za začasno 
dodelitev posameznih dejavnosti 
v opravljanje novim podjetjem pa so se 
v občinski vladi odločili zaradi lažjega 
prehodnega obdobja. Podjetji namreč 
zaposlujeta del organizacijsko-tehnolo-
škega viška delavcev Komunale, ponaša

ta pa se tudi s strokovno usposoblje
nostjo. 

Preoblikovanje JP Komunala Celje po
tegne za seboj tudi reševanje organiza
cij sko-tehnoloških viškov. Za takšne je 
ljubljanski ZOP proglasil 69 delavcev, od 
tega 34 jiz skupnih služb, 26 iz PE CE-
KA, enega iz PE Pokopališka služba in 
8 iz ostalih poslovnih enot. Novonastali 
podjetji bosta zaposlili 18 delavcev, za 
ostale pa se ponujata dve možnosti. Naj
lažja, a za delavce najneugodnejša bi bila 
razporeditev na čakanje in po šestih me
secih napotitev v Zavod za zaposlovanje, 
v IS pa so potrdili drugo možnost. Tako 
bo 26 delavcev našlo prezaposlitev v no
vem zasebnem podjetju EKO PLUS 
d. o. o., v katerega bodo kapitalizirali 
svojo odpravnino. Za preostalih 25 de
lavcev še iščejo podobno pot. jg 

Pnroaprllske podražitve 
čeprav je celjska občinska vlada o višjih cenah ogre

vanja in plina za široko potrošnjo razpravljala minulo 
sredo, 1. aprila, ni šlo za potegavščino. Za ogrevanje bo 
po kvadratnem metru stanovanjske površine v Celju in 
Storah potrebno ta mesec odšteti za 23,6 odstotka več, 
prav za toliko pa je dražji tudi plin za široko potrošnjo, 
razen zemeljskega in mešanega plina druge cenovne 
tarife namenjenega celotni oskrbi gospodinjstev, ki je 
dražji za 19,7 odstotka. 

Pri tem pa so predlagatelji višjih cen opozarjali, da 
s podražitvijo še niso pokriti stroški enostavne repro
dukcije JP Komunala Celje. Člani občinske vlade, ki so 
podprli povišanje cen skladno z republiškim odlokom 
o oblikovanju cen komunalnih storitev, so namreč 
hkrati Ministrstvu za trg in splošne gospodarske zade
ve posredovali predlog, da odredi za nekaj odstotkov 
višje podražitve. IS 

Korak naprej 
Doslej so se kužni odpadki 

celjskih zdravstvenih ustanov 
sežigali v dotrajani in za uni
čevanje tovrstnih odpadkov 
neprimerni sežigalnici, locira
ni znotraj celjske bolnišnice. 
Ob Društvu za varstvo okolja 
so se nad takšnim načinom 
pritoževali številni ekološko 
osveščeni občani, da je potreb
no poiskati primernejši način, 
pa so poudarjali tudi v bolniš
nici. 

Celjski zdravstveni delavci 
so zdaj pripravili predlog no

vega, začasnega odstranejva-
nja odpadkov. Uničevanje 
kužnih odpadkov naj bi pote
kalo na različne načine, odvis
no od izvora in oblike odpad
kov, še vedno pa gre le za za
časno rešitev. Da je boljša od 
obstoječe, so se strinjali tudi 
člani celjske občinske vlade. 

Bolnišnične in druge kužne 
odpadke zdravstvenih ustanov 
naj bi sortirali na izvoru - po
tem pa amputate ter dele člo
veških teles odvažali v ljub
ljanski krematorij, ostre, ko
vinske kužne odpadke bi pri 
temperaturi 1600 do 1700 sto
pinj Celzija sežigali v elektro-
obločni peči Železarne Štore, 
kužne odpadke iz plastike, 
tkanin in papirja pa odvažali 
na komunalno deponijo, kjer 
bi jih sproti zasipavali z zem
ljo. Vse kužne odpadke naj bi 
že na izvoru samem primemo 
shranjevali v kovinske sode 
oziroma plastične vreče, tako 
da bi bil povsem varen tudi 
prevoz. 

Na trajno rešitev in ekolo
ško povsem neoporečen način 
odstranjevanja kužnih odpad
kov pa bo potrebno še nekaj 
časa počakati. Vodja celjske 
bolnišnice dr. Aleš Demšar po
jasnjuje, da sta še vedno v og
nju dve različici. Po prvi naj bi 
v bolnišnici zgradili lastno 
sterilizacijsko napravo, po 
drugi - o kateri še razpravljajo 
v ministrstvih za zdravstvo ter 
varstvo okolja in urejanje pro
stora - pa naj bi v Sloveniji 
kupili mobilno sterilizacijsko 
enoto z zadostnimi zmoglji
vostmi za uničevanje kužnih 
odpadkov vseh zdravstvenih 
ustanov v Sloveniji. 

IS 

Obstrukcija v skupščini 
šentjurski posianci so se spet sprli zaradi delnic za 
Štajersko banko 

Tik pred zdajci so minuli te
den tudi v šentjurski skupščini 
sprejeli proračun občine za le
tos. »Težak« je dobrih 254 mi
lijonov tolarjev in je za četrti
no višji od lanskega, vendar bo 
kljub temu tudi letos marsika
teri proračunskih porabnik 
ostal krajših rokavov. 

Več časa kot proračunu pa 
so šentjurski poslanci na prvo-
aprilskem zasedanju namenili 
razpravi o upravičenosti na
kupa delnic Štajerske banke 
obrti in podjetništva. In se 
okoli tega vprašanja, že petič 
ali šestič zapored, spet pošteno 
skregali. 

Komisija za strategijo in 
razvoj občine je na zahtevo 
poslancev na prejšnji seji pri
pravila izčrpno poročilo 
o vsem, kar se je v času usta
navljanja banke dogajalo 
v šentjurskem izvršnem svetu 

in skupščini ter predlagala, 
naj poslanci končno že potrdi
jo vložek občinskega denarja 
v banko. S tem se je, vsaj tako 
je pokazala večina razprav, 
strinjal večji del poslancev in 
gotovo bi bil na seji predlog 
komisije sprejet, če ne bi, ko je 
bilo treba o sklepu glasovati, 
skupščinsko dvorano zapusti
la poslanca Franc Kovač in 
Franci Zabukovšek. S svojim 
odhodom sta, kot sta jasno in 
glasno povedala, namenoma 
povzročila nesklepčnost 
v družbenopolitičnem zboru, 
tako da z glasovanjem ni bilo 
nič. Zalegle niso niti prošnje 
predsednika skupščine Jurija 
Malo\Tha, naj se vendarle vr
neta v skupščinsko dvorano, 
saj bosta sicer onemogočila tu
di glasovanje o letošnjem pro
računu, vendar sta oba po
slanca vztrajala pri svojem. 

Očitno je bilo predsedstvu 

skupščine po dveh urah prere
kanja vsega dovolj in je ob tihi 
podpori poslancev prešlo na 
naslednjo točko dnevnega re
da, sprejem zaključnega raču
na lanskega proračuna. Med
tem sta se v skupščinsko dvo
rano vrnila Kovač in Zabu
kovšek ter tako kot je to stori
la večina prisotnih poslancev,*-
glasovala za sprejem zaključ
nega računa. Ker pa so v njem 
pod postavko finančne tran
sakcije zajeta tudi sredstva, ki 
jih je izvršni svet vložil v na
kup delnic Štajerske banke 
pomeni, da je skupščina 
s sprejemom zaključnega ra
čuna vendarle potrdila vložek 
občine. 

Zadeva Štajerska banka bi 
potemtakem morala biti v ob
čini Šentjur končana. Tudi 
s soglasjem Franca Kovača in 
Franca Zabukovška. 

JANJA ŽIVULJ 

Konjiški proračun sprejet 
Poslanci zborov konjiške 

skupščine so prejšnji teden 
brez zapletov sprejeli tako 
zaključni račun lanskega pro
računa kot tudi letošnji prora
čun. Lani so porabili 244 mili
jonov tolarjev, letos naj bi jih 
318 milijonov. 

Kot v ostalih občinah tudi 
v konjiški predvidena sredstva 
ne bodo zadoščala za vse po
trebe in želje, vendar so se 
v občini že pred zasedanjem 
skupščine uspeli dogovoriti 
z različnimi porabniki denarja 
in uskladiti potrebe z mož
nostmi. Še največ nerazreše
nih potreb je ostalo po krajev
nih skupnostih, čeprav bodo 
v občini namenili za naložbe 
na področju komunale 11 mili
jonov tolarjev, za uresničeva
nje referendumskega progra
ma pa 5 milijonov tolarjev. 

Ker pa se samoprispevek letos 
izteka, so v krajevnih skupno
stih zaskrbljeni, da tisto, česar 
letos ne bodo naredili, kasneje 
sploh ne bo imelo možnosti. 

Največji delež proračuna 
bodo v občini porabili za druž
bene dejavnosti (117 milijo
nov), za delo državnih organov 
bodo namenili 81 milijonov, za 
gospodarsko infrastrukturo 41 
ter za investicije 70 milijonov 
tolarjev. 

Po dolgotrajnih pripravah 
in usklajevanjih so poslanci 
sprejeli tudi odlok o ustanovi
tvi Zavoda za šport Slovenske 
Konjice. S tem organizacijsko 
in finančno povezujejo to de
javnost in zagotavljajo profe
sionalno vzdrževanje športnih 
objektov v občini. Pričakujejo, 
da bodo z njim dvignili šport
no ponudbo na višjo raven, po

magali pri delovanju klubov 
v manjših krajevnih skupno
stih, izboljšali sodelovanje 
z vrtci in šolami ter omogočili 
povezovanje s tiirizmom. 

MBP 

SVET MED TEDN@M 

Atentat na Gadafija št. 2 

Piše: Robert Gorjanc 

Ameriška administracija 
znova odšteva. Še pred do
brim letom so odštevali 
iraškemu diktatorju Sada-
mu Huseinu, zaradi agresi
je na Kuvajt, ko so mu do 
15. januarja dali »deadli-
ne« da se umakne iz Kuvaj-
ta. Tokrat so začeli odšte
vati za Gadafija, dneve do 
15 aprila, ko naj bi se libij
ski voditelj pokoril resolu
ciji varnostnega sveta št. 
731, ki od Libije zahteva, 
da do tega dne izroči Abde-
la Baseta Mohumeda el 
Megrabija in Al-Amina 
Kalifa Fhimo (ki ju zahte
vajo ZDA in Britanija, 
Francija pa štiri druge, 
med njimi drugega človeka 
libijske obveščevalne služ
be Abdalo Senusija), ki sta 
osumljena, da sta povzroči
la eksplozijo letala ameri
ške družbe Pan Am leta 
1988 nad Lockerbyem, 
v kateri je umrlo 280 ljudi, 
v glavnem ameriških dr
žavljanov. 

Leglo mednarodnega te
rorizma?: Libija je že dolgo 
na tapeti mednarodne 
skupnosti kot država, ki 
odkrito podpira medna
rodni terorizem in ki daje 
zatočišče mnogim tovrst
nim zločincem. Dan, ki so 
si ga Američani tokrat iz
brali za »deadline« ni nak
ljučen, 15. aprila bo minilo 
natanko šest let od prvega 
poskusa atentata na libij
skega polkovnika Gadafi
ja. Takrat je Reagan dal 
bombardirati njegovo pa
lačo, vendar mu Gadafija 
ni uspelo ubiti. V tistem ča
su se je libijski voditelj 
mnogo bolj vehementno 
postavljal po robu Ameri
čanom in klical k sveti voj
ni, kar sedaj počne dokaj 
sramežljivo, v reakciji na 
odločitev varnostnega 
sveta. 

Očitno je, da arabskim 
voditeljem, ki nastopajo po 
metodi »žrtve«, čas ni naj
bolj naklonjen, to je poka
zala že izkušnja s Huse-
inom, ki je stavil na »bes 
arabskega sveta proti bor-
žuaznemu satanu«. Veliki 
strategi za »arabsko stvar« 
imajo vse.premalo zavezni
kov, da bi jim uspel projekt 
globalne verske vojne. Tudi 
v arabske države vsebolj 
prodirajo pragmatične 
vrednote, ki jim je gospo
darski interes in profit po
membnejši od ponosa in 
tradicije. Zato je pričako
vati, da bodo ob morebitni 
kazenski ekspediciji po
membnejše arabske države 
ameriški žandarizem sicer 
obsodile, vendar nič več od 
tega. 

»Amerikanizirana sve
tovna organizacija«: glaso
vanje o resoluciji za sank
cije proti Libiji je pokaza
lo, da vse članice varnost
nega sveta te institucije ne 
vidijo več kot prostor, kjer 
bi lahko nasprotovali Ame
ričanom. Tudi Kitajci ne, 
ki bi pred Tien An Menom 
gotovo bili proti takšni re
soluciji, zdaj pa so se vzdr
žali, da jih ZDA ne bi izlo
čile iz spiska trgovinskega 
partnerja z največjimi 
ugodnostmi. 

Seveda je mogoče opra
vičevati prizadevanje med
narodne skupnosti za pre
prečevanje mednarodnega 
terorizma, vendar veliko 
držav še vedno meni, da je 
treba take konfUkte reše
vati po pravni poti (preko 
meddržavnega sodišča 
v Haagu) ali pa z gospodar

skimi sankcijami, ki so si
cer predvidene, zaenkrat še 
v blažji obliki, saj se Libiji 
še naprej dovoljuje izvoz 
nafte. Vendar pa svetovna 
organizacija izgublja svojo 
»objektivnost«, ko postaja 
izključen instrument ZDA. 

Slednje uspešno izkorišča
jo dejstvo, da so ob razpa
du Sovjetske zveze in še 
vedno gospodarsko šibki 
Kitajski edina prava vele
sila sveta. 

Z mnogo manj energije 
se namreč Američani lote
vajo bližnjevzhodnega 
konflikta, ki bo tlel, vsaj 
dokler ne bo dokončno re
šeno vprašanje položaja 
Palestincev. Kljub temu, 
da so ZDA zaostrile odnos 
do Izraela, pa je ta v pri
merjavi z »ažurnostjo kaz
novanja«, ko gre za ameri
ške interese, samo simboli
čen. Takšna superiomost 
ZDA v svetovni organiza
ciji in izključujoč odnos, ko 
gre za interese arabskega 
sveta, pa dolgoročno lahko 
pomeni tudi tempirano 
bombo za globalni civiliza
cijski in verski konflikt, ki 
si ga želijo skrajneži kot sta 
Husein in Gadafi. 

Intervencije kot marke
ting pred volitvami: sicer 
pa imajo odločitve, da se 
kaznuje kak državni vodi
telj, ki se požvižga na ame
riške interese in vrednote 
v ameriški politiki še pose
ben pomen. Za ameriške 
predsednike in predsedni
ške kandidate pomenijo 
utrditev položaja ali pa re
ševanje v zadnjem trenut
ku. Na volitve leta 1992 je 
ob napadu na Huseina 
Bush zagotovo že mislil in 
z uspešno opravljeno ope
racijo Puščavski vihar bi 
lahko mirno pričakal letoš
nji prvi torek v novembru, 
če ga ne bi ogrožala doma
ča recesija, ki je tako resna, 
da bo moral tudi James Ba
ker varčevati pri vožnjah 
z letali. 

Uspešen napad na Tripo-
li bi mu gotovo poboljšal 
položaj pred volitvami. 
V primeru neuspeha pa si 
ga lahko tudi poslabša, kot 
je z neuspelim desantom na 
ameriško veleposlaništvo 
v Teheranu leta 1980 Jim-
my Carter izgubil vse mož
nosti, da bi še ostal v Beli 
hiši. Vendar pa je težko 
pričakovati, da je to prava 
metoda za preganjanje in 
kaznovanje mednarodnega 
terorizma. Če se je pokaza
la za uspešno, ko je šlo za 
kaznovanje agresorja na 
suvereno državo, pa ima 
terorizem še vedno vse pre
več subtilne in skrivnostne 
oblike, da bi se ga lahko 
odpravljalo s kazenskimi 
ekspedicijami na državni
ke in politike. Terorizem še 
vedno deluje tudi po nače
lu, da »nasilje rojeva na
silje«. 

Komunalne takse 
PO novem 

Po posodobljenem odloku 
imajo v šmarSki občini na no
vo urejeno področje plačeva
nja komunalnih taks za igral
ne avtomate, za reklame, vitri
ne zunaj poslovnih zgradb, za 
uporabo prostora (kioski, stoj
nice, cirkusi, parkirišča) in po
dobnega na javnih mestih. 
Uporaba se ocenjuje v točkah, 
Sedanja vrednost točke, ki jo 
določa občinski izvršni svet pa 
znaša 2 tolarja. Tako bodo 
plačali za uporabo elektron
skega igralnega avtomata v lo
kalu 4 tisoč tolarjev na leto 
(oprostitev velja za društvene 
prostore, pa tudi za kegljišča 
jn balinišča ter še kaj), vse do-
nodke pa bodo namenjali za 
potrebe razvoja krajevnih 
skupnosti. Za občane, ki teh 
obveznosti ne bi prijavili, so 
predvidene denarne kazni od 

tisoč tolarjev navzgor. B J 
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Devizni ied se še naprej taii 
v ponedeljek so v Ljubljan

ski banki Splošni banki Celje 
začeli izplačevati varčevalcem 
še po 500 nemških mark depo
niranih deviznih vlog. V krat
kem naj bi do svojih deviznih 
prihrankov prišli tudi tisti 
varčevalci, ki so banki v prete
klosti zaupali večje vsote de
narja. 

S prvimi izplačili do 500 
nemških mark je banka začela 
februarja in kot pravi Slavica 

Božič, je rezultat presenetljiv. 
Konec marca so pologi v ban
ko bistveno presegli višino 
dvignjenih sredstev, tako da 
računajo na normalizacijo po
slovanja. Konec januarja je 
imela Ljubljanska banka 
Splošna banka Celje okoli 80 
tisoč deviznih varčevalcev, ki 
zaradi zapletov z Narodno 
banko niso mogli do svojih 
prihrankov v skupni višini 56 
milijonov nemških mark. 500 

nemških mark na posamezne
ga varčevalca je takrat pome
nilo, da je banka dala na raz-

Slavica Božič, vodja oddel
ka za poslovanje z občani pri 
Ljubljanski banki Splošni 
banki Celje: »Prepričana sem, 
da se v Sloveniji varčevalcem 
ne more ponoviti tisto, kar se 
je zgodilo v preteklosti, torej 
da bi ponoMio lahko prišlo do 
zamrznitve de\'iznih prihran
kov. Preprosto zato, ker je 
banka poskrbela, da so vloge, 
ki jih občani zaupajo banki, 
varno naložene. V vsakem tre
nutku imamo sredstva na raz
polago, bodisi v trezorju, bodi
si v tujini na ime naše banke. 
Ti depoziti so razpoložljivi 
v vsakem trenutku, vzpostv-
Ijene imamo direktne poslovne 
odnose. V preteklosti je bila 
povezava drugačna. Takrat 
nas je zakon prisilil, da smo 
morali sredstva deponirati 
v državni banki, mi pa nismo 
imeli neposrednega vpliva.« 

polago 9 milijonov 700 tisoč 
nemških mark. Vsi se niso od
ločili za dvig, poleg tega pa so 

v banko položili še devize iz 
domačih zalog, tako da se je 
stanje na računih celo poveča
lo. 

Problem starih deviznih 
vlog še vedno ostaja, banka bo 
morala varčevalcem po tem 
prvem krogu izplačati še 46 
milijonov nemških mark. 
V vsem tem času je banka iz
plačevala tudi tolarsko proti
vrednost za socialne in druge 
namene, tako da znaša njihov 
dolg do varčevalcev okoli 43 
milijonov nemških mark. Ali 
rečeno dmgače: med 80 tisoč 
varčevalci je bilo v prvem kro
gu 65 tisoč tistih, ki so imeli do 
500 nemških mark, danes 
ostaja v banki še nekaj več kot 
12 tisoč deviznih partij. Po ak
ciji, začeti v tem tednu, bo na 
svoje devizne prihranke čaka
lo še okoli 6500 vačrevalcev, ki 
razpolagajo z znatno višjimi 
deviznimi prihranki. Obvez
nost banke do teh vačrevalcev 
še vedno znaša 40 milijonov 
nemških mark, v banki pa me
nijo, da bodo tudi z njimi 
v kratkem našli skupen jezik. 

L B . 

Denar za razvoj podjetništva 
š e osem prosilcev je dobilo zeleno luč Izvršnega sveta 

občine Laško za posojila za pospeševanje podjetništva. 
Med njimi so podjetje Mendo iz Radeč (376 tisoč tolar

jev), Slavko Slapšak iz Zgornje Rečice (610 tisoč). Dani 
Medved iz Laškega (3,4 milijona tolarjev), Franc Camloh 
iz Laškega (5,1 milijon tolarja), Alojz Ivšek iz Radeč (1,240 
milijon tolarjev), Bernarda Felicijan iz Celja (509 tisoč 
tolarjev), Sopota Lesna industrija Radeče (4 milijone 
tolarjev) in Andrej Klezin iz Trojnega (3,608 milijona 
tolarjev). 

Zanimanje za ta posojila je še vedno aktualno in po 
zadnjih podatkih še osem kandidatov zbira potrebno 
dokumentacijo. Žal pa se je zapletlo pri denarju, ki ga 
počasi zmanjkuje oziroma se prepočasi zbira. Vsi, ki so 
dobili posojila na zadnji seji Izvršnega sveta, bodo denar 
v glavnem dobili takoj, drugi pa bodo morali čakati do 
takrat, da se bodo nabrala likvidna sredstva. Problem je 
tudi v tem, ker se je zaustavila prodaja občinskih obvez
nic, katerih velik del je namenjen prav razvoju podjetni
štva. T. VRABL 

Hmeljarslca družina 
v Žalcu 

v začetku avgusta bo v Žal
cu 40. svetovni kongres hme
ljarjev, Slovenija pa je pred 
nekaj tedni postala samostoj
na članica Mednarodne hme-
liarske zveze. 

Pripravam na hmeljarski 
kongres je bila namenjena ti
skovna konferenca minuli te
den v Žalcu, ki so jo pripravili 
predstavniki Hmeljarske 

družbe Slovenije ter žalske 
občine, ki se aktivno vključu
jejo v priprave na to medna
rodno srečanje. Kongres bo le
tos že tretjič v organizaciji slo
venskih hmeljarjev. Prvi je bil 
leta 1953 v Žalcu, naslednji le
ta 1969 v Ljubljani. Medna
rodna hmeljarska zveza je bila 
po besedah njenega predsed
nika Jožeta Breznika najprej 
evropska organizacija, s prik
ljučitvijo ZDA in Avstralije pa 
je okoli leta 1970 postala med
narodna organizacija. Slove
nija se je v to organizacijo kot 
del Jugoslavije vključila leto 
1952, pred nekaj tedni pa j( 
bila na seji predsedstva v Pari
zu sprejeta kot polnopravns 
samostojna članica. 

Mednarodna hmeljarska 
zveza je za hmeljarje pomemb
na predvsem zaradi izmenjave 
informacij s področja hmeljar
stva. V tem času postaja to še 
pomembnejše, kajti slovenski 
hmeljarji nameravajo v pri
hodnje prodati na tuja tržiša 
preko 90 odstotkov hmelja 
Doslej so prodali v tujino 6( 
odstotkov pridelka, povečat 
izvoz pa je nujen zaradi zapi 
ranja jugoslovanskega tržišči 
in problemov pri plačil; 
v drugih republikah. General
ni sekretar Mednarodne hme
ljarske zveze dr. Lojze Četim 
je na tiskovni konferenci po
jasnil, da pričakujejo avgusti 
v Žalcu okoli 200 udeležencev 
od tega več kot polovico iz tu 
jine. Računajo tudi na udelež 
bo vojvodinskih hmeljarjev 
s katerimi še vedno sodelujejo 
kljub političnim razmeram. 

V priprave na kongres s 
vključujejo tudi predstavnik 
žalske občine, v žalskem pro 
računu so tudi namenili de 
denarja za to srečanje, pomo 
pa pričakujejo tudi iz republi 
ke. Po oceni vseh tistih, ki or 
ganizirajo svetovni kongre 
hmeljarjev, pa bo to priložnos 
za predstavitev Slovenije i 
Savinjske doline v svetu. Ji 

Kaj icdo projeiftira? 
Na ponedeljkovi seji IzvTŠnega sveta občine Laško so zavrnili 

podpis pogodbe o izvajanju javTi ih del, ki sta ga pripravila 
Republiški zavod za zaposlovanje enota Celje in Radio Celje. 

Gradivo so poslali izvršnim svetom občin Laško, Slovenske 
Konjice, Šentjur, Šmarje in Žalec, gre pa zato, da izvajalec 
vključi v javna dela brezposelne iskalce zaposlitve, katerih 
izbor opravi Republiški zavod za zaposlovanje, enota Celje. Iz 
celjske občine naj bi vključili deset brezposelnih, iz ostalih pa 
po štiri. Tako zaposleni naj bi pomagali pri gojenju vrtnin, gob 
ostrigarjev, oživljanju domače obrti in podobnih delih. 

Člani laškega izvršnega sveta s pripravljeno pogodbo niso bili 
zadovoljni. Veliko stvari je nedorečenih in nejasnih, nihče tudi 
ne zagotavlja, da bodo ljudje, ki se bodo zaposlili, imeli kasneje 
možnost resnične zaposlitve. Tudi prispevek občine v višini 400 
tisoč tolarjev je, po mnenju članov IS, previsok. 

T. VRABL 

PO ČEM SO DEVIZE?, 

GOSPODARSKI BAROMETER 
Londonski študenti 
v Cetisu 

v soboto je v Maribor pri
spelo 21 študentov iz ene naju
glednejših londonskih poslov
nih šol. Skupaj z mariborskimi 
študenti bodo teden dni sode
lovali v raziskovalnih projek
tih v nekaterih mariborskih in 
ljubljanskih podjetjih. Z naše
ga območja sodeluje v tem 
projektu celjski Cetis, kamor 
so v nedeljo prispeli štirje mla
di angleški strokovnjaki. 
V Cetisu bodo analizirali mož
nosti za privatizacijo, reorga
nizacijo in nadaljnji razvoj po
djetja. Njihove ugotovitve in 
predloge bodo zatem analizi
rali mentorji angleških štu
dentov. Ti bodo čez mesec dni 
obiskali Cetis, tako da si v tem 
kolektivu obetajo dolgoročno 
sodelovanje z angleškimi stro
kovnjaki. 

Elegant bi prevzel 
prostore Aera r 

Celjski Aero je pred dvema 
mesecema zaprl svoj obrat 
v Loki pri Žusmu, brez dela je 
ostalo okoli 40 delavcev. Za 
prevzem prostorov se zdaj do
govarjajo z šentjurskim Ele-
gantom, ki naj bi skupaj s pro
stori prevzel tudi večino de
lavcev. V Elegantu so pripra
vili program, po katerem naj 
bi v Šentjurju izdelovali težko, 
v Loki pri Žusmu pa lahko 
konfekcijo. 

Deiavci so se vrnili 
na delo 

Po nekaj več kot dveh mese
cih čakanja je v minulem ted
nu spet prišlo na delo okoli 
150 delavcev Gorenja Gospo
dinjski aparati . Zaradi izgube 
južnih tržišč so v začetku leta 
v tem podjetju ukinili drugo 
izmeno v obratu hladilno za
mrzovalne tehnike. V začetku 
aprila so ponovno uvedli delo 
v dveh izmenah. Marca so na
mreč začeli izdelovati sušilni-
ke za perilo, kar pomeni večji 
obseg dela, v naslednjih mese
cih pa bodo tržišču ponudili še 
nove modele vgradnih in inte
griranih gospodinjskih apa
ratov. 

Dobri rezultati 
v Laškem 

Kljub slabim pogojem go
spodarjenja v lanskem letu so 
v laški občini dosegli nadpov
prečne finančne rezultate. 
Takšne so prve ugotovitve 
Službe družbenega knjigovod
stva Celje, ki je primerjala go
spodarske rezultate na območ--

ju šestih občin. Fmančni do
sežki v laški občini so rezultat 
uspešnega poslovanja treh 
največjih podjetij, ki so z dve
ma tretjinama zaposlenih do
segla 94,1 odstotek dobička in 
85,9 odstotkov akumulacije 
v občini. 

Zaplembe v Srbiji 
v Gorenju Commerce so 

v teh dneh pripravili natančne 
izračune o zaplembah njihove
ga premoženja v Srbiji. Tržna 
vrednost objektov, zemljišč, 
opreme in transportnih sred
stev, ki so jih odtujili v Srbiji; 
znaša po oceni iz meseca mar
ca kar 32 milijonov 811 tisoč 
nemških mark. 

otroško pohištvo 
v Skandinavijo 

Sopota, Lesna industrija p.o. 
Radeče, prav letos močno pove
čuje izvoz otroškega pohištva na 
področje Skandinavije, saj imajo 
sklenjeno pogodbo že za 1800 
komadov otroških posteljic. Pr
vo pošiljko so poslali tudi 
v ZDA, kjer so ocene izredno 
ugodne in obstajajo realne mož
nosti za povečanje izvoza tudi na 
to področje. 

Zaradi velike količine izdel
kov za ZDA pa je potrebno ob 
povečanju teh naročil rekonstru
irati sušilni kanal ter opraviti še 
nekatera druga dela in si zagoto
viti tudi dovolj kakovostne bu-

kovine. Program je podprl tudi 
Izvršni svet občine Laško, ki jim 
je na zadnji seji odobril posojilo 
v višini štiri milijone tolarjev. 
Tako bodo lahko zaposlili tudi 
deset novih delavcev. 

Novi obrtniki 
v šentjurski občini so lani re

gistrirali 109 novih obrtnikov. 
Pretežni del na novo registrira
nih obrti je s področja trgovine 
in prevozništva, le manjši del pa 
s področja storitvenih dejavno
sti. Kljub velikemu številu obrt
nikov v šentjurski občini čedalje 
glasneje opozarjajo na zaostrene 
gospodarske razmere. To doka
zuje tudi podatek, da je lani obrt 
odjavilo 27 obrtnikov in 11 ljudi, 
ki so se ukvarjali s popoldansko 
obrtjo. 

Avstrijci v Celju 
Območna gospodarska 

zbornica Celje je pred kratkim 
začela sodelovati s Trgovinsko 
zbornico Štajerske iz sosednje 
Avstrije. Nadaljnjemu sodelo
vanju je bil namenjen tudi 
včerajšnji pogovor v prostorih 
zavarovalnice Triglav v Celju. 
Univerzitetni profesor dr. 
Franz Schranck je celjskim 
gospodarstvenikom predstavil 
načine in oblike organiziranja 
delodajalcev v sosednji Av
striji. 

TONE VRABL 

PONUDBA IN POVPRAŠEVANJE 
PONUDBA: 

- Avstrijsko podjetje želi 
pridobiti nove stranke (koope
rante, joint-venture partnerje) 
za marketinške posle v Avstri
ji, Nemčiji, Švici in drugih dr
žavah. Informacije: tel. 
9943-4227-3268 Johannes 
Schaschl. 

- Podjetje 3BM iz Jesenic 
nudi programske pakete za 
knjižnice, primerne za manjše 
knjižnice posameznih strokov
njakov ali podjetnikov, osebne 
računalnike, tiskalnike in pro
gramsko opremo, servis za 
proizvajalce ali uvoznike elek
tronske opreme, svetovanje ob 
nakupu in zagotavljanje po
trebne dokumentacije za 
uspešno delo in vzdrževanje, 
sistematsko testiranje novih 
elektronskih in mikroračunal-
niških izdelkov, popravljanje 
različnih elektronskih modu
lov, vzdrževanje industrijske, 
laboratorijske in druge opre
me. Informacije: tel. 064/83-

395 Bogdan, Miran Bricelj. 
- Podjetje KEP iz Murske 

Sobote nudi stroje za ekološko 
sprejemljivo obdelavo tal. Se-
stojijo se iz skupine strojev za 
podrahljevanje, predsetveno 
obdelavo, naprav za pasasto 
škropljenje, medvrstno obde
lavo, kompletiranje z dozator-
jem za gnojilo in pasasto 
škropljenje. Nudijo tudi servi
siranje kmetijske mehanizaci
je. Informacije: tel. 064/21-472 
Justina Rogač. 

- Podjetje LKI Lesonit iz 
Ilirske Bistrice nudi proizvod
ni prostor površine cca. 
2000 m^ in višine 10 m, prime
ren za industrijsko proizvodno 
dejavnost, opremljen z infra-
strukturalnimi in energetski
mi priključki večje moči. In
formacije: tel. 067/81-241, 41-
241 Florjan Hrvatin. 

- Podjetje Kladivar Žiri nu
di proste kapacitete za razvoj, 
konstrukcijo in izdelavo hi

dravličnih krmilnih kompo 
nent in hidravličnih naprav 
Informacije: tel. 064/691-301 
Milan Kopač. 

- Hoteli Riviera p. o. Porto 
rož nudijo koriščenje hotelsk 
gostinskih uslug. Informacij« 
tel. 066/7^-051. 

Vse podrobnejše informacij 
dobite na Centru za informa 
cijski sistem pri Gospodarsl 
zbornici Slovenije, telefo 
061/150-122 interno 290, 295 
293 ah direktno 215-631 (T« 
nja Lončar). 1 

Center za 
informacijski 
sistem 
Gospodarske 
zbornice ^ 
Slovenije 

Vse podrobnejše informacij' 
dobite pri Centru za informa 
cijski sistem Gospodarsk' 
zbornice Slovenije, telefo' 
(061) 150122, 215631, intern' 
290, 292, 293 (Tanja Lončar) 
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Ponosna španovlja 
Spektrina trojica pravi. Ha Je treba biti soiiden, komunikativen in dober partner 

v teh dneh v prostorih no
vega SDK v Celju odpirajo 
še eno prodajalno Spektre. 
V njej bodo ponujali tekstil
ne izdelke, obutev, kozmeti
ko, usnjeno galanterijo in 
modne dodatke. Podjetje, ki 
ga poznajo ljubitelji in stro
kovnjaki s področja računal
ništva, se namreč ukvarja še 
z marsikatero drugo dejav
nostjo. 

V celjskem podjetju Spek
tra je danes zaposlenih 28 
ljudi. Podjetje, ki na Celj
skem velja za uspešno, vodi
jo trije poslovneži: b ra t a Hi -
do in Srdjan Džumhur ter 
Robert Preveč. Zanimalo nas 
je, kako je danes bi t i podjet
nik, zakaj imajo lastno p o 
djetje in kako se obnese 
partnerstvo. 

Hido Džumhur: V podjet
niške vode za jadraš glede na 
razmere, ki vladajo doma. Že 
pred leti, ko smo bili še obr t 
niki, smo razmišljali o zd ru
ževanju. Pred t remi leti smo 
to združevanje uresničil i 
v obliki d ružbe z omejeno 
odgovornostjo. Našli smo se 
trije par tner j i , sorodni po 
dejavnosti in to pomeni kva
litetnejšo storitev, lažji so 
dogovori o investicijah, lažje 
pokrivamo doloečna področ 
ja in odp i ramo nove smeri 
v naši dejavnosti . Naša de 
javnost je resnično pest ra . 
Osnova je bila r ačuna ln i ško-
strojna in p rogramska opre 
ma, a l a rmno-varnos tne n a 
prave ter video nadzor . Te
mu smo dodal i še trgovino, 

^ preko maloprodaje smo se 
I približali kupcu, p rav tako 

smo organiziral i servis. Ra
čunalništvo je t r enu tno p o 
dročje, ki mu ni videti sko
rajšnjega konca. Povedat i 
moram, da smo vsi trije pa r t 
nerji nosilci svojih p rogra 
mov, vsak opravlja dejav
nost s svojo ekipo, skupno 
pot pa določamo vsi trije 
skupaj. 

Srdjan Džumhur: Pred 
tremi leti smo bili p rak t i čno 
samo trije, imeli smo eno de
kle v administraci j i . Po t reh 
letih nas je 28, pre težno so to 
strokovni delavci. Vsak p o 
kriva svoj p rogram, ima svoj 
krog sodelavcev, s ka te r imi 
naj bi dosegel maks imalne 
rezultate. Velik poudarek je 
na tem, da imajo posamezni 
programi stičišča, kot mi t e 
mu pravimo, in se na tržišču 
lahko pojavimo s celovito 
ponudbo. 

Pogosto opažamo, da se 
ljudje, podjetniki, bojijo 
partnerstva. Vam se ta špa
novlja, kot pravijo po doma
če, očitno obnese? 

Robert Preveč: Sis tem 
partnerstva je zelo dobra 
oblika. Če pogledamo samo 
stroške, potem ima takšen 
sistem velike prednost i . Nas 
združuje ime, če je t reba n a 
stopiti na tržišču, sejmih in 
podobno. Takra t se vsi pove
žemo, t akšna p ropagandna 
^kcija je veliko učinkovi te j 
ša, o tem smo se prepričal i , 
^ruga prednos t je, recimo, 
povezovanje kadrov. Imamo 
podobno dejavnost, to je m i -
'^roclektronika. K a d a r n a 
stopi problem, se povežemo 

i } ^ to zaenkra t odlično delu-
' Ĵ - Tudi na področju trženja 
"aje par tners tvo pozit ivne 
•"^zultate. Upoštevamo še 
^•^0 izkušnjo. Če recimo 
^^ranka kupi pr i nas raču
nalnik in potem čez nekaj 
^asa išče kakšne druge na-
P^ave, potem se pogosto vrne 
^ nam. Skra tka , pa r tners tvo 

I ^ obnese na marke t inškem. 

f inančnem in p ropagandnem 
področju. 

Če se us tav imo k a r n a po 
dročju računaln iš tva 
- v zadnjem času so ak tua ln i 
številni virusi . Doživeli smo 
Michelangella, napovedujejo 
nove viruse. Ali tudi vam 
povzročajo škodo in kako se 
zaščit i te pred t akšn imi ne
napovedanimi ali pa napo
vedanimi virusi? 

Srdjan Džumhur : Z virusi 
smo se začeli na mikroraču-
nalniškem tržišču srečevati 
že pred leti. Vendar so bili 
t ak ra t dokaj nedolžni, pov
zročili so sp remembo slike 
na ekranu , ni pa bilo škode 
pr i poda tk ih in na progra
mih. V novejšem času so po 
sledice veliko hujše, gre za 
komple tno uničenje vsebine 
diska. Vsi podatk i , ki so bili 
na t akšnem disku, so uničeni 

in nedosegljivi. Edino zdra 
vilo prot i t akšn im virusom je 
komple tna zaščita podatkov. 
Pot rebno je arh iv i ra t i vsebi
no diska, pravočasno sh ra 
njevati poda tke in zelo pogo
sto tes t i ra t i disk prot i v i ru
su. Zato obstojajo an t iv i rus-
ni programi . Še večja zaščita 
je ta, da se ljudje odločajo za 
originalne verzije p rogra 
mov in da se tržišče navad i 
na to, da u k r a d e n p rogram 
nosi v sebi veliko nevarnost , 
da se bo virus prenesel z r a 
čunaln ika na računalnik . 
Zadnji virus je povzročil ve
liko vznemirjenja, tudi mi 
smo imeli veliko klicev in 
pogosto je bilo t reba na t e 
ren. V svetu napovedujejo 
pojavljanje novih virusov in 
edini nasvet je - imeti je t r e 
ba originalne programe. 

V Sloveniji t r enu tno veli
ko govorimo o podjetništ\ai 
in si tudi veliko obe tamo od 
razvoja, tako obrt i kot tudi 
podjetništva. Sk ra tka , verja
memo v zasebno iniciativo. 
Kako pa vi gledate na mož
nost i , ki j ih imate podjetniki 
za svoj razvoj in svoje delo? 

Hido Džumhur : Treba je 
združi t i moči, organizirat i 
kval i te tno skupino s t rokov
njakov, ki lahko na posa
meznem področju v celoviti 
ponudbi daje veliko več, kot 
če na tržišču nas topaš sam. 
Organizacija, kakr šna je na 
ša, je po moji oceni lahko 
vedno korak pred drugimi. 
Hitreje lahko reagi ramo na 
vse novosti na področju raz
voja, trženja in servisiranja. 

Mi se kot samostojni podjet
niki počut imo odlično, če
prav se srečujemo z vrs to t e 
žav. Sam trdim, da smo Slo
venci pr idni delavci, dobri 
organizatorji in pošteni pr i 
svojem delu. Vendar v tej 
majhni državi že težko n a j 
demo vsak svoj prostor . Za to 
si je svoj položaj t r eba izbo
rit i . Da si svoje mesto izbo
riš, pa moraš bi t i soliden, 
komunika t iven in dober 
par tner . Če imaš ob sebi še 
dobre strokovnjake, tud i 
lažje dosežeš svoj cilj. 

Zasebna podjetja rastejo 
kot gobe po dežju. Kako 
vzdržat i v tej konkurenci? 

Robert Preveč: Konkuren 
ca je resnično huda , zadnje 
čase se pojavlja na t ržišču 
tud i precej tujih podjetij . Če 
hočeš vzdržat i , ti ne preos ta 
ne drugega kot poslovnost, 

slediti moraš sodobni zahod
ni ponudb i in nujna je speci
aliziranost . 

Srdjan Džumhur: S kon
kurenco se da p rav lepo so
delovati , ka r pomeni, da po 
časi postajaš par tner . Mi po 
nud imo konkuren tu naše iz
delke, s kater imi lahko obo
gati svojo ponudbo , ta p ro 
ces pa lahko gre v obra tn i 
smeri. Pred letom dni smo 
ponujal i v glavnem svoje iz
delke. Potem smo odprl i na 
Celjskem svoje tri prodaja l 
ne in h i t ro spoznali , da je 
naša ponudba preskromna. 
Za to smo se povezali z os ta
limi proizvajalci, t ako da 
lahko kupec danes dobi 
v naš ih prodaja lnah izdelke 
20 različnih mikro računa l -
niških hiš in mu ni več po 
t rebno tekat i po vsej Slove
niji, na tržišču pa nas topamo 
z njihovimi cenami. 

Veljate za uspešno podjet
je, v takšnem podjetju pa se 
najbrž ne dela od šeste do 
druge ure. 

Hido Džumhur: To je jas 
no. Dela se od ju t ra do m r a 
ka, odvisno od programov, ki 
jih vsak pokriva. Dopoldne, 
ko se po podjetjih dela, smo 
vsi na telefonih, v s t iku 
z vsemi poslovnimi pa r tne r 
ji. Ko drugi končajo delo, je 
pri nas čas za pogovor o p r i 
hodnjih ciljih, smereh delo
vanja in usklajevanje teko
čih problemov. Temu je p r i 
m e m o tudi nagrajevanje de 
lavcev, mislim, da je dokaj 
solidno. 

Med podjetniki je tudi 
precej t akšn ih primerov, da 
se posluje p rak t ično na robu 
zakonov in poslovne morale . 
Kako vi gledate na to? 

Srdjan Džumhur : To je 
stvar, o kater i krepko razmi
šljamo. Kot podjetniki si že
limo in delamo na tem, da 
lastniki podjetja in vsi zapo
sleni hodimo po našem me
stu s pokončno držo in da 
n a m ni t reba spuščat i pogle
da, če srečamo koga izmed 
poslovnih partnerjev, ku 
pcev ali konkurentov. Na t r 
žišču želimo ostat i dolgo ča
sa, smo mlado podjetje z vi
sokimi cilji in zato se mora 
mo izogibati vsem nepravi l 
nost im in skakanju izven za
konskih ter mora ln ih norm 
pr i poslovanju. 

Če ni skrivnost - kakšn i so 
ti visoki cilji? 

Spektrina trojica: Hido in Srdjan Džumhur ter Robert Preveč Foto EDI MASNEC 

Hido Džumhur: Poleg se
danje širine želimo več n a r e 
diti na specializaciji posa
meznih programov in s topit i 
korak naprej pri kval i tet i . 
V širino smo šli iz varnos tn ih 
razlogov. V razmerah, ki t r e 
nu tno vladajo v Sloveniji, je 

V podjetju Spektra so pred 
leti začeli z mikroračunalni-
ško strojno in programsko 
opremo ter razvojem alarmno 
varnostnih naprav. Z združe
vanjem so se lotili področja tr
govin, razvili so računovodski 
servis, ponujajo svetovanje in 
seveda ser\'is. Ob vsem tem so 
se lotili opremljanja trgovin 
z bar kodo in mikroračunalni-
škimi blagajnami. Lani so svo
jo ponudbo popestrili še z dve
ma trgovinama. V TEKU po
nujajo mikroračunalniško 
strojno in programsko opremo 
ter alarmno varnostne napra
ve. Trgovina v Žalcu ponuja 
tekstil, usnjeno galanterijo, 
kozmetiko in pohištvo. 

Ugotovili so, da je opremlja
nje trgovin zahtevna naložba, 
zato so razvili svoj sestavljivi 
sistem iz kovinskih cevi ter 
polnil. Na lanskem obrtnem 
sejmu so zanj dobili srebrno 
plaketo. 

nemogoče varno živeti od 
enega samega programa. 
Imeti moraš dodatn i reševal
ni program, ki omogoča p r e 
živetje. Potem, ko se bodo 
razmere normalizirale , se 
bomo lahko specializirali , 
kupec pa bo za enak denar 
imel bistveno boljšo uslugo. 

IRENA BAŠA 

NA SONČNI STRANI ALP 
BOJ DO ZADNJEGA DI

HA - Včeraj je bil v slovenski 
skupščini drugi krog obraču
na s predsednikom slovenske 
vlade Lojzetom Peterletom. 
Potem ko je Peterle prvo 
rundo dobil zaradi naklonje
nosti delegatov v vseh treh 
zborih, ki so njegovemu na
sprotniku mag. Marku Volj
ču prisodili premalo glasov, 
se po vseh pravilih v drugem 
ali tretjem krogu ne bi smel 
več obdržati na nogah. 

V drugem krogu, ki ga je 
včeraj pripravila koalicija 
4+1 (demokrati, socialdemo
krati, zeleni, socialisti in ne
odvisni poslanci) so pozna
valci političnega življenja 
napovedovali, da Peterletove 
vladavine še ni konec. Igor 
Bavčar je imel namreč zago
tovljenih le 81 glasov, man
datar, ki hoče premagati Pe
terleta, pa jih mora dobiti 
121. Manjkajoče glasove bi 
dali Bavčarju lahko le še pre
novitelji in kak »odpadnik« 
iz vrst nekdanjih Demosovih 
strank (krščanski demokrati, 
ki sicer odločno stoje za Pe
terletom, narodnjaki, ki pri
segajo na Peterletovo vlado, 
ali ljudskostniki, ki imajo še 
svojega mandatarja). 

Torej, po napovedih, ma
lenkostna možnost, da bi bil 
že 8. april usoden za Peterle
tovo vlado. 

Povsem drugače pa se zna 
izteči morebitni letošnji tret
ji krog glasovanja o novem 
mandatarju. Libefalno-de-
mokratska stranka je izigra
la najmočnejši adut, svojega 
kandidata dr. Janeza Drnov
ška, ki ima - po raznih razi
skava javnega mnenja - ab
solutno premoč, tako nad Pe
terletom kot nad Bavčarjem. 

Zakaj ima dr. Drnovšek 
takšno prednost? Zato, ker 
liberalni demokrati v more
bitnem naslednjem krogu (če 
je kandidat št. 1 Igor Bavčar 
8. aprila dobil premalo gla
sov) glasovanja lahko raču
najo tudi na glasove delega
tov nekdanje opozicije in iz 
sredinske koalicije 
4 + 1 (medtem ko Bavčar ni 
mogel računati na glasove li
beralnih demokratov), kar bi 
zneslo skupaj 150 glasov. Tu
di če bi kdo od tistih, na ka
tere računa dr. Drnovšek, 
glasoval proti njemu oziroma 
če nova opozicija Peterletovi 
vladi ne bi bila v popolni po
stavi, bi pd napovedih dr. 
Drnovšek moral zbrati 121 
glasov. 

V igri, bolje rečeno v igrici, 
je še tretji mandatar: s Peter
letovo vlado niso več zado
voljni niti nekdanji kmetje 
Ivan Oman oziroma sedanji 
ljudskostniki Marjana Po
dobnika. Zdaj stavijo na dr. 
Ludvika Toplaka, predsed
nika družbenopolitičnega 
zbora, ki pa kot možno Pe
terletov nasprotnik nima niti 
teoretičnih možnosti na zma
go, saj ima zagotovljenih 
v celem le 35 glasov od 121 
potrebnih. 

»Borili se bomo do zadnje
ga diha, na odstop od kandi
dature niti za hip nisem po
mislil,« je še v ponedeljek 
Igor Bavčar pripovedoval 
časnikarjem. Enako misli dr. 
Janez Drnovšek. Kaj pa so 
včeraj mislili »sodniki v rin-
gu« - delegati vseh treh zbo
rov skupščine RS? 

MESO LE ZA PRAZNIKE 
- Medtem ko se v parlamentu 
bijejo bitke vojskovodij, pa 
mora navadna »vojska« vse 
bolj stiskati pasove. Vrača
mo se v trideseta in štiridese
ta leta, ko je v večini sloven
skih družin bilo meso na je
dilniku le enkrat na teden, in 
sicer ob nedeljah ali ob praz
nikih. Pa še takrat seje mesa 
iz juhe najprej najedel dru
žinski poglavar, drugi pa so 
dobili grižljajčke, ki si jih je 
odtrgal od ust. Glede na cene 
postajamo Slovenci spet 
krompirjeve!, vendar, v pra
vem pomenu besede kot jedci 

krompirja, ne pa kot tisti 
brihtneži, ki se jim je kaj po
srečilo. 

Če o tem niste sami prepri
čani, si oglejte cene živil, ki 
jih spremlja slovenski zavod 
za statistiko vsak teden v šti
rih slovenskih mestih (žal 
Celja ni zraven). 

Konec marca so bile naj
nižje cene posameznih živil 
naslednje - krompir: Koper 
po 21SLT za kilogram, 
Ljubljana 20, Maribor 17, 
Novo mesto 15; zelena sola
ta: Koper 170, Ljubljana 50, 
Maribor 100, Novo mesto 
120; jajca: Koper 13, Ljub
ljana 8,5, Maribor 6,5, Novo 
mesto 11; kislo zelje: Koper 
50, Ljubljana 60, Maribor 70, 
Novo mesto 45; govedina 
(stegno brez kosti): Koper 
397, Ljubljana 375, Maribor 
390, Novo mesto 386; teleti-
na (brez kosti): Koper 987, 
Ljubljana 818, Maribor 670, 
Novo mesto 686; svinina 
(brez kosti): Koper 484, 
Ljubljana 517, Maribor 527, 
Novo mesto 484; jabolka: 
Koper 80, Ljubljana 60, Ma
ribor 40, Novo mesto 55 SLT. 

To so le nekatere od ugo
tovljenih najnižjih cen, po 
njih pa je očitno, da je Koper 
najdražje slovensko mesto. 
Glede na te cene tudi ni čud
no, če seje v zadnjem obdob
ju zelo povečal nakup jajc, 
saj edina še omogočajo koli
kor toliko hranljivo in poceni 
večerjo... 

SPOZNAVAJMO SLOVE
NIJO - Ker ni pričakovati, 
da se bo poleti pri nas trlo 
tujih gostov, je že jasno, da 
bomo slovenski turizem reše
vali Slovenci, kolikor nam bo 
seveda dovoljeval žep. 

Turistični delavci so zato 
že začeli metati vabe, med 
drugim naj bi Slovenci na 
slovenski obali imeli od 20 
do 30 odstotkov nižje cene 
kot tuji gostje. Obljubljeno je 
tudi, da bodo imeli Slovenci 
s tanko denarnico možnost 
dopustovati z namenskim 
varčevanjem, s posojili za 
dopust, mladi Slovenci naj bi 
imeli posebne ugodnosti, na
povedani so tedenski paketi 
(polpenzion) po 200 DEM. 

Res pobude, vredne pohva
le (le kako, da se jih niso 
spomnili že prejšnja leta?), 
imajo pa lepotno napako: 
kako naj si družina, ki ima 
samo še enega zaposlenega, 
ali družina, kjer dva dobiva
ta zajamčeno plačko (po 
10.000 SLT), ah družina, kjer 
sta zakonca (ali eden) na ča
kanju, privošči posojilo ali 
namensko varčevanje? Žal je 
takih družin (res velik »go
spodarski uspeh« sedanje 
vlade) vse preveč! 

LAČNI TUDI ŠOLARJI 
-Popodatkih univerzitetne
ga zavoda za zdravstveno in 
socialno varstvo je vse manj 
otrok, ki so naročeni na šol
sko prehrano (podobno kot je 
vse več študentov, ki nimajo 
niti enega toplega obroka na 
dan). Konec lanskega leta se 
je v šolah prehranjevalo 8600 
otrok manj, kar je okrog 300 
razredov! Žal se to število le
tos še povečuje, še zlasti po
tem, ko se je zaradi novih 
davkov šolska prehrana po
dražila še za desetino. Med
narodna konvencija o otro
kovih pravicah zahteva, da 
»država priznava otroku 
pravico do takšne življenjske 
ravni, ki ustreza njegovemu 
telesnemu, umskemu, in 
družbenemu razvoju«. Ali je 
Slovenija res taka država? 
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Relativno zadovoljivo, 
absolutno pa zanič! 
v simbolnem pomenu le Celje pomembno za Slovenijo, a težnje po vse večji centralizaciji 
hromijo mesto ob Savinji, meni župan Anton Roječ 

Celje letos drugič praznuje svoj občinski 
praznik 11. aprila. Praznične prireditve bo
do v znamenju kulture in športa. To pa sta 
tudi področji, na katerih se je v preteklem 
letu v Celju še največ dogajalo. V gospodar-
st\Ti ni bilo večjih pretresov, občini še uspe
va preprečevati stečaje ter omejevati brez
poselnost. 

Položaj je r e l a t i \T io g ledano zadovoljiv, 
absolutno - gleda na razmere, v ka te r ih živi 
večina ljudi - pa zanič«, meni celjski župan 
Anton Roječ, ki smo m u nekaj v-prašanj za 
stavili tud i zato, ker je v celjskem skupšč in
skem delu ka r precej težav. 

Celje namreč kl jub prenehanju t r imeseč
nega začasnega p roračunskega financiranja 
do konca marca še ni imelo sprejetega o b -

»Simbolno gledano ima Celje velik pomen 
v Sloveniji, saj so prav celjske zvezde našle 
mesto v državnem grbu in na zastavi. To je 
v prenesenem pomenu tudi naš prispevek k su
verenosti lani rojene samostojne države Slove
nije.« 

činskega p roračuna . Na neučinkovi to delo 
občinske skupščine so v zadnjih mesecih 
opozarjali v posameznih s t r a n k a h (Zeleni, 
L D S in SDP), pr i t em pa so šli najdlje p r e -
noviteli , ki so omenjali celo možnost izstopa 
svojih poslancev iz skupščinskega dela. Ko
nec prejšnjega tedna je župan na njihovo 
zahtevo sklical okroglo mizo, na ka te r i naj 
bi se p a r l a m e n t a r n e s t ranke dogovorile za 
učinkovitejše metode dela. 

Kako ocenjujete okroglo mizo parlamentar
nih strank? 

Z njenimi rezul ta t i nisem zadovoljen. Ni 
izoblikovala konkre tnega predloga oziroma 
poti boljšega nač ina skupščinskega dela 
- misl im celo, da se stvari v Celju po na 
okrogli mizi s l išanem še bolj komplicirajo. 
Menim, da je skupščinski sistem mesto za 
podajanje in zastopanje s t r ankarsk ih 
mnenj , zato ne moremo ubra t i p red lagane 
poti celjskih demokra tov , da se odločitve 
oblikujejo že p red skupščinskim zaseda

njem. Skupščinske polemike ne ocenjujem 
kot slabo delo - navsezadnje je skupščina 
t isto mesto, kjer se posamezni a rgument i 
ar t ikulirajo, srečujejo in merijo med seboj. 
Od prevladujočega interesa pa mora bi t i 
odvisna skupna odločitev, ki jo je po t rebno 
spoštovati . 

Prejšnji teden je propadel sprejem občin
skega proračuna. . . Odločitev celjskih po
slancev v tem primeru ocenjujete kot poli
tično nezrelo. 

Spoznavat i bomo moral i tudi višji nivo 
demokra t ične zrelosti. V p ro računu sta bili 
sporni samo dve postavki - n a k u p r ačuna l 
nika in financiranje kabelsko razdel i lnega 
sistema - ki sta skupaj znašal i le nekaj več 
kot odstotek celotnega prorači ina. Pr i gla
sovanju o sprejemu p ro računa je ta odstotek 
prevladal nad ostal imi 99, ki niso bili spor
ni. Poslanci se lahko tudi t ako odločijo 
- vendar pa bi moral i vedeti , da se z nespre -
jemom proračuna blokira tud i izvajanje 
drugih projektov, ki jih vsi nesporno podp i 
rajo. V takšn ih pr imer ih je t reba ind iv idua l 
ni interes podredi t i splošnemu. 

SDP in LDS ocenjujeta delo IS in skupš
čine kot slabo, ostale stranke se o tem niso 
izrekale, vi pa menite, da je delo celjske 
občinske oblasti v primerjavi z večino osta
lih občin in predvsem republiko zadovoljivo 
in vsaj za stopnjo bo l j še . . . 

Moja ocena temelji na poda tk ih in na poz
navanju dela republ iške skupščine. Včasih 
je tudi v Celju razprava o posameznem 
vprašanju brezplodna in nekor i s tna - ven
da r le t akra t , ko se v dnevni red uvrst i 

»Tudi v demokraciji smo Celjani naredili 
korak naprej. O tem priča tudi nekaj ostrih 
konfrontacij celjskih političnih strank, ki pa 
smo jih reševali na konstruktiven način.« 

nepripravl jena točka. Pr imer - s tavka novi
narjev RTV Slovenije. Za razpravo smo p o 
rabil i uro in pol časa, in s tem prislužili 
nesklepčnost v drugi polovici zasedanja. 

Eno od napotil za delo celjske skupščine 
je torej tudi temeljita priprava grad iv . . . 

Predlagatel j i vel ikokrat ne vedo, kaj želi
jo doseči, kaj bi to pomenilo za občino, 
zakaj sploh r a z p r a v a . . . Če o tem potem ne 
govorimo, je le določen pr ispevek v kakovo-
ti skupščinskega dela. O gospodars tvu v o b 
čini l ahko razpravl jamo tudi več kot en dan, 
pa s svojo razpravo in sklepi ne bi ničesar 
spremenili , saj za to nismo pristojni. K a d a r 

»Vesel sem, da se je družabno življenje v pre
teklem letu v Celju le nekoliko razmahnilo. 
O tem pričajo uspeli Dnevi komedije in sreča
nje Svetovnega slovenskega kongresa v našem 
mestu, prav tako pa tudi \ ' T n i t e v Dnevov slo
venskega filma, ki se morajo v Celju razvijati 
še naprej.« 

pa gre za odločitve, ki so v naši pristojnosti , 
d robno gospodarstvo je eno takšn ih p o d r o 
čij, so naše odločitve zelo hi t re . Tipičen p r i 
mer je Štajerska b a n k a - nekaj je z njeno 
ustanovitvi jo Celje le pr idobi lo in b a n k a se 
razvija še n a p r e j . . . 

Poznamo vas kot odločnega nasprotnika 
poskusov centralizacije Slovenije, zavzema
te se za policentrični r a z v o j . . . 

Poslanci v republ iški skupščini se v veliko 
pr imer ih sploh ne zavedajo, kaj pomenijo 
njihove odločitve, kako bo posamezni zakon 
učinkoval . Sam skušam gledati prav na 
učinkovanje obravnavan ih predpisov. In če 
pogledamo samo številke. V Sloveniji brez 
pr ispevkov za zdravstvo in pokojninsko za
varovanje odpade od vsega zbranega dena r 
ja za javno porabo na republ iko 72 in na 
občine 28 odstotkov. Takšno je tudi r azmer 
je v pr is tojnost ih odločanja. Če pa priš teje
mo še zdravstvo in pokojninsko zavarovanje 
- res, da se del denarja vendar le vrača v ob 
čine - se razmerje v grobem še poslabša, saj 
občinam ostaja le še 8,5 odstotka denarja. 

To razmerje ste omenjali tudi ob predla
ganih možnostih sofinanciranja sanacije 
razmer po predlanski poplavi v celjski bol
nišnici, z občinskim proračunskim denar
jem, seveda? 

Denar za zdravstvo se zbira v republ iki 
če si je republ ika to pris tojnost vzela, pote! 
bi mora la zagotovit i t ud i dena r za urejanj 
razmer v celjski bolnišnici. Če jo je naciona 
lizirala, mora poravnavat i t ud i svoje obvez 
nosti , ne pa, da pr i t i ska na nas ! Mi sm 
občutljivi - bolnišnico uporabl jamo, jo pc 
t rebujemo - zato smo v precepu. Lahko n 
čem, da ima Celje za svojo bolnišnico razu 
mevanje, še vedno zbi ramo denar s same 
prispevkom, a zdravstvo je zdaj potrebn 
reševati na ravni republ ike . 

Zadnji poldrugi mesec je bil za celjsk 
poslance naporno obdobje - si obetate zda 
bolj sproščene čase? 

Res je bilo utrudlj ivo, a tud i uspešno J 
dobje. Nekaj smo si za Celje le uspeli izbori 
ti - n a ravni republ ike denar za gradnj 
nadvoza Tremarje in u red i tev ceste Višnj 
v a s - D o b m a , ohrani l i smo srednješolsk 
izobraževalne programe, ki n a m jih je mini 
s trs tvo za šolstvo in šport hotelo ukini t i , n; 
oviro pa smo naleteli p r i sprejemanju 
činskega proračuna , kjer smo pričakova^ 
gladko pot. Menim pa, da bo tud i proraču 
sprejet, saj je glede na p ro računsko potroi 
njo na prebivalca celjski d rug i najugodnej 
v republiki , takoj za Ljubljano. Za to bon 
praznovanje občinskega p razn ika obe le^ 
bolj sproščeno, v spomin na čase, ko je bi 
naše mesto dejansko zelo uspešno! I 

IVANA STAMEJČB 

Upravljalca bosta dva 
Pogodba o upravljanju stanovanjske hiše je potrebna, brez upravnika pa lahko 
shajamo 

Zadnjič smo podrobneje pi
sali o tem, kaj vse sodi 
k upravljanju večstanovanj-
skih hiš, danes pa je na vTs t i 
nekaj podrobnosti o t e m , kaj 
vključuje pogodba o upravlja
nju večstanovanjske hiše. Po
godbo je namreč potrebno 
skleniti, če pa med lastniki n e 
pride do dogovora, jo lahko 
nadomesti iz nepravdnega po
stopka na sodišču izhajajoč 
sklep o upravljanju. Pogodba 
o upravljanju se ne sklepa 
v večstanovanjskih hišah s sa
mo enim lastnikom. 

O tem, koga je celjska obči
na pooblastila za upravljanje 
s stanovanjskim fondom v ob
činski lasti, še ne moremo pi
sati, saj so člani občinske vla
de o tem odločali včeraj, v sre
do, 8. aprila. V predlogu skle
pa, o katerem so člani izvršne
ga sveta razpravljali po zak
ljučku naše redakcije, pa je bi
lo zapisano: »Občina Celje kot 
lastnik predaja svoja stanova
nja v upravljanje dvema po
nudnikoma - Supra-stan 
d.o.o. in stanovanjski zadrugi 
Atrij - po principih konkureč-
nosti, s prednostjo za ugodnej
šega ponudnika, po principu 
optimalne funkcionalnosti ter 
v smislu dogovora o reševanju 
zaposUtvenih problemov pri 
sedanji Strokovni službi za 
stanovanjsko gospodarstvo. 
Postopek predaje naj se začne 

takoj.« Pomočnik sekretarja 
za urejanje prostora in varstvo 
okolja celjske občine Anton 
Šepec pa je kot predlagatelj še 
pojasnil, da je v Celju pričako
vati oblikovanje upravljalske-
ga sistema v šestih tednih. 

Pogodba 
o upravljanju 

Tudi za današnji zapis smo 
k sodelovanju povabili Mira 
Gradiča, pravnika Strokovnih 
služb za stanovanjsko gospo
darstvo občine Celje, ki je ko
mentiral podpis pogodbe 
o upravljanju večstanovanj
skih hiš, določanje upravnika 
večstanovanjske hiše ter ob 
stroških upravljanja pojasnil 
še obveznosti in odgovornosti 
lastnikov stanovanj. 

Zaradi urejanja medseboj
nih razmerij v upravljanju 
večstanovanjskih hiš sklenejo 
lastniki pisno pogodbo. Last
niki stanovanj so izenačeni 
v pravicah in obveznostih, ne 
glede na to ali v stanovanju 
živijo ali ga oddajajo v najem. 

S pogodbo o upravljanju 
večstanovanjske hiše lastniki 
med seboj uredijo solastniške 
deleže na skupnih prostorih, 
delih, objektih in napravah, 
način upravljanja stanovanj
ske hiše ter način odločanja, 
prav tako pa tudi način uprav
ljanja m uporabe skupnih pro

storov, vključno z morebitnim 
hišniškim stanovanjem. 
V medsebojna razmerja so za
jeti tudi načini uporabe last
nih stanovanj v druge namene, 
delež stroškov upravljanja in 
način plačevanja stroškov, ki 
gredo v breme lastnika, ter de
lež stroškov obratovanja sta
novanjske hiše in način plače
vanja teh stroškov. Ob tem pa 
tudi obseg opravil v zvezi 
z obratovanjem stanovanjske 
hiše, ki se prepušča najemni
kom, ter pooblastitev morebit
nega zastopnika posameznega 
lastnika. 

Določbe pogodbe o uprav
ljanju imajo pravni učinek tu
di za poznejše lastnike posa
meznih delov stanovanjske hi
še. Upravnik jo mora registri
rati pri pristojnem občinskem 
upravnem organu, ki vodi re
gister pogodb - če pa upravnik 
ni ali še ni imenovan, registri
ra pogodbo o upravljanju spo
razumno z drugimi lastniki 
eden izmed lastnikov. 

Če lastniki ne sklenejo po
godbe o upravljanju, lahko 
vsak lastnik predlaga, da so
dišče v nepravdnem postopku 
s sklepom nadomesti pogodbo 
o upravljanju. Sprejetje sklepa 
lahko sodišču predlaga tudi 
najenmik, ki prebiva v hiši, in 
pristojni občinski upravni or
gan. Pogodba o upravljanju pa 
se ne sklepa v večstanovanj

skih hišah z enim lastnikom. 
Splošna pravila pri uporabi 
večstanovanjske hiše lahko 
določijo lastniki in najemniki 
tudi š hišnim redom, vendar le 
skladno z zakonom in pogodbo 
o upravljanju. 

Upravnik 
večstanovanjske 
hiše 

v hišah z več kot dvema 
lastnikoma in več kot 10 sta
novanji se v pogodbi o uprav
ljanju določi tudi upravnik, 
s tem pa tudi njegova poobla
stila pri sklepanju pravnih po
slov s tretjimi osebami in pri 
zastopanju. Edini lastnik v hi
šah z več kot 10 stanovanji 
lahko, v primeru, da sam ne 
opravlja stanovanjskih stori
tev, ki sodijo v področje 
upravljanja, določi upravnika 
sam. Imenovanje in razrešitev 
upravnika se vpišeta v register 
upravnikov pri pristojnem ob
činskem upravnem organu, 
upravnik pa je lahko fizična 
ali pravna oseba, registrirana 
za to dejavnost. 

Lastniki morajo skleniti 
z upravnikom posebno pisno 
pogodbo, v kateri so oprede
ljene njegove naloge. Gre za 
uresničevanje odločitev lastni
kov in izvajanje pogodbe 
o upravljanju, skrb za nemote

no uporabo skupnih prostorov 
na način, ki vsakemu stano
valcu omogoča najboljšo izra
bo, ter razporejanje stroškov 
med lastnike ali najemnike 
skupaj z izterjavo in redno 
plačevanje obveznosti za vzdr
ževanje stanovanjskih hiš in 
funkcionalnega zemljišča. 
Prav tako mora upravnik last
nikom poročati o poslovanju 
in pripravljati zaključne raču
ne, po dogovoru z lastniki pa 
je lahko zadolžen tudi za 
opravljanje drugih storitev. 

Stroški upravljanja 
in obveznosti 

stroški upravljanja, preno
ve in izboljšav, razen obrato
vanja, bremenijo lastnike 
v razmerju z njihovim solast
niškim deležem. Če služijo do
ločeni skupni prostori ali po
samezni deli in naprave le po
sameznim stanovanjem, stro
ški upravljanja bremenijo le 
lastnike teh stanovanj. 

Lastniki so odgovorni za te
koče upravljanje in obratova
nje stanovanjske hiše. Če ne 

zagotovijo, da so skupni p n 
stori, deli, naprave in objek 
usposobljeni za normah 
uporabo, odredi upravljan 
v breme lastnikov na predh 
stanovanjske inšpekcije pi 
stojen občinski upravni orga 

Lastniki in najemniki . 
dolžni dovoliti vstop v stan 
vanja, če gre za opravljan 
del, ki so povezana s poprav, 
in izboljšavami v večstan 
vanjski hiši. Seveda le v pi 
meru, če jih ni mogoče opraVi 
drugače, ali pa če bi drugačt 
pristop zahteval previsol 
stroške. Če lastnik ali najeti 
nik vseeno ne dovoli vstopa 
opravljanja potrebnih di 
o tem odloča sodišče. Takši 
dela pa se morajo oprav, 
v kar najkrajšem času in i 
način, ki lastnika oziroma 02 
roma najemnika najTOA 
moti. ' 

Lastnik stanovanja mO. 
zagotoviti izvajanje nujnih p 
pravil v stanovanju, da tal 
prepreči škodo drugim stan 
vanjem oziroma skupnim.pl^ 
štorom, delom, objektom • 
napravam. 

IVANA STAMEJČI 
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Vegas na tapeti 
Eno leto časa. Ha Esaa Čehaiič za lokal v ZiHanškovi 20 priHobi vsa HovoUenJa 

Celjski občinski sekretar za 
urejanje prostora in varstvo 
okolja Jure Sadar je na torko
vem skupščinskem zasedanju 
odgovoril na številna poslan
ska vprašanja o legalnosti 
obratovanja gostinskega loka
la Vegas v Zidanško\i ulici 20 
v Celju. 

Pojasnil je, da je Esad Čeha-
jič na osnovi veljavnega Zazi
dalnega načrta Staro mestno 
jedro leta 86 zaprosil za izdajo 
lokacijske dokumentacije za 
obnovo objekta v Zidanškovi 
20. Predložil je idejni projekt 
s soglasjem Zavoda za varstvo 

naravne in kulturne dediščine 
in na tej osnovi dobil najprej 
lokacijsko in leta 87 še grad
beno dovoljenje. Vendar pa je 
potem objekt v Zidanškovi 20 
pustil propadati, z nekaterimi 
posegi pa je povzročil tudi do
ločeno škodo na sosednjih ob
jektih. Stavbo v Zidanškovi 20 
je potem - že brez ustreznih 
dovoljenj - rekonstruiral na 
lastno pest, zato mu je celjska 
gradbena inšpekcija leta 89 iz
dala odločbo o ustavitvi vseh 
del. 

O tem, da je lokal v Zidan
škovi 20 lastnik vseeno dogra

dil in letos zaprosil za tehnični 
pregled ter izdajo uporabnega 
dovoljenja, smo že pisali, v to
rek pa so poslanci izvedeli še 
za podrobnejši potek marčnih 
dogodkov. V marcu so Čehaji-
ču zavrnili izdajo uporabnega 
dovoljenja, vendar pa so 31. 

Direktor Zavoda za planira
nje in izgradnjo občine Celje 
Jože Zimšek je ponovno po
udaril, da je Esad Čehajič ob
čini Celje še vedno dolžan pla
čilo komunalnega prispevka, 
ki - glede na samovoljno razši
ritev objekta v Zidanškovi 20 
za približno 200 kvadratnih 
metrov - znaša približno 4 mi
lijone tolarjev. 

marca lastniku Vegasa v ob
činskem sekretariatu za druž
beno ekonomski razvoj izdali 
začasno obrtno dovoljenje. Se
kretar Bojan Kolenc je pojas
nil, da je bilo začasno obrtno 
dovoljenje z veljavnostjo ene
ga leta izdano skladno s pred
pisi, saj bi za trajno dovoljenje 
Cehajič moral izpolnjevati še 
dva pogoja - predložiti bi mo
ral dokazila o izobrazbi in 
uporabno dovoljenje. Nekaj 

dni pred tem, 27. marca, pa je 
Čehajič na Zavod za planira
nje in izgradnjo občine Celje 
vložil prošnjo za pripravo lo
kacijske dokumentacije (in na 
tej osnovi kasnejšo izdajo lo
kacijskega ter gradbenega do
voljenja), za pridobitev vseh 
potrebnih dovoljenj pa ima 
glede na začasno obrtno dovo
ljenje čas do 31. marca 93. 

I. STAMEJČIČ 

Elektro v Celju in Velenju 
Srednješolsko izobraževa

nje za elektrotehnika ener
getika na Srednji tehnični 
šoli v Celju ter za elektrikar-
ja energetika na Centru 
srednjih šol v Velenju ostaja
ta tudi v šolskem letu 92/93, 
to je ministrstvo za šolstvo in 
šport potrdilo tudi z na
knadnim razpisom za vpis 
v prve letnike. 

Na Srednji tehniški šoli 
opažajo, da je zaradi negoto
vosti ali bo v Celju izobraže
vanje za e lektrotehnike 

energet ike ostalo ali ne, v p r 
vem vpisnem roku do 28. 
marca , prispelo precej manj 
vpisnih pri jav osmošolcev. 
Zato pa se je zanimanje za 
p rogram elektrotehnika 
e lekt ronika v pr imerjavi 
s prejšnjimi leti močno pove
čalo. Do 28. apri la je mož
nost za prenašanje vpisnih 
pri jav na vse šole, p rav tako 
p a l ahko osmošolci še vedno 

spremenijo svojo poklicno 
odločitev. 

Na Srednji tehniški šoli 
v Celju so pros ta vpisna m e 
sta še v p rogramih gradbeni , 
kemijski in strojni tehnik ter 
gradbinec II, strojni m e h a 
nik, f inomehanik, orodjar, 
rezalec in brusi lec ter v g im
nazi jskem programu. 

IS 

Lokalna samouprava 
Prejšnji teden je slovensko dnevno časopisje objavilo 

predlog nove lokalne organiz i ranost i s poskusn im m o 
delom občin, po ka te rem naj bi bi la Slovenija razdel je
na na 249 občin. Le- te bi zvečine izhajale iz zdajšnjih 
krajevnih skupnost i , p rav i loma pa naj bi v občini 
živelo vsaj 3 tisoč s ta lnih prebivalcev. 

Občine naj bi se združevale v širše lokalne skupnos t i 
- pokraj ine, ki bi nase prevzele tud i določene pr i s to j 
nosti države. Prav o tem bodo govorili tud i na javni 
t r ibuni »Reforma lokalne samouprave«, ki jo v torek, 
14. apr i la , ob 18. uri v veliki dvorani celjskega Narod 
nega doma pripravl ja celjski iz\ 'ršni svet. Gostje javne 
t r i bune bodo: predsednica Odbora za lokalno samou
pravo Darja Lavt ižar-Bebler , p redsednik zbora občin 
republ i ške skupščine Ivan Bizjak, vodja projekta lo
ka lne samouprave S tane Vlaj in Član s t rokovne skupi 
ne dr. Igor Vrišer. IS 

Ogrožena zelena pljuča? 
v občini Šmarje je po tem ko so pred nekaj tedni 

gradivo za gradnjo novega hotela v Rogaški Slatini 
v občinski skupščini že sprejeli, prišlo do nepričakova
nega zapleta. Poslanec Mitja Cimperšek, član stranke 
Zelenih, je naknadno opozoril, da je po njemu znanih 
podatkih predvidena hotelska gradnja prav na območju 
zavarovanih zelenih pljuč slovitega zdravilišča. Pri tem je 
menil, da ne bi smeli ponavljati starih napak, ko se je 
zdraviliško klasicistično jedro okrnilo z večimi neprimer
nimi gradbenimi posegi v občutljivi prostor, ki je tudi 
slovenska nacionalna dediščina, je opozarjal na zadnjem 
zasedanju šmarske skupščine Franc Zidar. V šmarskih 
občinskih strokovnih službah so povedali, da je gradivo za 
gradnjo hotela v skladu z obstoječo zakonodajo, opozorilo 
pa bodo vseeno preverili. 

BJ 

Novince v vrtce 
v vseh treh celjskih vrtcih - Zarji, Anice Černejeve in Tončke 

Čečeve - bodo tudi letos med 10. in 20. aprilom vpisovali 
novince. V vrtcih se s predhodnim vpisom malčkov, ki bodo 
začeli vrtec sicer obiskovati šele z začetkom šolskega leta 92/93, 
želijo čimbolje pripraviti notranjo organizacijo dela. V juniju za 
starše novovpisanih otrok pripravljajo roditeljske sestanke, na 
njih pa bodo podrobneje predstavili tudi novosti ter dodatno 
ponudbo vrtcev. 

IS 

Setev koruze 
v nedeljo dopoldne bo na Kmetijski šoli v Šentjurju predava

nje o koruzi. Kmetovalci s celotne regije se bodo lahko seznani-
uli s hibridi, ki jih je treba sejati letos, prikazali pa jim bodo 
tudi, kako je treba pravilno nastaviti in preizkusiti mehanični 
sejalnik za koruzo. 

Predavanje se bo pričelo ob 11. uri, prijave pa sprejemajo 
samo še do jutri. 

Nov program na šentjurski 
Kmetijski šoli 

Na Kmetijski šoli Šentjur pripravljajo nov izobraževalni pro- ' 
gram, ki bo trajal le eno leto, z njim pa bo mogoče pridobiti 
poklic kmetovalec, kmetovalka-gospodinja oziroma vrtnar in. 
cvetličar. Program je namenjen vsem, ki so že končali t r i - ali 
štiriletno poklicno šolo in so brez zaposlitve, ali pa bi radi 
zamenjali svoj poklic. 

Po končanem šolanju bodo obiskovalci takšnega prehodnega' 
programa opravljali zaključni izpit le iz strokovnih predmetov, 
ker jim bo šola priznala vse, kar so v poklicnih šolah že opravili. 

Na Kmetijski šoli upajo, da bodo z enoletnim programom 
lahko pričeli že v naslednjem šolskem letu, saj ga nameravajo 
izvajati v okviru rednega financiranja, pričakujejo pa tudi 
denarno pomoč Zavoda za zaposlovanje. 

JŽ^ 

Skupnost obmejnih občin 
v Šmarski občini so sklenili, da se bodo povezali v Skupnost 

obmejnih občin severovzhodne Slovenije. Sedež skupnosti bo na 
Ptuju, v občini, s katero si na primer Šmarčani želijo skupnega 
povezovanja s področja cestarije in to za asfaltiranje odseka 
ceste med Rogatcem ter Ptujem. Cesta je med drugim precejš
njega pomena zaradi turizma v obeh obmejnih občinah. 
V Šmarju s tem združevanjem pričakujejo, da bo glas na ta 
način združenih občin močnejši. 

Za republiške štipendije 
Učenci in študenti, ki se v šolskem letu 91/92 redno šolajo, 

lahko do 15. aprila zaprosijo za dodelitev republiških štipendij 
za tekoče šolsko leto. V Sloveniji je namreč sprejet nov, višji 
cenzus za dodelitev republiških štipendij, kar pomeni, da lahko 
za štipendije zaprosijo tudi tisti, ki so si lani izračunali, da ga 
presegajo. Tisti, ki so vloge za dodelitev štipendij kljub temu 
oddali (in dobili negativne odgovore), lahko v drugi polovici 
aprila prav tako pričakujejo ponovno obravnavo svojih vlog. 
V službi za štipendiranje celjske območne enote Zavoda za 
zaposlovanje bodo imeli uradne ure vse do 15. aprila vsak dan 
od 8. do 14. ure, ob sredah pa do 16. ure. 

IS 

V spomin 

Cvetka 
Ariič 

Kadar je bolečina veli
ka, besede molčijo. Kako 
razumeti, da si še nekaj 
ur pred usodnim trenut
kom hodila po naši hiši, 
katere srečne in manj 
srečne trenutke si z nami 
delila dobra tri leta? Ka
ko naj tisti, s katerimi si 
še v soboto dopoldne 
kramljala o drobnih stva
reh dojamemo, da nikoli 
več ne boiho slišali tvoje
ga veselega smeha? Osta
jajo le razmišljanja 
o usodnem trenutku ali 
o trenutku Usode. Razmi
šljanja o krivdi in krivici. 

Usojeno nam je, da se 
rodimo in da rodimo, ta
ko kot so Tebe rodili tvoji 
starši in kot si Ti rodila 
svojo Tino. Trinajstletno 
deklico, za katero si še 
v soboto dopoldne načr
tovala novo pomladno 
oblačilo in ki se je po te
lefonu neštetokrat oglasi
la s prisrčnim glasom: 
»Cvetko, prosim.« Če ne 
zameriš, smo v mislih kar 
naprej pri Tvoji Tini. 
Morda smo ti na ta način 
še najbolj blizu. 

Nam, tvojim sodelav
cem, ostaja v spominu 
Tvoje neizmerno veselje, 
ko si lansko jesen opravi
la vozniški izpit. Ko bi le 
slutili, da bo prav črn as
falt terjal tvoje mlado 
življenje. Tvoja miza 
v eni naših pisarn ostaja 
prazna. Štirje žetoni za 
kavo čakajo, da jih vza-
meš v roko. Na obešalni
ku je še vedno Tvoja jopi
ca, rumeno-čma ... Vse 
to še vedno čaka. Čakajo 
stvari in čakamo mi, tvoji 
sodelavci. Dolgo bomo 
potrebovali, da bomo do
umeli Tvoj trenutek uso
de, ki nas je na tem svetu 
za vedno ločil. Da, res je 
prednost, če verjameš, da 
se spet srečamo. Tam, 
nad zvezdami, kot pravi
mo. Ampak l\ojega na
smeška pogrešamo med 
nami; še vedno in kar na
prej - do bolečine. 
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Pa bo prišel slovenski film 
Celje ohranja svoj filmski fosil val - Trije v boju za viteza] 

Kljub skromni lanskoletni 
filmski beri in ko je že kazalo, 
da so Dnevi slovenskega filma 
v Celju vzeli slovo, so v celj
skih kinematografih sklenili, 
da slovensko filmsko manife
stacijo v okrnjeni obliki ven
darle oživijo. Dnevi slovenske
ga filma, ki se bodo pričeli no
coj v celjskem kinu Union, to
krat ne prinašajo slovenskega 
kratkega filma, prav tako 
v Celju ne bo strokovnih po
svetov o filmu, temveč se bodo 
od četrtka do sobote v kinu 
Union z \ T s t i l i trije slovenski 

filmi: Srčna dama. Triangel in 
Babica gre na jug. 

Dneve slovenskega filma bo 
otvorila Srčna dama Borisa 
Jurjaševiča, v produkciji E-
motion filma. Gre za sloven
sko kriminalko, v kateri se 
predstavi vrsta znanih igral
cev, od Radka Poliča do Jane
za Hočevarja, Iva Bana, Majde 
Potokar, pa odličnega hrva
škega igralca Mustafe Nadare-
viča. V glavnih vlogah nasto
pata Svetozar Cvetkovič, mla
di beograjski igralec, in fran
coska igralka Nathalie De-
vaux. 

V petek bo svoj novi fiLn 
predstavil režiser Jure Perva-
nja, ki je lani prejel za film Do 
konca in naprej Celjskega vi
teza, nagrado občinstva za 
najboljši film. Tokrat bo celj
skemu občinstvu, predstavil 
Triangel, ki posega v sodobno 
tematiko. Barbara Lapajne, ki 
nastopa v glavni vlogi, igra 

igro s tremi moškimi. Prva 
zgodba pripoveduje o njenem 
možu, ki kupuje nov avto, dru
ga o njenem ljubimcu, sicer 
iluzionistu, ki se odpravlja na 
tekmovanje čarovnikov. Mi
mogrede, kot zanimivost, igra 
ga Miran Plohi Domik, ki je 
nekaj časa nosil meniško kuto, 
se duhovniški bratovščini kas
neje odpovedal, se poročil in se 
danes v Ljubljani ukvarja 
s humanitarno-duhovno de-

Predstave bodo na sporedu 
ob 17.30 in 20. uri, po večerni 
predstavi pa se bodo obisko
valcem predstavili člani film
skih ekip ter se z njimi zapletli 
tudi v pogovor. Tokrat pr\'ič 
kar z odra kina Union. 

javnostjo ter se ponaša tudi 
z iluzionističnimi spretnostmi. 
Tretja zgodba pa pripoveduje 
o univerzitetnem profesorju, 
prijatelju glavne igralke. 

V Celju na premieri pričakuje
jo režiserja Jureta Pervanjo, 
pa producenta Milana Ljubi-

Tudi letos bo občinstvo iz
bralo najboljši film, ki mu bo 
podelilo nagrado celjski vitez. 
Cena vstopnic za popoldanske 
predstave je sto, za večerje pa 
150 tolarjev, oziroma 400 to
larjev za abonma. 

ča, glavno igralko Barbaro La
pajne, ki se ji bo morda pri
družil še Boris Cavazza. 

Dneve slovenkega filma 
v Celju bo sklenil film Vincija 
Voguea Anžlovarja Babica gre 
na jug. V Celju se bodo v živo 
predstavili režiser, pa glavni 
igralci Majolka Šuklje, Nataša 
Matjašec in Bojan Emeršič. 
Prišel bo tudi direktor fihna 
Tomaž Sterle. ^ 

Ljubečna se predstavi 
Vsako leto se sredi aprila pred domačim občinstvom na 

Ljubečni predstavijo s svojo dejavnostjo sekcije Kulturno 
umetniškega društva Ljubečna, ki je zelo razvejano in 
dejavno. 

Na prireditvi, ki so jo poimenovali kar Predstavljamo 
vam in bo v petek, 10. aprila ob 20. uri v zadružnem domu, 
bo nastopilo osem sekcij z več kot stodvajset nastopajo
čimi. Prireditev namenjajo v počastitev praznika občine 
Celje. 

Letošnja predstavitev sekcij bo že dvanajsta po vrsti, 
organizatorji pa so se potrudili, da bodo v uri in pol 
pokazali kaj znajo pevci moškega in ženskega pevskega 
zbora, godba na pihala z mažoretkami, plesna skupina 
Lučka, narodno zabavni ansambel Celjskih pet, pa Miku-
lovi harmonikarji in ansambel Cmok. Prireditev bo vodil 
Štefan Volf. 

Dohodek od prireditve, tako so se odločili v društvu, 
bodo namenili za nakup novih oblek za mažoretke in 
godbenike. MP 

V soju ieščerbe 
V prostorih Spominskega 

muzeja v Rogatcu je bila pred 
kratkim predstavitev pesniške 
zbirke z naslovom V soju Ieš
čerbe, avtorja Iztoka Kodriča. 
Delo je izšlo v samozaložbi. 

Pesniška zbirka je razdelje
na na štiri pomenske dele. 
Krog, Nove perspektive, V so
ju Ieščerbe in Na razpotjih. 
Celotno zbirko povezuje na
slovna pesem Slutnja - spoz
nanje, da ko dobiš svojega 
otroka, se ti končata otroštvo 
in brezskrbnost in na življenje 
začneš gledati z drugačnimi 
očmi. Ta slutnja, to pričakova
nje, te potem spremlja - »slut
nja me preganja in potem nič, 
ostaja samo slutnja« -»kot je 
zapisal pesnik. 

Po vsebini so to kratke, 
osebno izpovedne pesmi. 
V njih so orisana pesnikova 
prehodna leta med otroštvom 
in odraslostjo, ki jih je preživel 
nekje na obrobju Haloških gri
čev, kjer še vedno ob večerih 
v gorcah zagorijo Ieščerbe. 

MP 

Veseia Gimnazijada 
Velenjski gimnazijci so letos po nekajletnem spanju 

prebudili Kulturno umetniško društvo Ivan Cankar 
s pestrim načrtom, kako oplemenititi enoličnost šolskega 
pouka. In umislili so si Gimnazijado, ki bi sicer morala 
biti že lani v Kopru, potem pa je bila zaradi vojne vihre 
pozabljena. 

Zato pa bo zdaj kar dva dni, jutri, v petek in v soboto, 
živahno in veselo v Velenju, na vsesplošnem srečanju 
slovenskih gimnazij. 

Gimnazijado bo srečanje mladih utvarjalcev na gledali
škem, likovnem, literarnem, glasbenem in še kakšnem 
drugem področju, ki zanima mlade. Sodelovalo bo dva-
indvajst gimnazij iz Slovenije ter zamejska gimnazija iz 
Celovca, dogajanju pa bo priča tudi nekaj dijakov iz 
Bratislave. 

Gimnazijada bodo začeli v znamenju antične Grčije, 
zadonele bodo fanfare, mladi pa upajo, da jim bodo tudi 
bogovi naklonjeni. 

Poskrbeli pa bodo seveda tudi za zabavni program in 
v petek zvečer pripravili Slovenovizijo z Vladom Kresli-
nom. Naslednji dan, oziroma jutro, bo spet v znamenju 
najavljenih predstav posameznih gimnazij. Gibanje bo 
spremljala skupina mladih novinarjev velenjske gimna
zije, okrepljeni z vrstniki iz drugih gimnazij, ki bodo 
izdajali bilten in beležili dogajanja in razultate srečanja. 

Po zaključni slovesnosti, ki bo v soboto zvečer, se bodo 
mladi spet razpršili po Sloveniji, da bi se prihodnje leto 
spet srečali. 

Pesem iz Kovinoteline 
Mešani pevski zbor Kovino-

tehne Celje slavi letos že dvaj
set let obstoja. Začetki zbo
rovskega petja v Kovinotehni 
segajo namreč v leto 1972, ko 
so se fantje Kovinotehne zbra
li, da bi svojim sodelavkam za 
kakšen praznik, dan žena, na 
primer, zapeli lepo slovensko 
pesem. 

Tako se je začelo in nastal je 
moški pevski zbor, ki je imel 
sprva le deset članov, vendar 
pa med svojimi sodelavkami 
vedno več ljubiteljic petja, ki 
so se jim kmalu pridružile. 
Zbor je tedaj vodil Julij Goric. 
Tako je torej nastal mešani 
pevski zbor Kovinotehne, ki 
ima trenutno štirideset pevk in 
pevcev. Štiri leta je zbor nato 
vodila Dragica Zvar, zadnjih 
enajst let pa ga, prav tako 
uspešno, vodi Milan Kasesnik. 

Osnovno poslanstvo zbora 
je, približati zborovsko pesem 
vsakemu delavcu Kovinoteh
ne. Pevci pa se tudi zavedajo, 
da predstavlja izmenjava in 
prirejanje skupnih koncertov 
s pevskimi zbori iz delovnih 
organizacij in krajevnih skup
nosti pomemben prispevek 
k poglabljanju medčloveških 
odnosov. 

V dvajsetih letih obstoja je 
prepevalo več kot sto pevcev, 
izmenjalo se je sedem predsed
nikov zbora. To so bili: Anton 
Žličar, Adolf Lipnik, Rudi Za-
noškar, Silva Levpušček, Ma
rija Roter, Boris Lipej, Srečko 

Zupane in Marjan Slekovec, ki 
je zdajšnji predsednik zbora.; 

Mešani pevski zbor iz Kov! 
notehne se je v minulih leti 
uspešno predstavil na občat 
skih revijah, sodeloval je tu( 
na medobčinskih revijah po 
dročnega pevskega združenji 
Pevci pripravijo vsako let 
koncert z drugimi zbori, pa tu 
di samostojni koncert, kakrše 
bo tudi danes, v četrtek, ob p 
osmih zvečer v Narodnem d( 
mu v Celju, ko bodo prepeva 
renesančne, narodne, škotsk 
narodne, črnske duhovne i 
južno ameriške pesmi. 

MATEJA PODJEl 

Žiče in Jurlclošter 
Zgodovinski arhiv Celje in Pokrajinski arhiv Maribor sta v Pokra 

jinskem muzeju v Celju v torek popoldne odprla razstavo z našlo 
vom Kartuzija Žiče in Jurklošter. Slavnostni govornik je bil prelai 
Friderik Kolšek, po razstavi pa je vodil avtor, dr. Jože Mlinaric. 

Otvoritev razstave je bila za Celje poseben dogodek tudi zato, kei 
so za neponovljivo vzdušje poskrbeli šentjernejski pevci, ki jih vod 
prior Kartuzije Pleterje, pater Janez Hollenstein. Skupina je oživel; 
plemenito tradicijo gregorijanskega korala, skrbno negovano mec 
kartuzijani skozi stoletja. 

Kartuziji Žiče in Jurklošter skozi stoletja je spremljajoča razstava 
obširne študije dr. Jožeta Mlinarica z enakim naslovom, ki je bil« 
predstavljena v Pokrajinskem arhivu Maribor novembra lani. Zgo
dovinski arhiv v Celju hrani gradivo kartuzij Žiče in Jurklošter, ki j« 
nastalo tja do 13. stoletja. Gradivo je dr. Mlinaric vključil v svojf 
večletne raziskave in seveda v razstavo, ki bo gostovala v Celju d( 
29. aprila kot prispevek k prazniku občine Celje in podpora prizade
vanjem Zavoda za varstvo naravne in kulturne dediščine v Celju ir 
zagnanih posameznikov, da ohranijo tisto, kar je od pričevan, 
o obeh samostanih ostalo. 

Čeprav hranita največ gradiva za obe kartuziji Štajerski deželn 
arhiv v Gradcu in graška univerzitetna knjižnica, na razstavi n« 
manjka originalnih arhivskih eksponatov iz Pokrajinskega arhiv; 
v Celju, kartuzije Pleterje in župnijskega urada Špitalič. 

MATEJA P O D J E E 

Prazniif foiiciore v Rečici 
v Rečici pri Laškem imajo pri Kulturnem društvu zelo delovni 

folklorno in pevsko skupino, ki gojita in ohranjata stare Ijudsk* 
običaje. 

Skupino vodi Erika Krašek: »Pred šestimi leti smo ustanovil 
odraslo folklorno skupino Lipa, ki ima okoli dvajset članov. Pri
družili so se še pevci in dve otroški skupim. Zlasti med mladimi 
veliko zanimanje, tako da vseh skoraj ne moremo sprejeti. Najvei 
plešemo štajerske plese, čeprav so naša specialnost svetinski i" 
rečiški plesi.« 

Ta in prihodnji teden bo rečiška folklorna skupina Lipa imela ka' 
tri nastope. 

»V četrtek zvečer ob 19.30. uri se bomo predstavili v Zdraviliščii 
v Laškem, kjer bomo gostom prikazali »cvetno nedeljo«. Prikazali 
bomo sestavljanje butare in ob tem peli domače, priložnostne pesin' 
ter plesali. Vsak gost bo za spomin dobil butarico. V soboto zvečer 
11. aprila bomo ob 19. uri v dvorani Sindikalnega doma v Hudi jaifl' 
v Rečici pripravili 6. večer »Praznik folklore«. Tretji nastop pa boro" 
jimeli na velikonočni četrtek, 16. aprila, ponovno v Zdravilišč" 
Laško, kjer pa bomo prikazali vse, kar je pri nas značilnega 
velikonočni praznik.« T. VRABl̂  

Ob Ifoncu tedna - »Naša pesem« 92 
Pretekli teden je bilo v naših 

najbližjih zdraviliških krajih 
kar nekaj nastopov pevskih 
zborov, ki se ob koncu sezone 
vestno pripravljajo za zaključ
ne koncerte kot javni prikaz 
svojega kulturnega udejstvo-
vanja. Med njimi so tudi neka
teri zbori, ki se v teh dneh mr
zlično pripravljajo za nastop 
na bienalnem tekmovanju 
»Naša pesem« v Mariboru. Le
to bo v teh dneh in bo prvikrat 
imelo tudi mednarodno obe
ležje. 

V teku teh priprav so tako 
pretekli četrtek v Dobrni na
stopili Moški komorni zbor iz 
Celja, Mešani pevski zbor 

Celjskega pevskega društva in 
Mešani zbor Gorenje iz Vele
nja. Vsi trije zborovodje - Ta
nja Kovač, Edvard Goršič in 
Majda Zaveršnik so s svojimi 
pevci predstavili večji del tek
movalnega programa in vzbu
dili precejšnje zanimanje med 
poslušalci. Sporedi vseh treh 
zborov so dokaj zahtevni 
z mnogimi intonančnimi in 
tehničnimi problemi, ki pa so 
jih en teden pred tekmova

njem v večini kar dobro obvla
dovali. V okviru pripravljalnih 
nastopov sta oba celjska zbora 
nastopila dan kasneje še v La
škem, kjer so jim s simpatijo 
sledili gostje zdravilišča. 

Poleg omenjenih treh zborov 
bo na tekmovanju v Mariboru 
iz celjske regije nastopil še 
mešani zbor Svoboda Šoštanj. 
Zaželimo jim kar največ 
uspeha. 

S pesmijo v pomlad 
Zveza kulturnih organizacij Žalec je v soboto in nedeljo pripravila občinsko revijo odraslih 

pevskih zborov. Zaradi velikega števila nastopajočih, nastopilo je kar 19 zborov, je bila revija 
v dveh delih in sicer v Taboru in v Gotovljah. 

V polni dvorani doma krajanov v Taboru je zbrane pozdravil predsednik odbora za vokalno 
glasbo Marko Slokar, koncert pa so pričeli Savinjski fanfaristi z znano melodijo Pozdrav. 

Zapelo je osem pevskih zborov in komornih skupin: kvintet Lastovka s Polzele, moški pevski 
zbori, Prebold, Vinska gora in Braslovče, ženski pevski zbor Griže, dekliški pevski zbor Gomilsko 
in mešana pevska zbora Tabor (na sliki) in Gomilsko. 

V Gotovljah pa so se predstavili: moški pevski zbori Gotovlje, Ponikva, Liboje, Petrovče in 
Polzela, ženski iz Gotovelj, mešani pevski zbor s Polzele in Andraža, oktet Adoramus s Polzele in 
Savinjski oktet. Revijo je strokovno ocenjeval Ciril Vrtačnik. T. TAVČAR 

Večer avtorslcega 
plesa 

s tudio za ples Celje je janu
arja objavil razpis za sodelo
vanje na Večeru avtorskega 
plesa. Prijavilo se je trideset 
mladih plesalcev, ki bodo na
stopili na zaključnem večeru, 
ki bo v soboto ob 18. uri v SLG 
Celje. Otroke bo ocenjevala 
strokovna komisija, sestavlje
na iz predstavnikov baletnih 
hiš v Mariboru in Ljubljani, 
obiskovalcev večera in pred
stavnice SLG Celje. 

Priznanje 
pivovarjem 

ZKO Laško je podelila priz
nanje Ivana Pešca Kulturne
mu di-uštvu Pivovarne Laško 
za izjemne dosežke na področ
ju gledališke in lutkovne de
javnosti. Pivovarji slavijo letos 
10 letnico obstoja društva, 
prav letos pa so velik uspeh 
dosegli z ljudsko igro Vdova 
Rošlinka, ki so jo v režiji Ljer-
ke Belak zaigrali že 25 krat po 
različnih krajih celjskega ob
močja. 
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Vsi bi jo radi, 
a je nihče noče 
pr. Ciril Ribičič: »Odprti smo H o vseh, tutii do krščanskih demokratov-* 

Do dela vodstva SDP so že nekaj časa zelo 
lu-itični tudi člani stranke. Ni jim vseeno, da se 
tako imenovana koalicija 4 in 1, torej koalicija 
sredinskih strank, dogovarja o formiranju no
ve vlade brez sodelovanja SDP. V nekaterih 
sredinah pa je pravo senzacijo povzročila vest, 
da se je SDP pripravljena pogovarjati tudi 
o novi koaliciji, ki naj bi jo p o l ^ prenoviteljev 
in liberalnih demokratov sestavljali tudi krš
čanski demokrati. Tudi o tem smo se v ponede
ljek pogovarjali s predsednikom SDP, dr. Ciri
lom Ribičičem. 

Nekako čudno se sliši, da ste prenovitelji 
ponudili roko tudi krščanski demokraciji... 

Ena izmed pripomb, ki jih že dalj časa po
slušamo, in pred kratkim smo jo slišali tudi 
v Žalcu, je ta, da se prepočasi prenavljamo. 
Odprti torej moramo biti za pogovore s part
nerji, ki so sicer naši nasprotniki na politični 
sceni in ki so ideološko drugače usmerjeni. 
Z vidika tistih, ki menijo, da poteka prenova 
prepočasi, nekatere poteze torej ne morejo biti 
sporne. Pripombe pa bi bile imiestne, če bi 
nam kdo dokazal, da se v vodstvu odločamo za 
kakršno koli koalicijo brez posvetovanja z na
šim članstvom. 

Tudi to vam očitajo. Premalo je po mnenju 
mnogih članov vaše stranke informacij med 
bazo in vodstvom, izmenjava stališč je eno
stranska . . . 

Morda je to delno res, po drugi strani pa je 
res, da je posvetovanj s članstvom bistveno več 
kot jih imajo druge stranke. Spomnil bi Vas 
rad na razprave o ustavi, ki smo jih organizira-

' Ji po vsej Sloveniji in jih je bilo več kot tistih, 
- ki so jih organizirale vse ostale stranke skupaj, 

taiamo pa zahtevnejše in bolje organizirano 
članstvo in večjo strankarsko mrežo. Pričako
vanje našega članstva so zato večja kot to velja 
za druge stranke. Tudi zato smo deležni več 
kritik. 

Vsakršni pogovori so možni 
Pripravljeni ste menda podpreti kandidatu

ro dr. Janeza Drnovška. V koalicijo, v kateri bi 
bili poleg prenoviteljev in LDS tudi krščanski 
demokrati, pa zlasti zaradi slednjih, mnogi ne 
verjamejo. Se več! Nekateri bi najraje kar iz
stopili iz SDP. Kakšen je trenutni položaj? 

Vsakršni pogovori, tudi s krščanskimi demo
krati, so možni. Vodstvo stranke bi izgubilo 

dobršen del zaupanja, če se ne bi smelo pogo
varjati s komer koli. V kolikor pa bi prišlo do 
resnejših pogovorov, doslej pa jih še ni bilo, je 
treba omeniti nekaj stvari. Nobene koalicije ne 
bomo sklepali, brez tega, da se o tem na refe
rendumu ne bi izjasnilo naše članstvo. V vsa
kem primeru bomo vztrajali pri naših pro
gramskih točkah. V vlado bi radi pripeljali 
interese delavcev, nezaposlenih, upokojencev, 
mladih, civilnih družbenih gibanj in ne nazad
nje izjemnih strokovnjakov, ki so bili zadnji 
dve leti potisnjeni na rob družbenih dogajanj. 
Če bo naše članstvo videlo, da zares uveljavlja
mo takšen program in da tudi zaradi tega 
dobivamo bolj uravnoteženo, levo usmerjeno 
vlado, namesto dosedanje, desno usmerjene in 
konzervativne, potem bodo ljudje takšen pri
stop pozitivno ocenili. Drnovšek vidi svojo sre-
dinskost v tem, da ne izključuje ne levice in ne 
desnice. Radi bi boljšo vlado, ki bo imela več 
podpore in če si to želi tudi krščanska demo
kracij a, potem ne vidim razloga, da ne bi mogli 
sodelovati. 

Koalicija 4 in 1 verjetno računa na vaše 
glasove, ponuja pa vam skoraj ničesar. Gre za 
politiko, ki jo vsekakor lahko imenujemo tudi 
posel. Očitno ta koalicija ve, da ne podpirate 
Peterleta. 

Na politiko je seveda treba gledati tudi tržno 
in v tem smislu postavljati tudi vsaj minimalne 
zahteve. Ne tržišču ne bo nihče prodajal svojih 
izdelkov brez profita. Morda v prvi fazi še 
zaradi propagiranja novih izdelkov oziroma 
njihove kakovosti. Tako tudi mi ne želimo 
podpirati tistih, ki bi nekaj radi od nas, dali pa 
ne bi ničesar. Hočemo biti enakopravni in 
opazni. 

Do trenutka ko se pogovarjava, krščanski 
demokrati še niso rekli nobene besede o vaši 
pripravljenosti za sodelovanje v novi koali
ciji . . . 

Naša javna pobuda jih je našla nepripravlje
ne, pogovorom pa se izogibajo, ker pravijo, da 
do tega še nimajo svojega stališča. Obstoja 
seveda še vrsta drugih razlogov. 

Osamljena SDP? 
Nekako osamljena postaja SDP. Očitno se 

tega zavedate in delate korake, ki marsikoga 
razburjajo. Nekateri vam očitajo, da ste nepre
mišljeno ravnali tudi ob splošni opozorilni 
stavki, ko ste dali vso podporo stavkajočim... 

V tem primeru bi lahko stranke razdelili 
v tri skupine. V tiste, ki so stavko podprle 
(SDP, SDU, socialisti. Delavska s t ranka . . . ) , 
tiste ki so bile previdno tiho in desno konzer
vativne, ki so stavki odločno nasprotovale. 
SDS, ki se v programu zazvema za soodločanje 
delavcev, večje socialne pravice in ki se upira 
sedanji vladni politiki, bi morala takšno stav
ko javno podpreti, pa četudi je bila v določeni 
meri politično usmerjena. Mi smo jasno pove
dali, da je treba marsikaj spremeniti tudi pri 
samem sklepanju socialnega pakta med sindi
kati, zbornico in vlado. Resneje bi bilo treba 
obravnavati pobude delavcev. Med splošno 
opozorilno stavko pa so nekateri naši preveč 
zagreti člani res lepili plakate naše stranke 
k sindikalnim, ki so pozivali k štrajku. S tem 
se nismo strinjali. Javnomnenjska anketa, ki 
smo jo potem opravili, pa je vendarle pokaza
la, da je stavka bila upravičena in da je naš 
odnos do nje podprlo kar sedemkrat več ljudi 
kot pa imamo članov. 

Ne želijo biti ves čas na 
Oblasti! 

V demokratičnem svetu navsezadnje niti ni 
tako zelo bistveno, če je stranka v opoziciji ali 
na oblasti. Vsaka stranka pa seveda hoče biti 
na oblasti. Ste lahko prerok in poveste, koliko 
časa se še obeta SDP, da bo v opoziciji? 

To ni odvisno zgolj od nas. Za socialno de
mokratsko stranko ni pomembno ali je na 
oblasti ali v opoziciji. To se lepo vidi v Italiji, 
Nemčiji in na Švedskem. Tudi opozicijske 
stranke so zelo vplivne. Posebej zanimivo je, 
ko takšne stranke zapustijo vladno koalicijo in 
postanejo opozicijske. Nove vladajoče stranke 
si ne upajo spremeniti bistvenih dosežkov 
prejšnjih, zlasti kar zadeva socialne pravice 
delavcev. Točno vedo, da lahko na naslednjih 
volitvah izgubijo. To si želimo tudi pri nas. 
Želimo si, da bi lahko bili stranka, ki je enkrat 
na oblasti, drugič pač ni, in ne tako kot neka
tere sredinske stranke, ki bi rade bile ves čas 
na oblasti. Želimo skratka, da bi imela opozi
cija večji vpliv in pomembnejšo vlogo kot jo 
ima sedaj. To bi bilo dobro za vse stranke. 

Kako se počutite, ko slišite očitke, da neka
teri vodilni funkcionarji ovirate nadaljnji raz
voj SDP? 

Vodstvo je bilo demokratično izvoljeno na 
tajnih volitvah na kongresu v Postojni. To ve

lja tudi za naše novo ime. Lahko bi govoril tudi 
o nekaterih ljudeh v našem vodstvu. Tako am
biciozni so bili, da niso zdržali v opoziciji in so 
nas zapustili. Mislim, da ima vodstvo naše 
stranke zelo jasno usmeritev. 

Meni pa lahko »očitajo« to, da je stranka 
dosegla nekaj pomembnih sprememb brez te
ga, da bi se prej dosledneje posvetoval s član
stvom. Nikakor pa niso na mestu očitki, da 
sem jaz preprečeval prenovo. Vedno sem sku
šal biti korak pred nekaterimi idejami, ki so 
naletele na pomisleke, pa naj gre za program 
stranke, spremembo imena, ali če hočete naš 
odhod s 14. kongresa ZKJ. Tudi na kongresu 
v Postojni sem želel, da bi se stranka opredeli
la kot levosredinska. Če ne bi ocenil, da je to 
realno, potem je vprašanje, če bi še bil pred
sednik. 

Pravkar ste bili na seji ustavne komisije. Za 
kaj se zavzemate? 

Zagovarjam kompromisni predlog. Nekateri 
očitajo naši stranki, da deluje po sistemu vro
če: hladno. Konstruktivni smo pri volilnem 
sistemu, destruktivni pa pri zahtevah, da je 
treba sedanjo vlado čim prej zamenjati. V čem 
je logika? V tistem delu, ko gre za dvotretjin
sko večino, smo za soglasje med strankami. Pri 
tem mislim v bližnji preteklosti na primere kot 
so bili plebiscit, vojna, osamosvajanje in spre
jemanje ustave, sedaj pa na volilno zakonoda
jo. Ves čas želimo delovati konstruktivno po
vezovalno. Dajemo predloge, ki včasih ne 
ustrezajo povsem našemu programu, lahko pa 
bi tako v doglednem času vendarle razpisali 
volitve. Radikalno kritični pa smo, ko govori
mo, da imamo neustrezno vlado, ekonomsko in 
socialno politiko, ki jo vodi desno konzervativ
na vlada. Vedeti pa moramo, da je to nihaj 
v desno iz prejšnjega pretiranega nihanja v le
vo. Je pa vsestransko škodljiv za Slovenijo kot 
celoto in še posebej za vsakega v tej državi, ki 
hoče živeti od svojega dela. 

JANEZ VEDENIK 
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Voda po žličkah 
Zadnjega nekajdnevnega 

deževja so bili najbolj veseli 
prebivalci nekaterih zaselkov 
v krajevni skupnosti Vojnik. 
Padavin ni bilo skoraj šest me
secev, vodovodov nimajo ure
jenih in so bili tako odvisni od 
dobre volje in pomoči gasilcev, 
ki so pospešeno dovažali pitno 
vodo. 

Problem je bil toliko večji, 
ker gre za številne družine, ki 
se v glavnem ukvarjajo s kme
tijstvom, tako da je v hlevih po 
več glav živine, ki tudi popije 
veliko vode. Čeprav na robu 
civiliziranih naselij, kjer je 
vsega dovolj, pa so še številna 
naselja, ki v daljšem sušnem 
obdobju nimajo vode. To še 
posebej velja za Zelče, Male 
Dole, Črešnovec, Konjsko, 
Brezovo, Pot v Tomaž, Devico 
Marijo nad Vojnikom, Višnjo 
vas in še nekatere druge. 

Obiskali smo Milana Lebra 
in Antona Dobrotinška v Zel-
čah, dober kilometer v breg od 
glavne ceste pri gostilni Zottl. 
Do obeh velikih kmetij smo se 
pripeljali po asfaltirani cesti, 
v hiši imajo elektriko, telefon, 
pralni stroj, hladilnik, nimajo 
pa vode. Nad kmetijo je rezer
voar, v katerega vozijo vojni-
ški gasilci vodo, ki jo obe dru
žini hitro porabita. 

Gospodar Milan Leber nas 
je povabil v veliko hišo, kjer se 
je na peči stiskalo šest otrok, 
nekaj mesecev stara Barbara 
pa je spala v drugem prostoru. 
Za štedilnikom je bila žena 
Marjetka. »Imava pet svojih 
otrok in od lani dva posvojen
ca, vsi pa se med seboj lepo 
razumejo. V hlevu je 23 glav 
živine, vsaka krava na dan po
pije najmanj 50 litrov vode. 
Ukvarjamo se z mlečno proiz
vodnjo, kar tudi zahteva vodo. 

Milan Leber (levo) in Anton Dobrotinšek v Zelčab nad Vojni
kom sta najbolj srečna v teh dneh, ko bolj pogosto dežuje. Imela 
bosta več vode in nekaj časa ne bo treba prositi za pomoč 
gasilce. 

Bolj kot kjerkoli drugje velja 
pri nas, da mleko pijemo iz 
stekleničk, vodo pa po žličkah, 
včasih celo po kapljicah.« 

Leberjeva in Dobrotinškova 
kmetija sta na takšnem kraju, 
kjer je skoraj nemogoče uredi-

Pri Občinski gasilski zvezi 
Celje so leta 1988 razvozili mi
lijon 364 litrov vode, za kar so 
prevozili 3343 km. Leta 1989 
so prevozili 5386 km in prepe
ljali dobrih šest milijonov li
trov vode, leta 1990 5899 km in 
dva milijona 400 tisoč litrov 
vode, lani pa so peljali pitno 
vodo 475 krat, pri čemer je 774 
gasilcev opravilo 1431 prosto
voljnih ur. Prevoziti je bilo 
treba 4707 km, da so vsem, ki 
so jo potrebovali, iztočili dva 
in pol milijona litrov vode. 

ti vodovod. So na grebenu, 
kjer se ob deževju srečujejo 
s hudourniki, za stalen dotok 
vode pa bi bilo treba urediti 
prečrpavanje s posebnimi čr
palkami, to pa bi zahtevalo ve
liko denarja. 

»Saj bi sami tudi prispeva
li,« pripoveduje gospodar Mi
lan, »vendar bi potrebovali še 
širšo pomoč. Te pa, žal, zaen
krat ni.« 

Tisti dan, ko smo obiskali 
Leberjeve in Dobrotinškove, 
so v akciji vojniških gasilcev 
še sodelovali predsednik dru
štva Jurij Bojanovič, poveljnik 
Avgust Čerenak in gasilca 
Stanko Gorjan in Silvo Kuder. 
Vojniški gasilci vozijo pitno 
vodo vsako sredo, če je potreb
no pa tudi ostale dni. Zaradi 
dolgotrajne suše so letos opra
vili že preko trideset prevozov, 
vodo pa vozijo 28 kmetom. 
Najtežje je v Konjskem, kjer 
morajo vodo prečrpavati iz re
zervoarja v rezervoar, da jo 
napeljejo do tja, kjer jo potre
bujejo. Vsako leto rešijo kak
šen problem in tako je lani 
osem kmetov dobilo s pomočjo 
KS Vojnik vodo na Platah. 
Vendar je to premalo, kajti čr
ne lise ostajajo, na vso srečo pa 
jih pomagajo blažiti gasilci 

v Vojniku, na Dobrni, Franko-
lovem in Novi cerkvi. 

»Pred leti, ko še nismo imeli 
cistern za prevoz vode, nismo 
mogli pomagati ljudem, ki se 
danes nimajo te potrebne te
kočine,« pojasnuje situacijo 
predsednik GD Vojnik Jurij 
Bojanovič in doda: »Zlasti 
z njihovim denarjem smo 
uspeli cisterne kupiti in danes 
je naša dolžnost, da jim poma
gamo. Ljudje in živina ne sme
jo ostati brez vode.« 

Čeprav na robu Celja, kjer 
človek ne bi pričakoval takš
nih problemov, so mnogi veli
kokrat v stiski prav zaradi po
manjkanja vode. Problem je 
toliko večji, ker gre za »razme
tane« kmetije, kar gradnjo vo
dovoda še podraži. 

TONE VRABL 

Jutri dvajseti izlet 
Po treh mesecih priprav bo jutri, v petek, 100 kmečkih 

žensk odpotovalo na jubilejni, 20. izlet na morje. 
Na objavljenih pet kuponov v Novem tedniku smo do 

roka dobili pravilno izpolnjenih 1991 prijav iz vseh občin 
celjskega območja, nekaj pa jih je prispelo tudi iz drugih 
slovenskih občin. Prvič smo pripravili javno žrebanje na 
terenu, ki smo ga združili s kulturno zabavnimi priredi
tvami in neposrednim radijskim prenosom. Tako smo na 
žrebanjih v Laškem, Ljubečni, Atomskih toplicah in Vin
ski gori dobili 100 srečnih potnic, ki bodo dva dni na 
izletu, ki ga že dvajset let organizira NT-RC v sodelovanju 
in ob pomoči številnih delovnih organizacij in posamez
nikov. 

Dva Izletnikova avtobusa bosta odpeljala v petek zju
traj ob 7. uri proti cilju vesele karavane, ki je Portorož 
oziroma naselje Lucija, kjer je že vse pripravljeno za 
sprejem kmečkih žensk. Zvečer bo vesela zabavna priredi
tev, kjer bodo nastopili Alfi Nipič in njegovi muzikanti, 
oktet Studenček in trio Vikija Ašiča ter čarovnik Jani 
Jošovec. Ob zanimivih igrah, plesu in pogovorih se obeta 
zanimiva noč. V soboto si bodo potnice ogledale še Lipico, 
kjer bo oktet Studenček v tamkajšnji cerkvici pripravil 
tudi tradicionalni koncert. Povratek v Celje bo v soboto 
okoli 17. ure. 

Stotim potnicam želimo v spremstvu pokroviteljev in 
ekipe NT-RC lepo vreme in dobro počutje. Tistim, ki so 
ostale doma, pa v tolažbo: prihodnje leto bo 21. izlet! 

Slovenci ob koroških jezerih 
Kot vse kaže, bo letos precej 

Slovencev preživelo poletne 
počitnice ob koroških jezerih 
v Avstriji. To so povedali 
predstavniki počitniške regije 
iz Beljaka in dodali, da za go
ste iz Slovenije pripravljajo 
tudi sorazmerno ugodne cene. 

Novinarsko konferenco so 
turistični predstavniki iz so

sednje Avstrije pripravili 
predvsem zato, ker so zaslutili, 
da se bo vedno manj Slovencev 
odločalo za letovanje ob Ja
dranskem morju. Ob tem so 
seveda opozorili tudi na t radi
cionalno dobro gospodarsko in 
kulturno sodelovanje med Slo
venijo in avstrijsko Koroško. 
Seveda si sodelovanja ne pred

stavljajo le tako, da bi Slov« 
ci hodili v Avstrijo, pač pa r 
črtujejo, da bo precej evrc 
skih turistov, ki bodo letov 
pri njih, obiskalo Sloveni 
Pri tem so omenjali izlete z c 
timerjem iz Avstrije v Bohi 
možnosti, ki jih ponujajo si 
venska naravna zdravilišča, 
seveda obiske številnih prii 
ditev ob tromeji. V ta sklop 
nazadnje sodi tudi kandidat 
ra treh dežel za skupno org 
nizacijo zimskih olimpijsi 
iger leta 2002. Skratka, tu 
naši severni sosedje si M 
prizadevali za to, da bi lju( 
od drugod spoznali, da Sioi 
ni j a ne sodi več med ogrož« 
države. 

Predstavniki počitniške 
gije iz Beljaka ta teden sode 
jejo tudi na sejmu Alpe Adi 
kjer poteka Turistični fora 
mi pa lahko že sedaj zapišm 
da bo treba odšteti za celo 
nevni penzion od 200 do 2 
šilingov. Gre seveda za posf 
ne aranžmaje v zasebnih i 
bah B kategorije, ki so nan 
njene predvem mladim od 
do 18. leta starosti. Za odra 
bodo cene nekoliko višje. 

JANEZ VEDElj 

Poletna letovanja 
Celjska občinska zveza prijateljev mladine pripravlja za 

letošnje poletje letovanja v Savudriji, počitnice pa bodo 
popestrene z zanimivimi interesnimi dejavnostmi. Stroške 
10-dnevnega letovanja za otroke (230 DEM, preračunano 
v tolarje) lahko starši plačajo v petih obrokih. 

V Savudriji bodo med 2. in 12. julijem otroci lahko 
izbirali med biološko-raziskovakiim taborom, tečajem 
morskih športov (plavalni tečaj, osnove potapljanja, lov
ljenja morskih živali, deskanja in jadranja) ter likovno 
delavnico, med 1. in 11. avgustom pa med teniško kolo
nijo, kozmetično delavnico in intenzivnim angleškim 
taborom. Letovanje bo organizirano v domu Zveze prija
teljev mladine Ljubljana-Center (lastna plaža, ambu
lanta, igrišča in teniška igrišča ob domu), v ceno pa je 
zajetih 10 polnih penzionov (5 obrokov dnevno), bivanje, 
prevoz, pedagoško vodstvo in varstvo otrok ter ves potre
ben material in oprema za interesne dejavnosti (razen za 
tenis). 

IS 

Istra čaka Celjane 
Ali bodo letos turisti s celj

skega območja, kljub dogaja
nju v sosednji državi, odhajali 
na letovanja v hrvaško Istro? 
V Pulju in širši okolici jih pri
čakujejo, ter so na to tudi do
bro pripravljeni, so povedali 
predstavniki puljske turistič
ne agencije Arenaturist. Ta 
agencija pravkar predstavlja 
svoje letošnje programe po 
slovenskih mestih in to v okvi
ru sodelovanja med največjimi 
slovenskimi in hrvaškimi turi
stičnimi agencijami. 

Direktor Arenaturistovega 
marketinga, Vladimir Dama
ska, je v Celju povedal da ne 
želijo prekinitve dosedanjih 
turističnih tokov, saj so slo
venski gosti na tem področju 
tradicionalni, v pomembno 
slovensko tržišče pa so prete

kla leta tudi veliko vlagali. 
»Tako kot zamenjujejo Slove
nijo in Slavonijo, tako lahko 
kdo uvrsti Istro v bližino Du
brovnika«, pravi direktor Da
maska, ki je po 36 sejmih pre
teklih treh mesecev povedal, 
da z resnico in dokazovanjem 
po svetu niso imeli prav veliko 
uspeha. Tako so jim tam težko 
verjeli, da v hrvaški Istri ni 
bilo vojne, da se Pulj ta čas 
pripravlja na 3000-letnico me
sta tudi s pleskanjem hišnih 
pročelij in podobno. 

Prvi so se v Istro vrnili pre

cej številni gosti-izletniki iz 
Italije, sicer pa je za turizem 
hrvaške Istre največja težava 
prav nepoznavanje političnega 
položaja, so povedali v Celju. 
Zato največ računajo na turi
ste iz Italije, Avstrije, Nemčije 
ter seveda iz Slovenije, te dr
žave pa so jim ponudile tudi 
pomoč. Pri tem seveda vse tu
riste največ zanima njihova 
varnost, na to pa v Pulju odgo
varjajo, da je človeška psiha 
večja ovira kot pa dejanski po
ložaj v hrvaški Istri. 

BRANE JERANKO 

Gasilci se dobijo v Lokrovcu 
Po skoraj dveh mesecih so 

končali z občnimi zbori gasil
skih društev v celjski občini. 
Trenutno je v občini šestind
vajset društev, od tega devet
najst teritorialnih, šest indu
strijskih in Zavod za požarno 
varnost. Po zadnjih podatkih 
so v gasilski organizaciji 2104 
člani, od tega 1591 moških in 
510 žensk. Aktivnih članov in 
članic je okoli 1200. V občinski 
organizaciji zdaj pripravljajo 
gradivo za občni zbor, ki bo 
v soboto, 11. aprila ob 9. uri 
v gasilskem domu v Lokrovcu 
- Dobrova. 

Gasilce čaka veliko dela, saj 
bodo organizacijsko posodobi
li svojo organizacijo ter se pri
pravili na republiški kongres. 

ki bo prihodnje leto v Slovenj 
gradcu. 

V petek ob 19. uri pa pri
pravljajo Občinska gasilska 
zveza, KUD Zarja Tmovlje in 
Zavarovalnica Triglav za vse 
gasilce ogled predstave 
»Oskubite jastreba« v izvedbi 
gledališčnikov iz Tmovelj. 
Pred predstavo bo nastopil 
moški pevski zbor GD Lokro-
vec - Dobrova pod vodstvom 
Jožeta Dimca. 

Poleg gasilcev si bodo pred
stavo ogledali tudi delavci Pe-
trola. Obojim Zavarovalnica 
Triglav podarja predstavo kot 
zahvalo, priznanje in spošto
vanje do opravljenega požr
tvovalnega dela gasilcev 
v celjski občini. 

TONE VRABL 

Ritem srca 
- ritem zdravja 

Razstavo s tem naslovom so 
v ponedeljek, ob Svetovnem 
dnevu zdravja, odprli v Muze
ju novejše zgodovine Celje. 
Pripravil jo je celjski Zavod za 
medicino in higieno, s svojimi 
(pisnimi in likovnimi) izdelki 
na temo srce pa sodelujejo 
otroci vrtcev ter učenci osnov
nih in srednjih šol iz celjske 
zdravstvene regije. Razstava 
bo na ogled do sobote, 11. 
aprila. 

N.-M.S. 

Avgustu in Angeli Friškovec je ogenj uničil vse. 

Hiša zgorela do tal 
v krajevni skupnosti Bevče je 15. marca letos okoli 23.30 ure zgorela do tal stanovanjska hi 

last Angele in Avgusta Friškovca iz Bevč 35. V hiši sta imela svoje stanovanje še sin Danilo 
njegova žena Irena. Vsi so v času požara spali in le psici Astri se imajo zahvaliti, da jih je z lajež 
zbudila in rešila česa še hujšega. 

Med prvimi so na kraj požara prišli bevški gasilci, ki pa jim je kmalu zmanjkalo vode, zato 
prišli na pomoč še gasilci iz šaleške in velenjske gasilske enote, vendar jim je uspelo rešit' 
drvarnico in betonsko ploščo. 

Žal pa hiša ni bila zavarovana. Ko je bilo treba plačati podaljšanje zavarovalne pol' 
Friškovčevi niso imeli denarja, kasneje pa so na plačilo pozabili. 

Friškovčevim je začasno streho nad glavo takoj ponudil brat Anton in sedaj sosed Janko M« 
Pomoč nudijo sosedi in ostali, zagotovo pa bodo pomagali tudi velenjski rudarji, saj si upoko]' 
rudar Avgust Friškovec to tudi zasluži. V službi je bil priden kot mravlja, pri izgradnji NoV' 
Velenja pa se njegove udarniške ure ne dajo prešteti. 

L _ 0 J S T E R S | 
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Savinjčani se ne dušijo v smeteh 
Krajani Ložnice pri Žalcu so prejšnji teden pripravili protestni shod in zaprli deponijo 

komunalnih odpadkov, ki je v njihovi neposredni bližini. Deponija obstoja že sedemnajst let, 
sedaj pa naj bi na bližnjem Prepovedanem hribu zgradili novo. Ložničani se s tem nikakor ne 
strinjajo in pravijo, naj odgovorni v občini storijo vse, da bi bila deponija odslej kje drugje. Na 
protestni shod so prišli tudi predsednik žalske občinske skupščine, Milan Dobnik, predsednik 
izvršnega sveta Boris Krajnc in predsednik komiteja za varstvo okolja, Vinko Debelak, ki so 
slišali precej očitkov na račun njihovega dela. 

V četrtek pa so se vendarle dogovorili, da deponijo spet odprejo. V mesecu dni naj bi 
strokovnjaki še enkrat proučili možnosti, da bi bila deponija kje drugje, Ložničanom ni treba več 
plačevati odvoza smeti, promet tovornjakov, ki prevažajo odpadke, pa so preusmerili preko 
Pirešice in tako razbremenili že tako gost promet čez Ložnico. Obljubili pa so jim tudi to, da 
zaenkrat v sedanje odlagališče smeti ne bodo več vozili industrijskih odpadkov. 

JANEZ VEDENIK 
Foto: EDI MASNEC 

Rimljanka, kjer je novi salon hlač, še ni dobila prave podobe. 
Otvoritev celotnega prodajno-gostinskega kompleksa bo konec 
tega meseca, v nekaterih lokalih, med njimi tudi v salonu hlač 
HZ, pa že poslujejo s polno paro. EPP 

Po hlače v salon hlač 
Očitno postaja, da bodo mnogi trgovci lahko preživeli, če 

bodo bolj specializirali svojo ponudbo. Dejstvo je namreč, da 
winoge trgovine ponujajo vsega po malem, le malo pa je tistih, 
kjer bi imeli veliko ponudbo enega samega proizvoda. 

Ravno zaradi tega se je Zlatko Hliš odločil odpreti salon hlač 
in sicer v novem prodajnem centru Rimljanka v samem središču 
Celja, pri tržnici. V salonu hlač HZ resda še ni toUko hlač, kot bi 
želel lastnik, ker je trenutno ponudba hlač na slovenskem trgu 
dokaj skromna. Toda že v nekaj tednih bo ponudba že boga-
^jša, saj namerava Zlatko Hliš uvoziti precejšnje število hlač še 
iz Italije. 

Rogaška jutri 
Bodo ponovno zgradili pokrito sprehajališče, »vantlelban«? 

Med preteklimi posegi v ob
čutljivo okolje zdraviliške Ro
gaške Slatine je bilo storjenih 
kar nekaj večjih napak, zato se 
za njen prihodnji razvoj zani
ma kar najširši krog kritične 
javnosti. Prav prihodnji razvoj 
tega obsoteljskega bisera je bil 
tema sobotnega pogovora, ki 
ga je, za zaključek številnih 
prireditev Pegazovih dni, pri
pravilo Društvo prijateljev 
Rogaške Slatine. 

Rogaška Slatina je na raz
vojnem razpotju, strategija 
razvoja pa mora biti premi
šljena, je bilo izhodišče pogo
vora, na katerem so prevlado
vali mladi izobraženci. Mestni 
arhitekt Rogaške, Uroš Birsa, 

si razvoj tega mesta predstav
lja tako, da bi se dejavnost 
(mondenega) zdravilišča pre
krila s celotnim krajem ter bi 
nato vse skupaj predstavljalo 
Rogaško Slatino. Mesto zače
nja gledati na zdravilišče kot 
na svoj park, nekatere odgovo
re pa pričakuje Birsa še od so
ciološke raziskave. Dr.sociolo-
gije Pavel Gantar z ljubljanske 
Fakultete za družbene vede 
pravi, da bodo junija znani re
zultati sociološke raziskave 
z vpogledom v krajevno notra
nje življenje, z analizoa, kako 
Slatinčani sprejemajo svoj 
kraj in si predstavljajo prihod
nji urbani razvoj 

ZdraviUška Rogaška Slatina 
se trži tudi z zgodovinskimi 
stvarmi, zato Franc Vardjan iz 
Restavracijskega centra repu
blike Slovenije opozarja, da 
zdravilišču že vračajo nekdaj 
zamišljeno podobo. Tako po 
prestavitvi Attemsovega kipa 
načrtujejo obnovo razgledne
ga stolpa na Tržaškem hribu, 
ponovno postavitev Glancovih 
monumentalnih stopnic pod 
hotelom Soča, skorajšnjo ob
novo »Nepomukovega« kipa, 
pa še kaj. Narejeni so tudi pro
jekti obnove podrtega »van-
delbana«, edinega pokritega 
sprehajališča pri nas, obnovili 

pa bodo tudi ploščad pred Te
rapijo. Direktor Zdravilišča, 
Darko Bizjak, je predstavil 
načrte prenove hotelov Zdra
viliški dom, Styria ter Beo
grad, ki bi bil kot apartmajski 
hotel vključen v znano svetov
no mrežo počitniške izme
njave. 

V drugem delu pogovora je 
bila živahna razprava pred
vsem zaradi načrtovane grad
nje hotela s tristo posteljami 
(za hotelom Donat) ter iskanja 
možnosti za drugo lokacijo. Za 
sedaj predvidena lokacija naj 
bi bila po nekaterih podatkih 
eno najbolj zavarovanih kra
jinskih območij Slovenije. 

Zaradi neprijetnih izkušenj 
s preteklimi posegi je prevla
dovala med sobotno razpravo 
nenaklonjenost novogradnji 
na tej lokaciji in »prijatelji Ro
gaške Slatine« so menili, da bi 
morali še počakati. Ta lokacija 
se še vedno lahko pozida, ho
tela pa ne bo prav gotovo nih
če več podiral, so menili neka
teri razpravijaki. V pogovoru 
so tudi zato velikokrat ome
njali klasicističnemu okolju 
tujo zgradbo Terapije, ki je vr
hunski primer moderne arhi
tekture, vendar v nepravem 
kraju, prostoru in času. 

BRANE JERANKO 

Prva akcija 
zelo uspela 

v občini Laško bodo le
tos pripravili pet večjih 
krvodajalskih akcij. Pr
va, ki je bila minuli teden 
za celjsko bolnišnico 
v Pivovarni Laško je bila 
izjemno uspešna, saj se je 
je udeležilo kar 92 krvo
dajalcev, oz. 39 več kot 
lani. Samo iz Pivovarne 
Laško je kri darovalo 35 
tam zaposlenih delavcev. 

Pred obletnico 
vadbeni prostori 

V soboto, 4. aprila, je bil za 
člane Pihalnega orkestra rade-
ških papimičarjev praznični 
dan, saj so po dveh letih trdega 
dela končno dobili nove vad
bene prostore. Pred leti so jim 
vzeli glasbeni dom z zemljiš
čem vreA zaradi gradnje HE 
Vrhovo in dodelili Dom TVD 
Partizan Radeče, ki pa ga je 
bilo treba za glasbeno dejav
nost temeljito obnoviti. 

Ves srečen je ob otvoritvi 
obnovljenih prostorov o akciji 
pripovedoval predsednik Pi
halnega orkestra radeških pa-
pirničarjev Franc Klanjšek: 

V novih prostorih Pihalnega 
orkestra radeških papimičar
jev, ki ima 55 članov, je pro
stor za vadbo orkestra, pevska 
soba, soba za NK Papirničar 
in spominska soba bivšega 
TVD Partizana. 

»Od načrtov do otvoritve sta 
minili dve leti. Denar za obno
vo so prispevala podjetja, levji 
delež Radeče Papir, nekaj 
^ZKO Laško, vse skupaj pa smo 

oplemenitili s sredstvi, ki smo 
jih dobili za prejšnji glasbeni 
dom. Zdaj imamo velik vadbe
ni prostor, kjer je možno prire
jati tudi manjše koncerte, pro
mocije in produkcije. Objekt 
še ni v celoti končan, vse sku

paj pa bo stalo okoli 10 milijo
nov tolarjev.« 

Ob otvoritvi so pripravili 
koncert Pihalnega orkestra, ki 
ga vodi Jože Rus, nastopil pa 
je tudi moški pevski zbor Ra

deče Papir. 
Že jeseni bodo pripravili več 

promenadnih koncertov po 
krajevnih skupnostih in opo
zorili na jubilej prihodnje leto. 
Takrat bodo pripravili slav
nostni koncert in srečanje 
godb papirne industrije in so
sedov. Ob godbi pa imajo zdaj 
dobre vadbene pogoje tudi 
pevci in mažoretke, ki delajo 
v treh skupinah. 

TONE VRABL 

Pomoč Bohinčevim 
Pred kratkim nas je pretresla novica 

o požaru na Bohinčevi kmetiji v Planinski 
vasi pri Planini, v šentjurski občini. 

V reportaži smo obširneje predstavili 
družino, kjer si sreča in nesreča podajata 
roke: ognjeni zublji so uničili gospodarsko 
poslopje prvič že pred dolgimi leti, nato je 
umrl gospodar in gospodinja se je prebijala 
skozi življenje z otroki sama. Prvorejenec 
sedanjega gospodarja se bojuje z breme
nom cerebralne paralize, letos 3. marca pa . 
se je v ljubljanski porodnišnici rodila še 
zdrava deklica. Prav ta srečni dan se je 
končal z nesrečo te ugledne družine, ki ž ivi 

izključno od kmetijstva, kajti le nekaj ur 
zatem so zgoreli gospodarsko poslopje, me
hanizacija ter ves lanski pridelek. Med pr
vimi sta pomagala poleg sosedov šentjurski 
izvršni svet in regijsko Društvo za pomoč 
prizadetim s cerebralno paralizo, za soli
darnostno pomoč Bohinčevim pa so se od
ločili tudi starši maturantov celjske Gim
nazije. Tako so na njihovem maturantskem 
plesu zbrali, potem ko je njihov poziv javno 
prebral znani povezovalec Sašo Hribar, 35 
tisoč tolarjev pomoči, ki so jo že izročili 
Bohinčevim. Z zbiranjem pomoči nadalju
jejo na posebnem žiro računu Gimnazije 
Celje (številka 50700-603-30143, s pripi
som »Pomoč Bohinčevim«). 

BJ 

Cepljenje psov 
v teh dneh poteka v vseh občinah na Celjskem cepljenje psov proti steklini. Ker se na našem 

območju v zadnjih letih pojavlja steklina na posameznih območjih, lastnikom štirinožcev vseka
kor svetujemo, da ne pozabijo na to svojo obveznost. Tokratni posnetek je z ene takšnih akcij 

Foto: EDI MASNEC 

Slovenija živi - v sliici 
v soboto je bila na osnovni 

šoli Karla Destovnika-Kajuha 
v Šoštanju otvoritev 24. raz
stave Likovni svet otrok, ki so 
jo letos naslovili »Slovenija ži
vi v meni«. 

Na razstavi sodelujejo učen
ci skoraj vseh slovenskih os
novnih šol, razstavljenih pa je 
okoli dvesto petdeset otroških 
likovnih izdelkov. 

Sobotna prireditev se je pri
čela s krajšim kulturnim pro
gramom, ki so ga v celoti vodi
li učenci, nadaljevala pa se je 
v šoli in sicer z žurom pod po
kroviteljstvom PIL-a - Pisa
nega lista, ki je tudi sicer po
krovitelj celotne razstave. 

Slike otrok, ki so sedaj raz
stavljene na šoštanjski osnov
ni šoli pa bi se prav gotovo 
lahko merile z deli kakšnega 
odraslega »umetnika«. . . 

N.-M.S. fQto:E.E. 
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Božičeviča rešili igralci 
Trener nogometašev PubllHuma ie meH odstopom osvoill tri točke in ostai na klopi \ 

Pred desetimi dnevi je tre
ner nogometašev celjskega Pu-
blikuma Stanko Božičevič 
»zaradi kaotičnega stanja 
v klubu« nepreklicno odstopil 
in obenem napovedal, da se bo 
poslovil po tekmi s Svobodo, 
v torek je predsedstvo kluba 
zavrnilo njegovo odločitev in 
Božičevič bo še naprej na klopi 
ligaša s Skalne kleti. 

Minuli teden so se dogodki 
v celjskih nogometnih krogih 
vrstili z vrtoglavo hitrostjo, 
svoje pa je dodalo nogometno 
»podzemlje«, ki je z najrazlič
nejšimi pritiski in kombinaci
jami favoriziralo svojega kan
didata za klop Publikuma. Ne
katere rošade so bile kar ver
jetne: neuspehi Mure (vmeša
no naj bi bilo ljubljansko za-
kulisje) so aktualizirali razmi
šljanja o come-backu Bojana 
Prašnikarja, drugi so spet na
vijali za Janka Benčino (njego
vi Žžlčani so že na startu s po
razom proti Železničarju za
pravili vse možnosti za napre
dovanje), Janka Kudra (po ne
kajletni odsotnosti se je dan po 

porazu z Rudarjem in izpadu 
iz pokala vrnil v klub kot novi 
vodja strokovnega štaba). Sta
neta Emeršiča (s Prašnikarjem 
je deloval veliko bolj usklaje
no kot z Božičevičem). 

Božičeviča so z remijem na 
Viču in zmago v lokalnem der-

Bojan Bevc je bil jeseni ka-
petan Kladivarja, nato pa od
šel na Islandijo, kjer je uspeš
no prestal vse teste in pred 
dnevi podpisal enoletno po
godbo s prvoligaškim mo
štvom Vestmannaeyar. Bevc se 
je tako pridružil Žilniku, ki je 
podaljšal pogodbo z Vikun-
gurjem, s katerim je lani osvo
jil naslov in bo jeseni igral 
v pokalu prvakov. Islandsko 
prvenstvo se bo začelo 23. ma
ja, bivša igralca Kladivarja pa 
bosta nasprotnika že v 2. kolu. 

biju s Steklarjem »rešili« 
igralci, ki so odkrito navijali 
za njegov odhod, čeprav se je 
položaj najbolj zaostril zaradi 
zamude pri izplačilu denarja. 
S polovičnim izkupičkom (po 

Še naprej na klopi: Stanko Bo
žičevič 
ena zmaga in poraz ter štirje 
remiji) je avtoritativni in ne
popustljivi trener naposled 
stisnil v kot celotno ekipo, ki 
je spremenila mnenje in v ne
deljo zvečer po prvi pomla
danski zmagi podprla Božiče
viča. 

Tako je bilo bolj ali manj vse 
jasno že pred torkovo sejo 
predsedstva, saj bi bilo za eki
po iz sredine lestvice preveč 
paradoksalno, če bi menjale 
trenerja s pozitivno bilanco. 
Toda po remiju z Domžalami 
(1:1) in porazu v pokalu z Ru
darjem (0:2) bi se brez večjih 
pomislekov odločili za najbolj 
radikalno potezo in tedaj je bi
lo nekaj namigov o zamenjavi. 

Uprava po pisnem odstopu 
ni zgubljala časa in je naveza
la stike z znanim mariborskim 
trenerjem Vojislavom Sime-
unovičem, ki je bil minulo sre
do na tekmi Svoboda-Publi-
kum. Pravzaprav je bilo že vse 
dogovorjeno glede njegovega 
prihoda v Celje; manjkala je le 
navidez nepomembna podrob

nost, ki je bila na koncu odlo
čilnega pomena in je bila že 
vnaprej napovedana. Trenut
no v bližini ni prostega kvali
tetnega trenerja in to je bil ob 
prvih negodovanjih igralcev 
najmočnejši argument v prid 
Božičeviča. 

Simeunovič ima v Avstriji 
pogodbo in do nedelje ni dobil 
prostih rok, tako da ni bilo 
druge možnosti kot da tekmo 
s Steklarjem vodi Božičevič, ki 
ni napihoval spora s Stankovi-
čem, marveč ga je takoj vrnil 
v ekipo in si pridobil naklonje
nost navijačev. Ob nekoliko 
bolj trdni upravi pa se celo 
utegne zgoditi, da na Skalni 
kleti ne bo samo do konca pr
vens tva . . . ŽELJKOZULE 

Blatniku 1 1 tekem 
Branilec Publikuma Stane Blatnik bo zaradi prekrška 

nad nogometašem Domžal, ki je bil brez žoge, zmerjanja 
stranskega sodnika in groženj sodniški trojki počival dva 
meseca. Disciplinska komisija NZS se je odločila za 
časovno kazen, ob natrpanem koledarju pa je Blatnik 
praktično kaznovan s prepovedjo igranja na 11 tekmah in 
se bo v moštvo vrnil šele 24. maja, ko bodo Celjani gostili 
Nafto. 

Olimpiada slepili 
v torek se bo v Palma de Malorci začela šahovska 

olimpiada slepih in slabovidnih. V štiričlanskem zastop-
stu reprezentance Slovenije sta tudi Celjana Franc in Ivan 
Mlačnik. 

Golovec odpira vrata 
v Zavodu Golovec so ob začetku sezone športno-rekre-

ativnih tekmovanj na prostem pripravili odprta prvenstva 
v tenisu (začelo se bo jutri), plavanju (v soboto od 14. ure) 
in kegljanju (v nedeljo od 14. ure). Prijave sprejemajo pri 
recepciji bazena ter oskrbnika teniških igrišč in kegljišča. 
Štartnine ni! 

Gole najboljši igralec SKL 
v deseterici »nah igralcev, strelcev, skakalcev in podajalce] 
je v vseh konkurencah samo Zoran Gole I 

v rednem ligaškem delu slo
venskega prvenstva v košarki 
so otrenerji na vsaki tekmi do
ločili tri najboljše igralce. Gla
sove je skupaj dobilo kar 141 
košarkarjev, edini, ki je pose
bej izstopal v vseh osnovnih 
prvinah (met, skok, asistence) 
in je tudi v posebnih raz\Tst i -
tvah med najboljšo deseterico, 
pa je 3 2-letni reprezentančni 
kandidat Zoran Gole. 

Najboljši igralec prvenstva 

je Dušan Hauptman (Olimpi-
ja) s 154 glasovi, v ospredju pa 
je tudi nekaj košarkarjev iz 
našega območj^a: 4. Gole, 7. Ri-
tonja, 11. Zeleznikar, 12. 
Šmid, 17. Nerat, 24. Starovas-
nik, 28. Pipan, 38. Kahvedžič, 
40. Tabak itd. 

Rogaška je zbrala 199 točk 
(Ritonja 80, Tabak 26, Sušin 
24, Kalinger 15, Kidrič in Ti-
šma 14, Gerar 12, Volarič 6, 
Petovar 4, Sedminek in Voh 1),, 

Comet 198 (Zeleznikar S 
Šmid 60, Nerat 55, Kožar l 
Lušenc in Mlakar 4, Pučni 
2 in Perkič 1), Elektra 1| 
(Gole 99, Pipan 38, Tomic j 
Lipnik 15, Plešej 11, Leskom 
šek 9, Kitak 5, Mrzel in Pečol 
nik 2 in Dumbuya 1) ter Celj 
120 (Starovasnik 47, Kahvei 
žič 28, Pucko 22, Herman j 
Drobnič 6, Kitek 5 ter Nido^ 
fer in Tkalec 2). J 

Hauptman je tudi najbolj 
strelec z 910 točkami; 4. ŠiM 
644, 5. Gole in Ritonja 62 
Največ odbitih žog je ujel M 
ter Ritonja 368; 3. Zeleznid 
321, 8. Gole 234, med igrale 
z največ asistencami pa si 
med deseterico na 7. mesi 
Nerat s 103 podajami in ] 
Gole 98. 

Foto: EDO EINSPIEL8 

Renata Strašek končala kariero? 
Najboljša športnica Celja z letnico 1991 in lani četrta na 

mladinskem evropskem prvenstvu v metu kopja Renata Strašek 
od ponedeljka ne prihaja več na atletski štadion in napoveduje, 
da bo končala kariero ali pa jo v najboljšem primeru nadalje
vala v drugem klubu. 

Straškova je med kandidati za nastop na olimpijskih igrah 
v Barceloni, vendar je kljub vsemu prekinila z redno vadbo. 
Vzrok naj bi bil predvsem v številnih neizpolnjenih obljubah 
vodstva Kladivarja, saj mlada atletinja dobi le hranarino, 
minuli mesec pa so ji celo ukinili vrednostni bon za 3 tisoč 
tolarjev. ^ Ž. Z. 

RAN^RAMA 
Košarka 

Siovenslca liga 
Moški - končnica za 5. me

sto: Rogaška-Elektra 89:77 
(47:32), strelci: Ritonja 34, Ki
drič 17, Kalinger 15, Cerar 7, 
Tabak 6, Tišma, Sušin 5 za do
mače; Dumbuya, Tomic 19, 
Lipnik 14, Plešej 10, Bogataj 5, 
Mrzel, Pečovnik 4, Kitak 2 za 
goste. Medvode-Comet 71:72 
(35:40), strelci: Nerat 26, Ze
leznikar 21, Kožar 16, Šmid 6, 
Šrot 2, Rupnik 1. 

Končnica za obstanek: 
Eurocom-Maribor 104:97 
(53:39), strelci: Tumšek 32, 
Cencelj, Cizej 20, Vasiljevič 
16, Urbanija 12, Škrabe 4; Ko-
kra-Celje 84:79 (43:39), strel
ci: Pucko 28, Kahvedžič 13, 
Starovasnik 12, Herman, Ni-
dorfer 9, Drobnič, Hochkraut 
4. ^ 

Ženske - zelena skupina, 25. 
kolo: K. Afrodita-Kranj 81:69 
(40:24), strelke: Pešič, Kokolj 
15, C.Jezovšek 14, Čuješ 12, 
Jurše, Vodopivec 8, Virant 7, 
Škegro 2. Vrstni red: Jezica 50, 
K.Afrodita 44, Odeja 43, Apis 
42, Kranj 35, Ilirija 34. Rdeča 
skupina - 7. kolo: Induplat i -

Comet 83:62 (36:32), strelke: 
Kranj C 17, Šporar 13, Baraga 
12, Zdovc 9, Koželj 7, Grole-
ger, Temnik 2. Vrstni red: Je
zica ml. 13, Slovan, Jesenice 
12, Induplati 11, Cimos 8, Co
met 7. 

Nogomet 

Slovenska liga 
27. kolo: Steklar-Domžale 

3:1 (2:0), strelci: Koražija, 
Brundič, Neskič; Rudar 
(V)-Jadran 3:1 (3:0), strelca: 
Cvikl 2, Goršek; Svoboda-Pu-
blikum 0:0. 

28. kolo: Publikum-Steklar 
3:1 (3:1), strelci: Džafič 2, Aleš 
Turk za domače, Brundič za 
goste, Primorje-Rudar (V) 2:0 
(2:0). Vrstni red: Maribor 42, 
Olimpija 41, Izola 38, Naklo 
34, Koper 33, Gorica 32, Pu-
blikum 30, Mura 29, Steklar 
28, Ljubljana 27, Slovan, Ru
dar (V) 26, Svoboda 24, Zagor
je, Primorje, Potrošnik 23, 
Nafta 20, Rudar (T) 19, Med
vode 16, Domžale 14, Jadran 
12. 

1 1 . Slovenska liga 
16. kolo: P. Hmezad-Part i - . 

zan (SG) 1:1 (1:1), strelec: 
Plantak; Dravinja-Turnišče 
0:0; vrstni red: Železničar 25, 
Dravograd 23, Turnišče, Dra-
vinja 19, P. Hmezad 18, Koro-
tan 17, Pohorje, Kovinar, Im-
pol 15, Veržej 14, Pekre, Rače 
13, Partizan (SG) 12, Središče 
6. 

IVINZ Celje 
12. kolo: Kovinar-E. Šmart

no 0:1, Hrastnik-CR Krško 
4:2, Svoboda-Papirničar 2:2. 
Vrstni red: E. Šmartno 21, Pa-
pirničar 15, CR Krško 12, Ko
vinar 10, Hrastnik 8, Svoboda 
4. 

Odbojka 

Super liga 
ženske - 3. kolo končnice: 

YU STIP-Koper 3:2 (13, - 9 , 
-16, 11, 9); vrstni red: Paloma 
30, YU STIP 18, Bled, Koper 
16. 

Slovenska liga 
Moški - 20. kolo: Topolšica 

- Vizura 3:1, Vileda ml. - Šem
peter 3:1; vrstni red: Brezovi
ca 32, Šempeter, Pomurje 28, 
Bled 26, Žirovnica 24, Emona, 
Topolšica 22, Črnuče 20, Vile

da ml. 15, Mislinja 10, Vizura, 
Izola 6. 

Ženske - 20. kolo: T. Kajuh 
- Pionir 3:2, Mežica - Ljubno 
1:3; vrstni red: Krim 36, Palo
ma mL, T. Kajuh 26, Ljubno 
24, Pionir 18, MisUnja, Preva-
Ije 14, Mežica 12, Šentvid 10, 
Tabor ml. 2. 

Rokomet 

Super liga 
Moški - 18. kolo: velenje-P. 

Laško 14:18 (7:9), strelci: Vo-
glar 7, Plaskan 4, Vrečar 2, Ča-
ter 1, za domače, Pungartnik 
5, Šafarič 4, Šerbec, Jeršič, Le
več, Franc 2, Ocvirk, Čater, 
Tomšič 1. Vrstni red: P. Laško 
33, Slovan 24, Rudar 22, Ja
dran 21, Velenje 20, Pomurka 
19, Duka, N. oprema 16, Pre-
sad 14, Drava 13, Inles, Predd
vor 9. 

drsanje 
Medklubska tekma Celje-

Jesenice. Mladinke: 1. Eber-
linc; pionirji A: 1. Špoljar, pi
onirke A: Hutinski; pionirke 
B: 1. Kranjc, 3. Pfeifer, pionir
ke C: 4. Peunik, 5. Bratec, 6. 
Kolar, 9. Krklec, pionirji D: 1. 

Meža, 2. Vizjak, pionirke D: 1. 
Vizijak, 3. Soline, 5. Feldin, 7. 
Piki, 8. Beškovnik, 15. Krivec. 

Judo 

inter liga 
Celje - 2. kolo: I. Reya-Be-

ijak 6:0 (60:0), I. Reya-Gradec 
6:0 ((60:0). Košir, Cuk, Novko-
vič, Sadžak, Spasovič, Anderle 
po 2 zmagi, Imamovič 2 re
mija. 

Karate 

Prvenstvo Slovenije 
Trbovlje: moški - absolutna: 

2. Pejkimovič (Vel); ženske 
- sredrija: 3. Leskovar, težka: 
2. Potnik (obe Konj), absolut
na: 1. Potnik, 2. Leskovar. 

Šah 

Območno prvenstvo 
Moški: Brinovec (Žal) 8, 

Kurtovič (Ljub) 7,5. Štucl 6,5, 
Brvar (oba Ce) 5,5, Džurkovič 
(R. SI), Kristan, Biščan po 5, 
Jazbinšek (vsi Šent) 4,5 itd. 

Miro Zeleznikar in Zoran Go' 
(z žogo) sta bila najboljša i ' 
šarkarja Cometa in Elektre. 

Kegljanje 

Prvenstvo Slovenije 
Ženske - polfinalni turD 

(Celje): 1. Petak (Emo) 905, 
Mlakar (Prot) 894, 3. Tkalč 
884, 4. Grobelnik 882 . . . 6. G< 
bec 878, 8. Kardinar 873, 1 
J.Seško 838, 16. Zimšek 82' 
18. Ledinek 825, 21. Filip<:' 
821, 24. Lesjak818, 36. Km«' 
789, 44. Razlag 761, 45. Šp̂ i 
Ijar 761, 46. Verdnik 760, ^ 
Grivič 740, 48. Kosec 
Emo) 729. Na finalu na Raj 
nah bo nastopilo najboljših * 
kegljavk. 

Vaš intervju: 
Borut Bilač 

Drugi gost pogovora po 
želji bralcev je at let Borut 
Bilač, svoje glasove pa ste 
nameni l i tud i Bokalovi, Pe t 
ku, Tislju in Zdovcu. 

Med bralce, ki so zastavil i 
vprašanja Rajmondu Debev-
cu - pogovor z njim je objav
ljen v Petici - smo razdelil i 
t r i p rak t ične nagrade , ki jih 
dobijo: Slavko Kris tan, Vin
ski vrh 16; Gregor Petrovič, 
Miklošičeva 3, Celje in Vida 
Remenih, Zalog I b , 
Dramlje. 

Nagrade lahko dvignejo 
v oglasno-naročniškem od
delku NT&RC. 
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Pivovarji že 
prvaki 

Rokometaši Celja Pivovarne 
Laško imajo štiri kola pred 
koncem super lige nedoseglji
vih devet točk prednosti pred 
Slovanom in so si tudi že te
oretično zagotovili naslov dr
žavnih prvakov - prvi med 
moškimi ekipami v igrah z žo
go. 

Doslej so z remiji izgubili 
tri točke v Trbovljah, Bakov-
cih in Kozini, poraza pa še ni
so doživeli. Do konca prven
stva jih čakata še derbija 
s Slovanom v gosteh in 25. 
aprila z Rudarjem v Celju, ko 
bo tudi promocija naslova. 
Predsednik kluba Tone T u m -
šek je ob tem dejal: »V pokalu 
evropskih prvakov bo naša že
lja dostojno zastopati barve 
kluba in mesta Celja ter uspeti 
z uvrstitvijo vsaj v 2. kolo. 
Nihče od igralcev ne bo zapu
stil moštva, ki ga bomo za 
Evropo še okrepili.« 

Foto: EDI MASNEC 

ŠPSRTNI 
KOLEDAR 

Sobota, 1 1 , 4 , 

Gimnastika 
Celje: državno prvenstvo 

v skokih z male prožne ponja
ve (od 10. ure v dvorani STS). 

Judo 
Ptuj: državno prvenstvo, od 

10. ure. 

Kegljanje 
Ravne: finale državnega pr

venstva za posameznice. Od 
10. ure, še jutri. 

Košarka 
Velenje: Elektra-Rogaška 

(18.30), Celje: Celje-Kokra 
(drugi tekmi končnice moške 
SKL, 19), Ljubljana: Ilirija-K. 
Afrodita (26. kolo ženske SKL, 
18). 

Nogomet 
Radeče: Papimičar-Kovi-

nar. Krško: CR Krško-Svobo-
da(13. kolo MNZ Celje, ob 
16.30). 

Odbojka 
Bled: Bled-YU STIP (4. kolo 

končnice ženske super lige, 
17). 

Rokomet 
Celje: P. Laško-Duka, 

M. Sobota: Pomurka-Bakovci 
(19. kolo moške super lige); 
Radeče: Radeče-Eurodas (21. 
kolo I. moške lige, vse 19) 

Nedelja, 12, 4, 

K o š a r k a 

Slovenske Konjice: Comet-
Medvode (druga tekma konč
nice moške SKL, 18.30), Co-
met-Cimos (8. kolo končnice 
ženske SKL), Maribor: Mari-
bor-Eurocom (druga tekma 
končnice moške SKL, 14). 

Nogomet 
Rogaška Slatina: S teklar-

Svoboda, Velenje: Rudar-Izo-

la, Zagorje: Zagorje-Publi-
kum (29. kolo SNL); Središče: 
Središče-Dravinja, Pekre: Pe-
k r ^ P . H m e z a d (17. kolo II. 
SNL); Šmartno: E. Šmar tno-
Hrastnik (13. kolo MNZ Celje, 
vse 16.30). 

Sreda, 15, 4, 

Nogomet 
Celje: Publikum-Naklo, 

Ljubljana: Olimpija-Rudar 
(V), Steklar prost (30. kolo 
SNL, obe 16.30). 

N A R E C E P T : 

izdelujemo in popravljamo 

v s e v r s t e p r o t e z i n 

a p a r a t o v , 

v s e v r s t e v l o ž k o v , 

dobite takoj. 

Tel.: 063/711-304. 
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Vroči eter 
Ob prenosih žrebanj za Izlet 100 kmečkih žensk na morje 

Urednik me je naprosil, naj 
vam, bralcem in poslušalcem 
opišem, kako se mi, v tehniki 
radia pripravljamo in kako re
aliziramo javne radijske od
daje. 

Vsakič je potrebno najprej 
izdelati projekt in ugotoviti, 
kaj potrebujemo. Tako je bilo 
tudi tokrat, ko smo prenašali 
štiri javna žrebanja za izlet 
100 kmečkih žensk na morje. 
Za prenos signala iz kraja pri
reditve do studia uporabljamo 
določene frekvence, ki ne mo
tijo oddaj radijskih postaj in 
drugih uporabnikov. Ker je 
promet po etru (kot imenuje
mo prostor, kjer se odvija ra
diodifuzni promet) zelo gost, 
obstajajo predpisi, ki jih mo
ramo spoštovati tudi mi. Ra
dijski valovi so na teh frekven
cah zelo kratki in potujejo 
v ravni črti, zato je za kakovo
sten neposredni prenos po
trebna optična vidljivost med 
krajem dogajanja in matičnim 
studiem. Zaradi razgibanosti 
terena na našem območju pa 
to večinoma ni mogoče in se 
moramo zateči k takoimeno-
vanim »hop« zvezam. To po
meni, da izberemo hrib, s ka

terega se vidi tako kraj doga
janja kot tudi matični studio. 
Na tej točki sprejemamo sig
nal oddajnika v kraju dogaja
nja in ga z drugim oddajnikom 
na drugi frekvenci pošljemo 
proti studiu, kjer ga preko 
sprejemnika v razdelilnici po
šljemo v mešalno mizo, od ko
der potuje signal do našega 
glavnega oddajnika, da ga lah
ko slišijo vsi poslušalci našega 
radia. 

Včasih pa moramo vzposta
viti še eno »hop« zvezo, kakor 
tokrat iz Atomskih toplic, kjer 
smo signal poslali najprej ria 
Boč, nato na Golovec in od 
tam v matični studio. Iz Vin
ske gore smo najprej poslali 
signal do cerkve nad vasjo in 
od tam v naš studio v Celju. Na 
vsaki taki točki potrebujemo 
energijo za napajanje apara
tur, včasih si pomagamo 
z agregatom. Za koordinacijo 
med posameznimi točkami 
uporabljamo brezžične pogo
vorne zveze na visokih frek
vencah, za katere moramo na 
teh točkah postaviti antene in 
translatorske postaje, ki spre
jeti signal iz dvorane pretvori
jo na drugo frekvenco in ga 

pošljejo v studio, kakor tudi 
obratno, tako da sta tehnika 
v dvorani in v matičnem stu
diu ves čas na zvezi. 

Takšni prenosi zahtevajo 
veliko strokovnega znanja, 
ljudi in ustrezne tehnike. Veči
no aparatur in reportažni av
tomobil si sposodimo pri Ra
diu Slovenija, saj so te apara
ture izredno drage: samo en 
oddajnik stane od 15 do 20 ti
soč nemških mark. 

Seveda te zveze postavimo, 
usmerimo in umerimo en ali 
več dni prej. Na dan prireditve 
že zjutraj opravimo tonske va
je z nastopajočimi, kjer se ure
di zvočna slika ansamblov in 
drugih izvajalcev, Enouma 
oddaja s terena zahteva deset 
do dvajset ur priprave in kup 
tehničnih pripomočkov. 

Včasih nam nagaja tudi kak 
radijski amater, ki nam skuša 
prekinjati modulacijo. Kljub 
skrbnim pripravam in vajam 
nam včasih kaj spodleti, kar 
pa poslušalci, seveda, takoj 
slišite. Trudimo pa se, da bi 
bilo takšnih spodrsljajev čim 
manj, tako v naše kot v vaše 
zadovoljstvo. 

BOJAN PIŠEK 

REVIZIJA RUMENEGA CE 

Sreča ali ItaJ je to 
Bila sta bolj tiha. Tu pa tam 

ju je zasrbelo. Roke... pod mi
zo nisem gledal. Smešno, po 
vsem tem in poleg tega jima je 
Brane citiral Biblijo. Greh. 
Pod šifro »ne nečistuj«. Zakaj 
si je Bog izmislil Adama in 
Evo, zakaj si ni dva Adama in 
dve Evi? Zato, ker ni imel do
mišljije ali pa ni pričakoval, 
da bodo interpretatorji njego
vih del togi modeli, ki skrivo
ma kličejo v prodajne galerije 
in sprašujejo po slikah Dori-
ana Graya. St. Brane bi jima 
privoščil dve dobri mrhi. 
Krasno, toda skrivnostna go
sta zadnjega Rumenega CE 
preprosto ne preneseta žensk. 
In naključje je hotelo, da so ju 
najbolj podpirale prav poslu
šalke. Miss Irena, bitje s sim
patičnimi glasilkami, bi rajši 
šla pod nož, kot pa da bi more
biti nezaželenega otroka dala 
dvema fantoma. Ta dva si ga 
želita, fantka, pravita. Rada bi 
se poročila. Rada bi se po Ce
lju sprehodila z roko v roki. 
Morda objeta kot Irena s svo
jim najdražjim. 

Bila sta malce prestrašena. 
France jima je vlil korajžo. Ne 

dvomim, da je Ireni lepo v po
stelji in verjamem, da po svoje 
uživata tudi prijatelja iz odda
je. Ne razumem pa, kako se 
lahko nekdo ogabno zgraža po 
telefonu, češ da niti slon tega 
ne počne s slonom. Je že v re
du, usnjeno čepico dol pred 
poslušalci, bi mi rekel ured
nik, ti si tu zaradi njih, ne pa 
oni zato, da bi jim prodajal 
svoj postmodemistični ci
nizem. 

Mislim, da je bila Sofija, 
Sophie ali nekaj podobnega. 
Ne bi ji pokvarilo večera, če bi 
v kakšnem gay klubu z vsemi 
štirimi in parom oči padla na 
lepotca, ki mu nikakor ne bi 
pripisala »spreveržene spolne 
orientacije« (E. A. Švarcbartl). 
Za trenutek bi se mu izmuzni
la na »cesarjevo pešpot«, in ko 
bi se po desetih minutah po
spešenega lulanja vrnila na 
sončno stran, bi njenega juna
ka že objemala sorodna duša. 
Zoprno, toda Sofija je tako ši
rokosrčno razgledana, da bi za 
svojega partnerja imela tudi 
biseksualca. Fino. Neko drugo 
Ireno pa bolj žgečka, kaj si 
fanta kuhata, kdo nabavlja. 

Hm, in kdo od njiju je žensi 
Samoumevno in plaho sta 
razložila, da kuharita in sh 
pingirata oba. Pa tudi: enki 
je eden, drugič drugi - žensi 
Kar seveda nima nikakri 
zveze s kuhanjem, zatrjujeti 

Hodita že pet let in živi 
skupaj. S sorodnimi dušaa 
nimata preveč frekventni 
kontaktov. Ne le zaradi aida 
Dovolj sta eden drugeml 
Kakšno nedeljo zvečer se po 
peljeta v ljubljanski klub K-i 
kjer si pogledata dobro ga 
projekcijo ali prelistata homo 
erotični Revolver. Pravzapra 
jima nič ne manjka; razen ob 
jete svobode gibanja, družbe 
ne nekompatibilnosti, nekate 
rih bioloških fines... 

Ja, bila sta bolj tiha. Homo 
seksualca. 

VABIMO K 
POSLUŠANJU 
Četrtek, 9. aprila, ob 11. uri: 

VZHODNA SLAVONIJA. Na
taša Gerkeš je pred dobrim 
tednom dni obiskala bojišča 
v vzhodni Slavoniji, ki so bila 
mesece v središču pozornosti 
domače in tuje javnosti. ICraje 
in borce, ki so preživljali naj
hujšo tragedijo sodobnega ča
sa, bomo spoznali v četrtkovi 
dveurni oddaji. 

Petek, 10. aprila ob 11. uri: 
DNEVI SLOVENSKEGA 
FILMA. Celje se ni odpovedalo 
tradiciji filmskega mesta in 
v skromnejši obliki nadaljuje 

nekdanjo prireditev Teden do
mačega filma. Tudi letos bomo 
med organizatorji prireditve, 
avtorji, igralci in gledalci lovi
li zanimivosti, in z njimi polni
li spored do konca tedna. Prva 
oddaja z Dnevov slovenskega 
filma bo na sporedu v petkovi 
mavrici, pripravila jo bo Nata
ša Gerkeš. 

Nedelja, 12. aprila, ob 9. uri: 
FRANCI KRIŽAJ. Gostje, ki 
jih ob nedeljah vabimo na sko
delico čaja in, seveda, na kle
pet, so kar po pravilu zanimi
vi, notranje bogati in tako ali 
drugače ustvarjalni ljudje. To 
velja tudi za Francija Križaja, 
režiserja v celjskem gledališču 
in dobitnika letošnjega najviš
jega občinskega priznanja. 
Celjskega grba. Predstavila 
nam ga bo Mateja Podjed.. 

KOAAARICE 
Zadeva ima z radiem 

pravzaprav le toliko skup
nega, kolikor se je zgodila 
na eni od slovenskih radij
skih postaj, ki sem ji pri
sluškovala v času, ko sem 
bila »odrezana« od frek
venc Radia Celje. Ampak 
tako prikupno zabavna je, 
da jo je vredno zabeležiti. 

Radijski voditelj zastavi 
vprašanje: Zakaj imajo 
vrtnice trnje? 

Že prvi poslušalec zade
ne z odgovorom v živo: Za
to, da se brani pred sovraž
niki. 

Toda voditelj je neusmi
ljen in vrta naprej: »Ja, ka
teri pa so sovražniki vrt
nice? 

Poslušalec kot iz topa: 
Uši! 

Voditelju gre na smeh: 
Že, že, ampak pred njimi se 
bolj težko brani s trnjem. 
Poznate še kakšne druge 
sovražnike vrtnice? 

Poslušalec, obotavljivo: 
Jaaaa, kakšne mačke, pti
či... eee... 

Voditelj ga vzpodbuja: 
No, spomnite se še koga! 

Poslušalec: Ja pa še 
psi... in... no, in še druge 
takšne zverine... 

Voditelj pomenljivo: Jaz 
poznam neke zverine na 
dveh nogah, ki imajo tudi 
zelo rade vrtnice... 

Poslušalec ne razume na
miga in pribije: Ja, kure! 

Od tu naprej lahko raz
mišlja in filozofira vsak po 
svoje o primerjavah in re
klih o kurah in človeku. 
Ker tisto znano, da »tudi 
slepa kura zrno najde« po
meni predvsem najti srečo, 
bi bilo preveč groteskno 
razmišljanje, da takrat, ko 
se preveč ljudi spremeni 
v slepe kure, ta zrna, žal, 
pogosto postanejo svinče
na. Ko spregledajo, je že 
prepozno... 

SREDNJA ZDRAVSTVENA ŠOLA 
CELJE 
Ipavčeva 10 
63000 CELJE 
razpisuje dela in naloge 

1. UČITELJA SLOVENSKEGA IN 
NEMŠKEGA JEZIKA ALI 
ANGLEŠKEGA IN NEMŠKEGA 
JEZIKA 

2. UČITELJA MATEMATIKE 
3. UČITELJA MATEMATIKE IN 

FIZIKE 
4. UČITELJA BIOLOGIJE 
5. ZDRAVNIKA ZA POUČEVANJE 

PREDMETA STOMATOLOGIJA IN 
MIKROBIOLOGIJA 

Za vsa razpisana dela in naloge je pogoj visoka izobrazba 
ustrezne smeri. 
Pod točko 1., 2. in 3. se dela in naloge razpisujejo za 
nedoločen čas s polnim delovnim časom. 
Pod točko 4. in 5. se dela in naloge razpisujejo za določen 
čas s polnim delovnim časom. 
Prijave z dokazili o izpolnjevanju pogojev bomo sprejemali 15 
dni od objave razpisa. Kandidati bodo o izbiri obveščeni 
v zakonitem roku. Pričetek dela 1. 9. 1992. 



15 
sporočilo 
uredništva 

Zaradi velikega števila 
pisem bralcev, ki presega 
možnosti sprotnega ob
javljanja, smo se odločili, 
da omejimo obseg posa
meznega pisma na 45 vr
stic. Vsa daljša pisma bo
mo v viredništvu skrajša
li. Pri tem bomo poskrbe
li, da vsebina ne bo okr
njena. Kdor nam bo po
slal pismo, ki presega 45 
tipkanih vrstic, s tem pri
staja na uredniški poseg. 

Ponovno vas opozarja
mo, da objavljamo samo 
pisma znanih avtorjev 
- pismo mora biti podpi
sano s polnim imenom, 
priimkom in naslovom, 
vendar upoštevamo želje 
po ohranit\'i naslova 
v uredništvu. 

Lastnilfl 
stanovanj v pasti 

Dosedaj se v zvezi z različni
mi članki o »primeru SUPRA-
STAN« v Vašem (in tudi osta
lih) časopisu nismo oglašali. 
Zadnji članek v temi tedna 
z naslovom »Lastniki stano
vanj v pasti« avtorice g. I. Sta
ne j čič oziroma njegov del 
s povdarjenim tiskom pa mo
ramo pojasniti tudi drugo plat 
saj ste zapisali grobo laž. 

Dovolite, da najprej odgovo
rimo ga. Heleni Malgaj, čeprav 
odgovora ne zahteva in tudi 
v bodoče ne nameravamo po
slovnih stvari razlagati preko 
časopisov, saj smo za to na 
razpolago na sedežu podjetja 
v popoldanskem času. 

Ga. Heleni Malgaj se opravi
čujemo, če smo ji povzročili 
nepotrebno skrb in pot do od
vetnika. Njena skrb je odveč 
saj v primeru zgradbe Ul. 5. 
prekomorske brigade 3 ni po
trebno določiti upravnika 
kljub temu, da skupaj z ga. 
Oberžan posedujete večinski 
delež (51,77o). Tudi, če bi bil 
obraten primer, da bi večinski 
delež posedoval Nivo, vam le
ta oziroma po njegovem poo
blastilu Supra-stan ne more
mo vsiliti določitve upravnika. 
Ta obveza velja le za stano
vanjske hiše z več kot dvema 
lastnikoma in več kot desetimi 
stanovanji. Kljub temu pa Vas 
Stanonovanjski zakon obve
zuje skleniti pogodbo o uprav
ljanju (26. člen), vendar v njej 
ne določite upravnika. Prav 
zaradi tega se tudi opravičuje
mo, da v Vašem primeru nismo 
iz poslane pogodbe o upravlja
nju črtali 5. člena. Dolžni pa 
ste Vi ali ga. Oberžan Ali Nivo 
oz. v njegovem imenu Supra-
stan to pogodbo registrirati 
pri pristojnem občinskem 
upravnem organu, ki vodi re
gister pogodb (4. odstavek 27. 
člena). Strinjamo se, da to 
opravite Vi, našo pogodbo lah
ko uporabite kot vzorec, Su-
Pra-stan pa nastopa kot poo
blaščeni zastopnik v imenu 
lastnika - Nivo Celje. Prosimo, 
da to upoštevate v upravljalski 
pogodbi (8. alineja 26. člena). 
Istočasno to pomeni, da nas 
boste morali kontaktirati 
^ primeru, ko boste želeli ka
terakoli vzdrževalna dela na 
skupnih delih in napravah 
zgradbe, saj je tudi Nivo Celje 
^ idealnem deležu do lžan po-
••avnati stroške (49,2%). Prav-
tako se moramo dogovoriti 
^ Zvezi z obratovalnimi stroški 
hiše. Niste dolžni podpisati 
pogodbe o opravljanju storitev 
^Pravljanja stanovanjske hiše. 
prosimo Vas, da nas obvestite, 
ko boste pripravil i pogodbo 
^ Upravljanju, da jo pregleda-

in podpišemo in Vam s t em 
O m o g o č i m o registracijo pri 
|*Pravnem organu. Da ne bi bi-

nejasnosti, od kod Supra-

stan razpolaga s temi podatki, 
izjavljamo, da smo jih na pod
lagi pooblastila Nivo Celje 
uradno pridobili od OSUPVO-
Strokovne službe za stano
vanjsko gospodarstvo. 

In sedaj k laži v tem zapisu. 
Citiramo ta del: »...vseeno 
dobila v podpis pogodbo po
djetja Supra-stan, s priloženo 
ponudbo letošnjega investicij
skega vzdrževanja v skupni 
vrednosti 3 milijone 255 tisoč 
tolarjev.« 

S polno odgovornostjo iz
javljamo, da nismo niti eni po
godbi, ki smo jih razposlali, 
priložili ponudbe letošnjega 
investicijskega vzdrževanja. 
Investicijske plane vzdrževa
nja zgradb je pripravila 
OSUPVO-Strokovna služba za 
stanovanjsko gospodarstvo in 
jih tudi sama, popolnoma lo
čeno od pogodb Supra-stana 
tudi razpošiljala. Pričakujemo 
oziroma zahtevamo, da Vam to 
tudi pisno potrdi Strokovna 
služba sama. 

Spoštovani g. urednik. Sma
tramo, da ste časopis, ki naj bi 
objektivno informiral javnost 
ter tako pričakujemo da v bo
doče preverite obe plati meda
lje. Ker pa nam takšni in po
dobno naravnani sestavki ško
dujejo zahtevamo, da omenje
no izjavo pridobite od Stro
kovne službe in jo skupaj z na
šim sestavkom objavite ter se 
tudi javno opravičite, na istem 
mestu kot je to »menda« običaj 
v vašem poklicu. 

IGNAC DVORNIK, 
SUPRA-STAN, d.o.o. 

Opravičilo 
Direktorju Podjetja za 

upravljanje s stanovanjskim 
hišami Supra-stan d.o.o. Igna
cu Dvorniku se opravičujem 
za netočno informacijo. Po
nudbo investicijskega vzdrže
vanja za hišo v Ulici V. preko
morske brigade 3 je nekaj dni 
pred pogodbo o upravljanju 
s stanovanjsko hišo (ki jo je 
poslala Supra-stan) gospa He
lena Malgaj resnično dobila od 
Strokovnih služb za stano
vanjsko gospodarstvo Občin
skega sekretariata za urejanje 
prostora in varstvo okolja Ce
lje. Vzrok za pomotoma zapi
sano dezinformacijo oziroma 
kot vi pravite »laž«, je v tem, 
da je dopis k ponudbi o inve
sticijskem vzdrževanju podpi
sal komunalni inženir Ivan 
Pfeifer, namestnik sekretarja 
OSUPVO Celje, hkrati pa tudi 
družabnik v podjetju Supra-
stan. Spodaj podpisana se še 
enkrat opravičujem in obljub
ljam, da bom v bodoče vse do
pise s podpisom gospoda Pfe-
iferja temeljiteje preverila. 

IVANA STAMEJČIC 

Lastnilfi 
stanovanj v pasti 
II. 

Sredstva javnega obvešča
nja so med drugim posredova
la nekako opozorilo, da imajo 
novi etažni last^iiki stanovanj 
tudi obveznosti. To je odveč, 
saj je samoumevno, da se hišo 
mora vzdrževati. Najbrže pa 
bomo novi lastniki skrbnejši 
gospodarji, kot nekdanja SSS 
(Stanovanjska skupnost). Tam 
so bili zadovoljni, če jih ni nih
če nadlegoval za to ali ono po
pravilo. Zato imajo nova sta
novanjska podjetja, ki so se 
prelevila iz prejšnjih SSS, kaj 
slabo legitimacijo. Nam novim 
lastnikom stanovanj je interes, 
da bomo hišo gospodarno 
vzdrževali za sprejemljive ce
ne in da imajo do nas korekten 
odnos in čiste račune. Tako pa 
se nehote vsiljuje misel, da bi 
nekateri radi z upravljanjem 
hiš na hitro obogateli. 

Tudi v žalski občini je iz 
SSS nastalo novo zasebno po
djetje SIPRO (Simonič, Pri-
slan. Občina), ki je na svojevr
sten način začelo akcijo pod
pisovanja pogodb o upravlja
nju stanovanjskih hiš. Najprej 
je za podpis pridobilo lastnike 
družbenih-podjetniških sta
novanj in si tako zagotovilo 

večinski lastniški delež. Nas 
nove lastnike pa za mnenje 
o upravljanju sploh niso vpra
šali, temveč so nas postavili 
pred izvršno dejstvo in nas ob
vestili: Naše podjetje si je že 
zagotovilo za podpis pogodbe 
večinski lastniški delež, po
godbe so veljavne ali jih pod
pišete ali ne! Tako je bilo pri 
nas dogovarjanje. Je to sploh 
pogodba? Bolj je podobna pri
stopni izjavi. Stanovanjski za
kon določa: lastniki stanovanj 
podpišejo pogodbo o upravlja
nju hiše in imenujejo upravni
ka hiše. Šlo pa je v obratni 
smeri. SIPRO se je obnašal, 
kot bi bil že imenovan za 
upravnika in nas je z grožnjo, 
da ima že zagotovljen večinski 
lastniški delež, vabil k podpi
su pogodbe. Sopodpisniki ni
smo bili lastniki stanovanj. 
Sopodpisnik je bil SIPRO. 
Čudna pravna država. 

SIPRO je s podpisovanjem 
pogodb pohitel, da se je izognil 
konkurenci. Začetno ceno 
upravniških opravil je postavil 
225 SLT plus 95 SLT skupaj 
310 SLT za stanovanjsko eno
to. Za enaka opravila sta-
novnjska zadruga ATRIJ iz 
Celja zahteva 165 SLT. Za te
koče vzdrževanje smo do sedaj 
v hiši potrebovali 50 SLT po 
stanovanjski enoti mesečno, 
SIPRO pa zahteva po 200 SLT 
mesečno po stan. enoti. Morda 
cena SIPRO ni katastrofalna 
in nihče zato ne bo šel v stečaj. 
Toda če upoštevamo, da je 
v žalski občini 2800 stanovanj 
(podatek v NT 1260 ni točen) 
potem bo SIPRO »obračal« kar 
lepe denarce! V javni razspra-
vi stanovanjskega zakona je 
bil objavljen podatek - nor
mativ, da bo ena oseba 
- upravnik opravljal opravila 
za 500 stanovanjskih enot. To
rej bi v občini za upravljanje 
2800 stanovanjskih enot zado
stovala 6 delavcev, SIPRO pa 
jih ima za ta opravila zaposle
nih vsaj 12 delavcev - vse 
prejšnje zbirokr^gzirane SSS. 
To je 50% višek, ki bi ga mora
la prevzeti občinska uprava. 
Višek zaposlenih bo sedaj bre
menil lastnike stanovanj in 
posredno tudi najemnike sta
novanj. Lastniki vemo, da se 
z 310 in 200 SLT še ne končajo 
stroški vzdrževanja hiše in 
stanovanja, saj živimo na zem
lji. Sledilo bo še investicijsko 
vzdrževanje, vzdrževanje 
funkcionalnega zemljišča, 
dimnikarji, zavarovanja, dera
tizacija, vzdrževanje stanova
nja itd. Moti nas nekaj druge
ga, kako bo v bodoče z uprav

ljanjem saj so predstavniki SI
PRO jasno povedali, da se bo 
diktat večinskega lastniškega 
deleža uporabljal tudi v bodo
če v zboru lastnikov. 

Kupci stanovanj, ali se bo
mo tudi mi morali združiti po 
vzoru »jeznih varčevalcev«? 

Naslov v uredništvu 

Črnograditelji 
z blagoslovom 

Ohladite se malo. Brane 
Piano! 

Prevečkrat ste omenili moje 
ime, da bi ob tokratni Vroči 
temi ostal ravnodušen. 

Pa kaj za vraga sem vam 
storil, gospod Piano, da bi mi, 
tebi nič meni nič, takoj poruši
li to, kar sem trudoma in 
s skrajnim odrekanjem v teh 
letih dosegel? S tolikšnim ru
šilnim nagonom sem se imel 
priložnost že dvakrat srečati 
v svojem življenju. Takrat je 
seveda šlo za razloge - uničiti 
kar je slovenskega, danes pa 
kot argumente navajate netoč
ne trditve v zvezi z lokacijo in 
okoliščinami, kar bi naj imelo 
za posledico uničenje vsega, 
kar je Klukejevo. 

Ko ste prišli in poslikali 
sporno poslopje, verjetno niste 
padli z neba s padalom. Pred
videvam, da se vozite z avto
mobilom, zato vam ne bi bilo 
težko opaziti, da gre za obrob
je Golovca, ne pa za središče 
zelenih rekreacijskih površin. 
Kot dober opazovalec bi mo
rali takoj ugotoviti, da ni v bli
žini ne Osnovne šole Fran Ro
sa ne Centra za varstvo in delo 
Golovec. Navajate, da je bil 
načrt sprememb in dopolnitev 
ZN Golovec deležen s strani 
krajanov ogorčenih pripomb. 
Bodite natančni! Na javno 
razgrnitev, natančneje - na 
usklajevalni sestanek sva pri
šla le dva, jaz in sosed Grabar 
Vojko, ki pa je s sabo pripeljal 
še ženo, učiteljico na Osnovni 
šoli Fran Roš. Z malo taktike 
boste kaj kmalu začutili pove
zavo in vzrok pripomb obeh 
šol. Če že navajate število so
sedov, ki so se, kot pravite, 
izrekli proti moji gostilni, pa 
bi lahko navedli tudi to, da je 
peticijo zbiral sam, moj sosed, 
spretno prepričeval ljudi, da 
so mu jo podpisali in jo tudi 
sam prinesel na sedež krajevne 
skupnosti. Ker pa bi morali bi
ti povsem natančni, ne bi smeli 
zamolčati resnice, da je petici
jo večina teh sosedov kasneje 
preklicala, kakor tudi, da mo
ja gostilna ne stoji »natančno« 

na telefonskem kablu, temveč 
je predpisan odmik povsem 
zagotovljen. 

V adaptacijo, za katero sem 
leta 1988 prejel Potrdilo o pri
glasitvi, sem vložil vsa svoja 
sredstva. Ne zanikam, denar je 
mogoče potrošiti tudi drugače. 
Spadam pač v kategorijo t i 
stih, ki jim je več do tega, da 
zagotovo bodočnost in zaposli
tev svoji družini, kot da bi me
njavali drage, uvožene avto
mobile. 

Nesramna je trditev, da izsi
ljujem celjsko vlado, predrzna 
pa je tudi že vnaprejšnja ob
sodba skupščinskih poslancev, 
če bi le-ti odločili proti vaše
mu prepričanju. 

Če je bil vaš cilj, da zmedete 
krajane in da z navajanjem ne
točnih informacij vplivate na 
odločitev delegatov v skupšči
ni, sem vam, vsaj upam tako, 
nekoliko le prekrižal račune. 
V bodoče pa, če se že lotevate 
tako imenovanih »vročih tem«, 
informacije pred objavo pre
verite in skušajte poslušati obe 
plati. Ne glede na to, da ste 
»dodobra« informirani s strani 
kolegov iz trženja in ekonom
ske propagande, eden izmed 
njih pa je, KAKŠNO ZLOBNO 
NAKLJUČJE, moj najbližji 
sosed, vam sodelovanja ne bi 
odrekel. 

P. S. Moja strankarska pri
padnost je osebna zadeva in 
vas, gospod novinar, prav nič 
ne briga! 

DRAGO KLUKEJ, 
Celje 

Spoštovani, 
polaskan sem, da moje »ru

šilno« pisanje primerjate 
z lanskimi proti Sloveniji na
perjenimi rušilnimi nameni 
okupatorske armade. Aluzija, 
da če smo Slovenci smeli brez 
dovoljenja preostale Jugosla
vije zgraditi samostojno drža
vo, smete tudi vi na črno zgra
diti kar se vam zljubi, je malce 
čudna. Ste in ostajate - zaen
krat celo z blagoslovom občin
skih oblasti - črnograditelj. Če 
si želite z menoj še dopisovati, 
bom z veseljem objavil doku
mente o tem, kako v gornjem 
pismu zavajate bralce, v pro
stem času grozite občinskim 
uslužbencem in obrekujete 
strokovnjake. 

BRANE PIANO 

Pomoč 
obupanim - 1 1 

Ko sem prebrala pismo go
spe Kocbek, me je pograbila 
jeza. Do sedaj nisem vedela, da 

imamo v Centru za socialno 
delo tako dobre ljudi, da zbe
rejo v nekaj minutah 5.000 to
larjev. Sprašujem pa se, če to 
velja za vsakogar. Ali mogoče 
le za izjeme? 

Gospo Kocbek sprašujem ali 
je ta denar dobila zaradi so
čutja ali zaradi tega, ker jo 
imajo na Centru za socialno 
delo dovolj? Kolikor jaz poz
nam in nisem edina, vam, go
spa Kocbek, ne bi dala niti to
larja. Pišete, da vam je Elektro 
odklopil elektriko. Koliko 
elektrike pa potem porabite, 
če ste imeli 5 tisoč tolarjev 
premalo za plačilo? Jaz na
mreč porabim manj in vseeno 
moji otroci pišejo nalogo brez 
rokavic. Ste se kdaj vprašali, 
koliko mesečno porabite za ci
garete, frizure, razna kopanja 
v Podčetrtku? Vaš sin ima tudi 
štipendijo. Ne mislite, da lju
dje okoli vas nič ne vidijo in 
mislim, da se jim niti slučajno 
ne smilite. Še pred lanskoletno 
junijsko vojno ste sovražili vse 
ljudi okrog sebe, ki niso bili 
vaše narodnosti, vi veste kate
re! To ste tudi jasno povedali, 
če citiram vaše besede: »Kaj so 
vam dali Slovenci za pojest, da 
jih tako zagovarjate?«, za kar 
imam seveda priče, ki lahko to 
vedno potrdijo. In sedaj vi te 
iste Slovence prosite milošči
ne, ko vam teče voda v grlo. 
Zamislite se vendar malo sami 
nad sabo in se ne smilite sami 
sebi. 

Nisem »šovinist«, nisem na
cionalist, saj do vas niti biti ne 
morem, ker ste verjetno kupili 
slovensko državljanstvo za 
600 tolarjev; vendar hvala za 
takšne nove Slovenke - Slobo-
danke. 

JOŽICA RAZGORŠEK, 
Na otoku 8, Celje 

Namesto 
odgovora g. 
Ciglerju 

Prestop iz socialdemokratov 
h krščanskim demokratom je 
le nekaj drugega kot preobraz
ba od narodu tuje Komunistič
ne partije v Zvezo komunistov 
in nato v Stranko demokratič
ne prenove, nato v Stranko so
cialdemokratske prenove - še 
vedno pa z isto (ali vsaj pri
bližno isto) komunistično vse
bino. Kajti če je že stranka ko
munistična in jo je oblikovala 
revolucija, ne more biti takšna 
(revolucionarna) tudi njena 
preobrazba. Preobrazba je le 
Nadaljevanje na 18. strani 



Nazadnje lil se 
icantoniziraie ulice 

Marčcvski dogovor v sarajevski vili 
Konak v okviru konference o Bosni in 
Hercegovini in pod okriljem Evropske 
skupnosti o kantonizaciji BiH, ki so ga 
načelno sprejele vse glavne stranke 
v Bosni (SAD, HDZ in SDS) je vlil 
upanje, da se ne bo ponovil scenarij 
vojne na Hrvaškem. Vendar zadnji 
dramatični dogodki vse bolj kažejo, da 
se stvari ponavljajo. 

Radovan Karadžič 

Kako vojaško eskalacijo konfliktov 
vidi l ider Srbske demokra t ske s t ranke 
dr. Radovan Karadžič: >>Tiste sile, ki 
v demokra t skem razple tu izgubljajo, 
poskušajo razple t jugoslovanske in 
bosansko-hercegovske krize prenest i 
iz demokra t skega na vojno reševanje. 
Zelo vpadljivo kršenje premir ja in 
oči tna agresija hrvaških sil na Bosno 
in Hercegovino so poskus suspenza 
dogovora o p r ihodu mirovnih sil, ver
jetno pa tud i dogovora v vili Konak. 
Mogoče je, da se je vojna že začela, 
vendar jo je še vedno mogoče lokal izi-
ra t i . Državl janska vojna oziroma med-
etnična in verska vojna v Bosni in Her 
cegovini ne more iti po istem scenari ju 
kot na Hrvaškem. Tukaj je 37 odstot 
kov Srbov, poleg tega Srbi zavzemajo 
več kot 60 odstotkov ozemlja in ta 
ozemlja so kompak tna . V državl janski 
vojni v Bosni in Hercegovini bi dobili 
veliko število mrtvih, veliko raz ruše 
nih mest in popolnoma čiste etnične 
prostore. P r ipadn ik i vseh večinskih 
narodov bi bežali v svoja večinska ob 
močja in dobili bi nasi lno homogeni -
zacijo.« 

Musl imanska S t r a n k a demokra t ske 

akcije ni pr ipravi la svoje etnične ka r 
te, ker se zavzema za celovito in suve
reno Bosno in Hercegovino. Kljub t e 
mu so pr is ta l i na kantonizaci jo, pa p o 
tem pred nadal jevanjem konference 
o BiH v Bruslju od tega dogovora od
stopili . Zakaj , pojasnjuje Irfan Ajano-
vič, č lan glavnega odbora s t ranke in 
p reds tavn ik za tisk, t iste dni od novi
narjev najbolj oblegana oseba, saj je 
bil Alija Izetbegovič na obisku v S a u d -
ski Arabij i . »Bosna in Hercegovina je, 
kot če bi zmešali pšenično in koruzno 
moko, zato se ne zavzemamo za izk
ljučno e tnonacionalni pr inc ip v reor
ganizaciji Bosne in Hercegovine. To bi 
povzročilo še večje delitve. Na tem 
pr inc ipu bi se v kan ton ih oblikovali 
mikro kantoni . Musl imani bi j ih obli
kovali na področju Bosanske krajine, 
v sami Banja Luki v okviru srbskega 
kan tona , po tem v Bjelini, Semberij i 

Man Ajanovič 
itn. To bi šlo do tak ih skrajnosti , da se 
bi na koncu delile tudi ulice. To je 
popolnoma nelogičen in i racionalen 
pr incip , če bi uporabl ja l i samo njega.« 

»Curtil l ierova ka r t a kan toniz i rane 
BiH« določa suverena območja glede 
na absolu tno in re la t ivno večino. Po 
popisu prebivals tva leta 1991 je v 109 
občinah Bosne in Hercegovine 52 ob 
čin absolutno in relat ivno večinsko 
musl imanskih , 37 absolutno in re la t iv
no srbskih, 20 pa absolutno in re la t iv
no hrvaških . Vendar so Srbi z Ustavo 
Republ ike srbskega na roda v BiH p r o 
glasili 70 svojih občin. 

Irfan Ajanovič to potezo S D S takole 
koment i ra : »Srbi imajo zato 70 občin, 
ker jih proglašajo kjerkoli j ih je 5 ali 
10 odstotkov. To je ta iracionalnost . To 

je ka r t a želja, kot je ka r t a želja tudi 
ka r t a HDZ, ki je narejena na nekakš 
nih zgodovinskih pr incipih, kot na 
pr imer , da je Mostar, ki je bil hrvaški 
pred 100 oziroma 200 leti, hrvaški tudi 
zdaj. Tudi niso mus l imanske občine, ki 
so nekoč bile, na p r imer Banja Luka , 
Trebinje. Migracije so storile svoje.« 

Hrvaška demokra t ična skupnost je 
prav t ako odstopila od dogovora v vili 
Konak zaradi tega, ker je S D S etnično 
kar to sprejela kot končni dokument , 
ne pa kot »delovno prilogo« načelne
mu soglasju o kantonizaci j i . Mag. Ivan 
Markešič, glavni H D Z v BiH in »port-
parol« v s t ranki , takole razlaga to od
ločitev: »Ni prišlo do spremembe s ta
lišč. Če bi sprejeli t akšno etnično ka r 
to, bi to pomenilo, da bi bili Hrvat i 
edini na rod v BiH, ki bi ostal brez 
velikega mesta, industr i jskega centra , 
železniških, poštnih, cestnih komun i 
kacij , univerze, bolnišnice, kjer bi 
cerkve ostale izven hrvaškega p o 
dročja.« 

Hrvatov je po številu t r ik ra t manj 
kot Muslimanov, dvakra t manj od Sr 
bov, vendar so d isperz i rani po celi BiH 
in zaradi tega se, kot pravi mag. Ivan 
Markešič, ne morejo odreči BiH kot 

Ivan Markešič 
svoji domovini : »Nihče n ima eksluziv-
ne pravice na Bosno in Hercegovino, 
pa t ako tud i ne Srbi . Problem je v tem, 
da se pojavljajo bosanski eks duše-
br ižniki , ki bi rad i skrbeli za del n a r o 
da na tem področju, zato je t reba v tem 
okviru gledat i vel ikosrbsko poli t iko, 
ki z l judmi manipul i ra . Po t rebno je 
izvesti decentral izaci jo oblasti , s tem, 
da se bodo ohrani l i temelji cent ra ln ih 
oblasti na osnovi par i te te t reh kons t i 
tu t ivnih narodov, ka r naj bi se održalo 
v skupščini , sodstvu, policiji, vojski.« 

Pripadniki zelenih barctk so dobro oboroženi in v prihodnjih dn 
ki se vnemajo. 

Armada to s 
Tako je izjavil poveljnik 2. 

vojaškega območja general Mi-
lutin Kukanjac in dal jasno ve
deti, kot piše sarajevsko časo
pisje »ko je glavni što se tiče 
armije« v Bosni in Hercegovini. 
Kot je povedal general, se on 
lahko posvetuje z bosansko her
cegovskim predsedstvom in 
drugimi organi civilne oblasti, 
vendar da se na koncu ve, kdo 
odloča. Obveljala je njegova, ko 
se ob spopadih v Bosanskem 
Brodu na poziv predsedstva 
BiH JA ni hotela umakniti iz 
tega območja in Dervente. 

V vsaki normaln i demokra t i 
čni državi se t akšna izjava 
obravnava kot vojaški udar , 
vendar Bosna in Hercegovina še 
ni država, še najmanj pa je sedaj 
normalna republ ika . Položaj JA 
v BiH je popolnoma kaotičen. 
Za svojo vojsko jih sprejemajo 
samo še Srbi oziroma s impat i -
zerji pol i t ike SDS, za Musl ima
ne in Hrvate je armada okupa- ^ 

torska. Kot je pov« 
Ajanovič iz SDA je v 
kakšnih deset tisoč v( 
tega 9500 srbske in o 
narodnost i . In skoraj 
vojaka že dolgo ni veči 
ci, ampak so na pote 
so seveda tudi rezeni 

t 
Tudi v vodstvu arm 

na jasnem, kaj prav2 
čejo. Ko po eni strani 
še eno zatočišče (čepn 
nerala Kukanj ac in , 
vič ne pr iznavata) , M / 
tudi eden najbolj vpliv 
ralov Vuk Obradovič 
zivnem intervjuju zi 
izjavi, da bi konfederi 
tvi BiH »po logiki st 
bolj ustrezalo, da i 
konst i tu t ivna enota i 
sko in koordinacijst 
stvo na nivoju republi 
da v BiH se iz te repul 
več k a m umakni t i , sa; 
more in noče več po 
ogronmo vojaško i 

Bencina ni in vendar se vozijo 
čeprav je v BIH že dalj časa pomanjkanje goriva, je le-tega mogoče kupiti. V Sarajevu, na 

primer, imate tri možnosti. Če dobite bencinske bone, te pa boste kot tujec dobili težko, boste 
lahko gorivo natočili na edini bencinski črpalki, ki se lahko pohvali da premore gorivo. Za bencin 
super boste tam odseli 112 dinarjev za liter. Ker ste tujec, je večja verjetnost, da ga boste lahko 
natočili na zasebni črpalki v predmestju Sarajeva, kjer liter velja 189 dinarjev in kjer je zanj 
potrebno čakati v vrsti kar tri ure. Če pa ste nestrpni, vam preostanejo še številni preprodajalci 
bencina, ki ob cestah s plastičnimi kantami prežijo na žejne jeklene konjiče. Pri njih velja liter 
250 dinarjev, če vam bo po nekaj kilometrih pričel avto kašljati, pa si ne belite glave zakaj. 
Bencin, ki ste mu ga privoščili, je namreč pomešan z vodo. 

Življenja za blodnje o 
Vladimir Srebrov, filolog in predavatelj, 

na sarajevski Filozofski fakulteti, je junija ' 
1990 ustanovil Srbsko demokratično stran
ko (SDS). Kot pravi, je bila stranka takrat 
intelektualno močna, z natanko začrtanim 
programom, ki se je razlikoval od današnje
ga. Ustanovili so jo pretežno mladi ljudje, 
postopoma pa so se ji pridružili člani, ki so 
razmišljali v skladu s politiko in cilji Slobo-
dana Miloševiča. Ker je bil njegov kult še 
močan je ta struja v stranki prevladala, 
okoli sto nasprotno mislečih pa je moralo 
stranko zapustiti. Med njimi tudi Vladimir 
Srebrov. 

Srebrov je ustanovil Srbsko zunajpar la -
m e n t a m o opozicijo, ki je številčno majhna 
in n ima poli t ične moči. Redko se pojavlja 
v medijih. Za današnjo S D S Srebrov pravi , 
da jo sestavljajo špekulant i , manipulan t i , 
vojni dobičkarj i in podobni . Njihov cilj ni 
pomagat i Srbom živečim na ozemlju BiH, 
temveč us tvar i t i Veliko Srbijo. »To ka r se 
dogaja v BiH je velika s ramota za republ iko 
in srbski narod, ki živi v njej,« meni. 

Srebrov ni smel sodelovati na kongresu 
srbskih intelektualcev, ki je bil konec marca 
v sarajevskem hotelu Holiday inn. To pa ni 
preseneti lo. »Na kongres me niso spustil i . 

ker so vedeli, da j im bom javno povedal t( 
česar nočejo slišati. Povedat i sem jim name 
raval, da me njihov kongres močno spomi 
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j a z 
bija in Črna gora bosta v novi 
žavi imeli, ko t pravi Vuk 
)radovič, moderno in m a l o -
Bvilno vojsko. 

Zato so dejanja a rmade , kot je 
di okupacija sarajevskega le-
išča v ponedeljek zjutraj , sa-
DŠe dejanje obupanca , ki jih 

i v jsvni izjavi napovedal že 
:amandant sarajevskega kor-
isa generalmajor Vojislav 
ilurdevac. Kot piše a l te rna t ivni 
ilsopis Slobodna Bosna je izja-
' 1. da bo, p reden bo sam umrl , 
oiospravil« vsaj t r i - med njimi 

av gotovo Alijo Izetbegoviča 
1 obrambnega minis t ra , »usta

li «Jerka Doka. General D u r d e -
îc, ki tudi v teh časih pr ide 

I estavracijo brez spremstva, je 
' i nagovor črnogorskega novi-
»rja Branka Jokiča, da smo za 
Ifeo tudi gostje iz Slovenije in 
)wgih delov nekdanje Jugosla-

s skrivnostno mimiko izja-
' • »In tudi iz bodoče Jugosla-

ki Srbiji 
•fie sredi t r ideset ih let tega s to-
W Italiji in nacist ični Nemčiji. 
I' nacionalne polit ike, temveč 

oziroma fašistično poli t iko 
in prot i d rugim narodom. 

precejšnje število bosanskih 
- Srbov, zavestno pris taja na 
nianipulirajo. Očitno se ne 

dejansko nimajo poli t ične m o -
I v Beogradu. Menim, da mora -
' y BiH, sprejeti takšen nač in 
•̂"šon je tu veljal že v minul ih 

'teta tukajšnjih Srbov je p o -
^} mentaliteti Musl imanov in 
'̂ ih v BiH. Vsi t ist i , ki pravijo, 

enake menta l i te te kot t is t i 
''Mo motijo. To sem javno že 

čudno, da imam veliko n a -
^ t SDS.« 

da sledi S D S ideji u s t v a r -
pbije in je prepr ičan, da j im to 

"Toda čeprav gre le za sanje, 
treba p lača t i s tisoči življe-

r|^se za BiH kot državo Musl i -
in Hrvatov. Če bo prišlo do 

j*^ bo t reba zatret i , kajt i v njej 
prebivalstvo BiH, ne glede 

'• ̂ ega se ljudje, žal, ne zave-

Zelene baretke 
za neodvisno BiH 

Ko so se pričeli nemiri 
v Mostarju, so se v Sarajevu 
pojavile zelene baretke. Gre 
za paravojaško organizacijo, 
ki se uradno imenuje Bosna 
- društvo za zaščito kulture 
BiH, zaradi zelenih baretk, 
ki jih nosijo člani, pa se je 
v ljudstvu u veljavilo ime ze
lene baretke. 

Zametk i zelenih bare tk so 
nas ta l i že pred pr ibl ižno pol 
leta, ko pa so organizatorj i 
videli, kaj se je dogajalo 
v Mostarju in v vasi Ravno 
v Hercegovini, so se pričeli 
številčneje organizirat i , n a j 
prej v Sarajevu in okolici, 
kmalu pa so se jim pr idruži l i 
tudi v drugih bosansko-her -
cegovskih mest ih. Danes jih 
je več kot dvesto tisoč. Po 
besedah Muhameda Švraki-
ča, enega izmed voditeljev 
bare tk , se število iz ure v u ro 
spreminja. Samo v Sarajevu 
in okolici jih je več kot dva j 
set tisoč. Po nacionalni se
stavi gre pre težno za musl i 
mane . Zelene bare tke so 
marca obkolile prestolnico 
BiH in nadzorovale promet , 
niso postavljali bar ikad , 
stražili pa so vse dostope 
v mesto, tudi gozdne. Pos ta 
vili so okoli tisoč s t ražarskih 
mest okoli Sarajeva. »Iz Tre-
beviča so se neznanci že h o 
teli infi l t r irat i v mesto,« je 
povedal Muhamed Švrakič, 
vendar so j im to zelene b a 
re tke preprečile. 

Zelene ba re tke so prot i 
kantonizaci j i BiH. Zavzema
jo se za državnost BiH, za 
njeno neodvisnost . »Ljudje 
iz ulic in vasi so se organizi 
rali v veliko gibanje. Denar 
za orožje dobivamo od sim-

patizerjev iz tujine, kupuje
mo ga v tujini, pa tud i od 
oficirjev, ki bežijo iz vojaš
nic in trgujejo z orožjem. 
Trenutno za n a k u p orožja 
v BiH ni težav. Pre težno 
imamo orožje, ki ga u p o r a b 
ljajo pehotne enote, zelo m a 
lo pa imamo pro t iok lep
nega.« 

Za zelene ba re tke velja, da 
ne smejo nositi orožja na 
javnih mestih, p rav t ako ne 
smejo uživati a lkohola . 
»Disciplina je stroga in zato 
do ekscesnih situacij še n i 
prišlo. Če bo ogrožen ka t e r i 
koli narod v BiH, ga bomo 
skušali zaščititi , obenem se 
bomo postavil i ob bok obla
sti, ki jo je za svojo izbralo 
l judstvo. Člani ba re tk so 
v glavnem zaposleni. Po 
službi pridejo v š tab in j ih 
razporedimo na položaje, ali 
pošljemo na vojaško u s p o 
sabljanje, saj si p r i zadeva
mo, da ne bi prišlo do nesreč 
z orožjem. Vsak član ba re tk 
opravi gotovo dvajset delov
nih ur dnevno.« 

Iz Bosne in Hercegovi
ne so za NT poročali Na
taša Gerkeš, Robert Gor-
janc in Edo Einspieler. 
V Sarajevu so se mudili 
od 27. do 31. marca. Do
godki v BiH se v zadnjih 
dneh odvijajo z bliskovito 
naglico. Spremljate jih 
lahko s pomočjo dne \T ie -
ga časopisja in ostalih 
medijev. Tisto, kar vidite 
in slišite, vam bo pričujo
či zapis pomagal razume
ti - kolikor je to sploh 
mogoče. 

Zelene bare tke , pravijo 
nekater i , naj bi bile nas led
nica organizacije Mlada 
Bosna, v ka ter i je deloval t u 
di Gavri lo Pr incip in ki je za 
dosego svojih ciljev u p o r a b i 
la tud i teroris t ične akcije. 
»Zelene bare tke skušajo t e 
roris t ične akcije preprečit i ,« 
poudar ja Muhamed Švrak ič 
in zanika kakršnokol i pove
zavo z Mlado Bosno. 

V zelenih ba r e tkah sodelu
jejo tud i ženske. Številčno so 
zas topane v sani te tni službi, 
ki so jo organiziral i , ker se 
zavedajo, da jo bodo v p r i 
meru spopadov potreboval i . 

Ko je 30. marca nastaja l 
pogovor z Muhamedom 
Svrakičem, je ta napovedal , 
da bodo tistega dne zvečer 

zelene ba re tke pričele delo
vati v mestu. »Vidimo, da je 
vse več mest v BiH zaple te
nih v vojno, zato bodo naše 
patrul je v Sarajevu varovale 
s tavbe v notranjost i s tarega 
dela mesta Sarajeva pa tudi 
d ruge stavbe, kot sta pošta 
in RTV. Za to smo se odločili, 
ker vidimo, da policija pr i 
svojem delu ni učinkovi ta , 
da se raje umakne , če pr ide 
do težav.« 

Zelene bare tke so obljubo 
izpolnile. Tisto noč se je že 
v zgodnjih nočnih u r a h sliša
lo streljanje na sarajevskih 
ulicah. To je bilo p r i čako
vati . 

Naslednjo noč je bila r az 
glašena policijska ura, m i 
nul i vikend pa so se tud i 
v bosanskem glavnem mestu 

Muhamed Švrakič je eden iz
med vodij zelenih baretk. 
Glavni je Amidia, do katerega 
pa novinarji ne moremo. 

vneli spopadi in terjali žr tve. 
Še posebej hudo je bilo v p o 
nedeljek v Sarajevu in okol i 
ških hr ibih. Dopisniki iz Sa 
rajeva so poročali , da se hud i 
boji vnemajo v občini J a r če -
dole, kjer smo se n a t a n k o t e 
den dni prej pogovarjali 
z Muhamedom Svrakičem. ^. 

Marke na črno 
v BiH cvete prodaja deviz na črno. Ob vseh glavnih prometnicah in na sarajevskih ulicah je na 

kupe preprodajalcev. Na črnem trgu je prve dni aprila veljala nemška marka 3 3 0 dinarjev, za sto 
mark ]e bilo mogoče kupiti 3 3 tisoč dinarjev, po uradnem tečaju pa je bila marka vredna 85 
dinarjev. In kaj si je za sto mark, zamenjanih v dinarje na črno, mogoče privoščiti? Deset nočitev 
z zajtrkom v sarajevskem hotelu Holiday inn, kjer Slovence še vedno štejejo za domače goste. 
Sicer je nočitev za tujce v omenjenem hotelu sto ameriških dolarjev na noč. 

Običajna podoba iz sarajevske Baščaršije 

BIH na robu revščine 
BIH je na pragu revščine. Tako bi štiričlanska družina za 

normalno življenje tam potrebovala marca osem povprečnih 
plač. Kot napovedujejo strokovnjaki, naj bi bilo aprila še slabše, 
saj bo štiričlanska družina potrebovala dvanajst povprečnih 
plač. Marčevska inflacija v BIH je bila štirideset odstotna, 
povprečna plača pa je znašala 45 nemških mark. 

Klan KaradžiG v Holidav innu 
Sarajevski hotel Holiday inn, ki je bil 

zgrajen za potrebe sarajevske olimpiade, je 
marca služil predvsem družini Karadžič, ki 
se je vselila vanj in vzela v zakup tretje in 
četrto nadstropje hotela. V tretjem je bojda 
arsenal orožja, ki ga za zaščito Srbov v BiH 
potrebuje Srbska demokratska stranka in 
njeni oboroženi pripadniki. Da je to res so 
dokazali dogodki v ponedeljek v Sarajevu, 
ko so pripadniki milice prijeli srbske ostro
strelce in zakladnico orožja tudi zaplenili. 

Po hotelu so marca paradirali Karadžičevi 
telesni stražarji, pa njegov komaj polnoletni 
oboroženi sin ter hčerka, ki je tajnica stran
ke, pred nedavnim pa je izdala tudi ploščo 
z narodnim melosom, ki jo je ata Karadžič 
ukazal vzeti iz prodaje. V Holiday irm so 
v petem nadstropju še konec marca in prve 
dni aprila bivali tudi pripadniki modrih če
lad, zato so ob vhodu v hotel pozdravili 
goste policaji, ki so skrbeli za varnost mi
rovnih sil, v maskirnih uniformah in do zob 
oboroženi pa so se v avli hotela šopirili s rb
ski specialci, ki so služili varnosti družine 
Karadžič. Zaradi vsega tega je vodstvo med

narodne verige hotelov Holiday inn že za
grozilo, da bodo sarajevskega izključili iz 
svoje mreže, kar pa je direktor hotela Danilo 
Dursun v medijih zanikal. Tudi novinarji, ki 
so stanovali v njem, so se pretežno že izselili, 
tako da so bili hotelski gostje nacionalno 
čisti, prav tako kot je to veljalo za osebje 
hotela. Posebnost sarajevskega Holiday inn 
je bila konec marca tudi, da so gosta ob 
vsakem vstopu v hotel temeljito pregledali 
z rentgenskimi napravami in dokler se ni 
iznebil vsega kovinskega, v hotel ni mogel 
vstopiti. Kako so vstopale tja oborožene go
rile in še kdo, si seveda lahko mislimo. 

Kako »prav« je imela družina Karadžič, 
ko ^ je vselila v strateško na pravem mestu 
ležeči Holiday inn, se je izkazalo minuli po
nedeljek, ko se je pred sarajevsko skupščino, 
ta stoji v neposredni bližini omenjenega ho
tela, zbralo več deset tisoč demonstrantov, 
na katere so v zgodnjih popoldanskih urah 
streljali srbski ostrostrelci iz sarajevskega 
hotela Holiday inn. V hotelu je prišlo do 
spopada med pripadniki milice in srbskimi 
specialci, ki so jih pripadniki milice areti
rali. 

e^aii pomembno vlogo v spopadih, 
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Nadaljevanje s 15. strani 
stvar evolucije in traja dalj ča
sa in sama sprememba imena 
(baje) ne zadošča. 

Pa vso srečo, da bi se jutri ob 
novi preobrazbi prepoznavali 
(vsaj) v lastnem ogledalu. 

Pisanje ga. Železnik pa ste, 
g. Cigler, primitivno izkoristili 
- pa nič ne d e . . . saj je Vaša 
Partija primitivno izkoriščala 
tudi slovenski na rod . . . ž a l . . . 
(kot rečemo - tistih 45 le t ! ) . . . 
Pa nič v e č . . . 

Imate po vsem tem še obču
tek, da ste v igri? Pa hvala za 
rdeči (rumeni?) karton! 

SILVESTER DREVENŠEK 

PREJELI 

Kaj bomo peli ob 
»Dnevu upora«? 

Na lanski proslavi Dneva 
osvobodilne fronte (in letošnji 
Dan upora ga nadomešča) smo 
v Narodnem domu poslušali 
koncert moškega pevskega 
zbora iz Frankolovega pod 
vodstvom prof. Lavbiča. 

Rada poslušam zborovsko 
petje in Frankolovčani so za
peli lepo in ubrano in obvlada
jo širok repertoar. Udeleženci 
proslave smo se na lepo in 
ubrano petje tudi toplo odzi
vali. Toda, ko se je koncert 
nagnil v drugo polovico, bolj 
ko se je bližal koncu, sem pri
zadeta obsedela. Čeprav so pe
li še vedno ubrano in lepo, jim 
nisem nič več ploskala. 

Ali je mogoče, da na proslavi 
v počastitev Osvobodilne fron
te ni zapeta niti ena sama sam
cata pesem upora, partizanska 
pesem? Da mi ne bi kdo očital 
neobjektivnosti: na koncu so 
vendarle vrgli v dvorano eno 

kitico partizanske pesmi. Mor
da zato, da kljub ubranemu in 
lepemu petju ne bi bili izžviž-
gani? 

Poleg globoke prizadetosti, 
me je preplavil tudi val sramu. 
Sram me je bilo za vse. Za or
ganizatorja proslave. Za Fran-
kolovčane, ki sem jih v prete
klosti dostikrat poslušala, ko 
so prav tako ubrano in lepo 
prepevali partizanske pesmi. 
Za župana celjske občine 
g. Rojca, ki je sedel v prvi vrsti 
skupaj s slavnostnim govorni
kom dr. Kmeclom, katerega 
sem se prav tako sramovala. 
Za vse nas v dvorani, ki smo 
prepadeno ugotavljali, da smo 
spet in ponovno priče vztraj
nega zanikanja nekega dela 
naše zgodovine. Pritlehno ig
norirati uporniško, partizan
sko pesem na takšni proslavi 
pač ni nič drugega kot poskus 
izničevanja, brisanja zgodo
vinskega spomina. 

Pa ne bo šlo. Pregloboko se 
je zasidrala v naš zgodovinski 
spomin narodnoosvobodilna 
vojna. Bila je upor proti oku
patorjem. Boj za fizično preži
vetje naroda. Boj za slovensko 
državnost. Bilo je tudi enkrat
no kulturniško dejanje. Nikjer 
v odporniškem gibanju po sve
tu ni med samim bojem nasta
jalo toliko pesmi, pesniških 
zbirk, dramskih tekstov, nik
jer niso na osvobojenih ozem
ljih vzpostavljali šol s poukom 
v materinščini itd. itd.. 

Tudi pred svobodoljubno 
svetovno javnostjo me je sram. 
Kaj si mislijo o nas, ko se tako 
potuhnjeno odrekamo nekega 
dela svoje zgodovine, na kate
rega bi morali biti ponosni 
vselej. Na mnogo manjši delež 
v boju proti fašizmu so evrop
ski narodi ponosni in negujejo 
spomin nanj. V Italiji še vedno 
prepevajo partizanske - gari-
baldinske pesmi, pa tisto sim
patično pesem o svojem pred
sedniku - partizanu. 

Mi pa kar takole - molče za-
nikujemo. Zato se sprašujem: 
kaj bomo zapeli ob letošnjem 
Dnevu upora? Pa še: nam bo 
Radio Celje vsaj ta dan ven
darle poslal v naše domove tu
di kakšno uporniško, part i
zansko pesem? Spodobilo bi 
se. 

M. STAMEJČIČ, 
Celje 

Hernavsove 
pomije za 
štorslie železarje 

Tako kot povsod po Sloveni
ji, se tudi v štorski železarni 
vodilni možje trudijo, da bi 
čimveč dejavnosti čimprej pri-
vatizirali. In sicer zato, ker naj 
bi bilo to v korist tako železar-
jev kot tudi celotne slovenske 
družbe. Da je teorija eno, 
praksa pa drugo, se je pokaza
lo že marsikje. S privatizacijo 
določenih dejavnosti v žele
zarni bi se naj izboljšale njiho
ve storitve (cestni transport, 
kuhinja, čistilke.. .) . Tako kot 
marsikje, so tudi pri nas v že
lezarni oddali kuhinjo (druž
beno prehrano) v »privatne ro
ke«. Obljubljeno je bilo, da bo 
malica in vse ostale storitve 
v bifeju potem na mnogo višji 
ravni. Že pred tem pa je tako 
kvaliteta malice kot njena ko
ličina padla na zelo nizko ra
ven - očitno namenoma. 

Dve do tri leta nazaj smo 
v železarni imeli na izbiro po 
tri obroke za malico (2 topla in 
1 hladen), nato pa je izbira 
padla samo na dva obroka. 
Vendar je kvaliteta in količina 
še vedno odgovarjala veliki 
večini zaposlenih. Lansko leto 
pa smo imeli na izbiro le še en 
sam obrok. 

S 1. 1. 1992 je kuhinjo prev
zel oziroma so mu jo podarili, 
gospod Hemavs - bivši vodja 
TOZD-a Jeklovlek. Kuhinja in 
vse ostalo mu je bilo dobesed

no podarjeno, saj ni bil oprav
ljen noben razpis. In tako se je 
pričel križev pot štorskih žele-
zarjev, ki v težkih pogojih dela 
delamo za sramotno nizke pla
če (izjema so le vodilni, ki so si 
dobro postlali) in dobivamo 
malico, ki si to ime zasluži, 
samo enkrat na teden. Firma 
Hemavs je že s prvim dnem 
pričela na veliko ropati. Prese
nečeni smo ugotavljali, da so 
izdelki v našem bifeju 20 do 
30% dražji kot v marsikateri 
trgovini (klobase, siri, mlečni 
izdelki). Topla malica pa draž
ja kot v gostilnah, motelih in 
celo hotelih - da o kvaliteti 
sploh ne pišem. Malica oziro
ma topli obrok je večkrat po
dobna pomijam za svinje in jo 
le redko kdo vzame. Najhujše 
je popoldan in ponoči, ko do
biš velikokrat napol hladno 
malico, kljub temu, da imajo 
štedilnike, kjer bi malica ob
držala stalno temperaturo. 

Tako ti ne preostane nič 
drugega, kot da čakaš kot gar-
jav pes v vrsti po 10, 20 ali celo 
30 minut, da si z vrednostnimi 
boni, ki jih za malico dobimo, 
kupiš nekaj klobas, ki pa so 
dražje za 100 SLT/kg in več 
kot v trgovinah. Večina si nas 
tako pridno uničuje zdravje 
s klobasami sumljive kvalite
te. Očitno je cilj nekaterih 
v Železarni, da se še poveča že 
tako katastrofalno visok pro
cent obolelih na prebavilih. 

Kljub številnim protestom 
se stanje glede prehrane ne iz
boljšuje, ampak se iz dneva 
v dan poslabšuje. Storilnost 
v Železarni pada, ker se mali
ca iz 30 minut podaljša pogo
sto na 40, 50 minut in več, kar 
pa očitno ne moti nikogar od 
številnih direktorjev, ki za vse 
težave v Železarni krivijo Pe
terletovo vlado, še prej pa je 
bil vsega oziroma skoraj vsega 
kriv, verjamete ali ne, tovariš 
Šinigoj (ko so bili na oblasti 
sami komunisti). 

Železarji pa so tako lepo t i
ho, na sestankih molčijo in sti
skajo zobe, ker, če si preveč 
zgovoren, si lahko tehnološki 
višek, in kolnejo rdečo bando, 
ki se je zadnji dve leti »prebar
vala«. Toda zapomnite si, go
spodje (dovčerajšnji tovariši), 
vsakega potrpljenja je enkrat 
konec. 

Naslov v uredništvu 

Modernizacija 
postaje Celje 

Vlakovni odpravniki postaje 
Celje ugotavljamo, da se dela 
pri modernizaciji postaje zo
pet zavlačujejo in prelagajo za 
nedoločen, kasnejši čas. Ob 
gradnji podhoda leta 1989 je 
tedanje vodstvo ŽG Ljubljana 
na vseh ravneh obljubljalo, da 
je modernizacija postaje Celje 
prednostna naloga in da se bo 
nadaljevala takoj po izgradnji 
podhoda. Že takrat se je delo 
zavleklo za precej časa, zato 
smo junija 1990 preko sindi
kata od pristojnih služb argu
mentirane zahtevali takojšnje 
nadaljevanje dela, o čemer je 
bila obveščena tudi slovenska 
javnost. Vedno in povsod je bi
la postaja Celje v vseh planih 
na prvem mestu in vedno je 
bilo kot vzrok za izpadanje iz 
njih navedeno pomanjkanje 
denarja ter po nekakšnih čud
nih kriterijih nujna dela na 
drugih progah ŽG. Prepričani 
smo, da ti razlogi niso bili ved
no resnični in da se je marsikaj 
reševalo mimo planov ter real
nih potreb po zagotovitvi var
nega, urejenega in ekonomič
nega železniškega prometa. 

Postaja Celje je sedaj 
opremljena s staro elektrore-
lejno varnostno napravo in 
s prastaro elektromehanično 
napravo še iz časov cesarja 
Franca Jožefa. Proces dela je 
v večji meri odvisen predvsem 
od zanesljivega in natančnega 
dela prometnega osebja, ki je 
za to odgovorno po zakonih in 
predpisih. 

Za izključitev človeškega 
faktorja, ki je sedaj pri vode
nju prometa na postaji Celje 
prisoten vsaj 50%, je nujno 
Vgraditi novo, boljšo varnost

no napravo in urediti mrežo 
postajnih tirov tako, da bo za
dovoljeno tudi mednarodno 
priznanim normam, ne pa sa
mo predpisom bivše Jugosla
vije, ki jih je leta in leta samo 
prepisovala. 

Po izgradnji podhoda je bila 
v lanskem letu vgrajena notra
nja oprema v centralni postav-
Ijalnici (ki stoji že od leta 
1979), vsa druga dela pa še 
vedno stojijo, oziroma čakajo 
boljše čase. 

Tirnice, ki so lani prispele 
v Celje za obnovo postajnih t i
rov in proge do Šentjurja, so 
najprej romale v Poljčane, od 
tam v Rimske Toplice in nato 
na koprsko progo, kjer so 
menda le vgrajene. Kljub te
mu, da je od Zidanega mosta 
do Šentjurja proga opremljena 
z APB, sta na odseku Celje-
-Šentjur še vedno dva potna 
prehoda opremljena z ročnimi 
zapornicami, kar je skregano 
s človeško logiko in v nasprot
ju s predpisi. Nad izhodu iz 
podhoda na perone še vedno ni 
strehe in samo BOGU se lahko 
zahvalimo, da imamo v zad
njih letih tako mile zime in se 
ni še nikomur od potnikov nič 
zgodilo. Vse, kar se ta čas dela, 
je obnova postajnega poslopja 
in upamo, da bo vsaj ta stekla 
do konca. Višek vsega za po
stajo Celje je, da ni možno na
baviti ene nove kretnice, nujno 
potrebne za zamenjavo po
vsem izrabljene kretnice št. 25, 
katera je ključna za redno in 
ekonomično izvajanje prometa 
na postaji. 

Nabava iste se zavlačuje 
kljub obupnim apelom že ne
kaj let, kar je povzročilo pre
poved vožnje preko nje v smeri 
iz tovorne na potniško postajo 
in nemožnost uvozov vlakov 
na tire 1, 2 in 3 ter precej več 
dela in vpliva človeškega fak
torja na varnost odvijanja že
lezniškega prometa. 

Z osamosvojitvijo smo raču
nali, da se bomo rešili balkan
skega, jugoslovanskega kom
pleksa in pričeli reševati pro
bleme vsaj približno tako kot 
v razviti Evropi. Sedaj vidimo, 
da smo, oziroma so se nekateri 
v naši družbi preveč nalezli te
ga balkanizma in če ne bo dru
gače jih bomo morali zamenja
ti - pa čeprav s stavko, kot 
smo jo leta 1990 že napovedali, 
pa je potem iz objektivnih raz
logov in razumevanja v dani 
situaciji nismo izvedli. Spra
šujemo se, ali bo spet potrebna 
kakšna nesreča s težkimi po
sledicami ter obsojen zaveden 
železničar in mogoče odstop 
katerega od vodilndih s polo
žaja, da se bo stvar premakni
la na boljše. 

V razvitem svetu je v intere
su vsake države modema že
leznica, ki bo hrbtenica narod
nega gospodarstva in iz tega 
stališča je nujno potrebno po
stajo Celje na progi Zidani 
most (Koper-Ljubljana) Mari
bor (Čakovec-Kotoriba) poso
dobiti, da bo lahko prevzela 

tovor, ki se nam ponuja in 
vamo in hitro prepeljala. Zato 
tudi apeliramo in zahtevarnc 
nadaljevanje modernizacija 
železniške postaje Celje, da 
bomo lahko vamo in kvalitet, 
no delali tudi še jutri in HM 
prej. I 

Predsednil^ 
NSVO 0 0 Celje 

ZORAN VUKSANOVIC 

ZAHVALE, 
POHVALE 

Zahvala 
dr. Jožici 
Pekarovič 

Predstojnici oddelka za pla
stiko in kimrgijo roke v celjski 
bolnišnici gospe dr. Jožici Pe
karovič se zahvaljujem za nje
no vestnost, prizadevnost in 
poseben čut pri pomoči člo
veku. 

Dr. Pekarovičeva mi poma
ga premagovati hude bolečine, 
ki me mučijo že vrsto let, vse 
od takrat, ko sem se težko po
škodoval. Zaradi bolečin na 
levi strani glave sem hodil od 
zdravnika do zdravnika, ven
dar mi nihče ni mogel poma
gati. Odšel sem v Ljubljano, 
kjer so mi pomagali s tako 
imenovano blokado. Pot 
v Ljubljano pa je bila utruja
joča, zato sem za pomoč za
prosil dr. Pekarovičevo. Bila 
mi je pripravljena pomagati 
vedno in ob vsakem času. Ne 
morem se ji zahvaliti dmgače, 
zato sem se odločil za to 
obliko. 

Zahvaljujem se ji iz vsega 
srca za vsa ta leta, ko je s svojo 
mimo in natančno roko prega
njala moje bolečine, ki se po
navljajo iz meseca v mesec, 
Brez njene pomoči ne bi mogel 
normalno živeti. Vedno ji bos 
hvaležen. 

JANEZ MLAKER, 
Celje 

Zalivala 
Zahvaljujemo se Komunali 

Celje, g. dir. Jožetu Gabrščku 
in občini Celje, Sekretariatu 
za obrambo, g. Mirotu Terbov-
cu, ki so s svojo pomočjo brez
plačne izposoje terenskih vozil 
in goriva, omogočili članom 
Zelenih Celja, opraviti prosto
voljno delovno pomoč poplav
ljenemu občanu, Pečovnik To
mažu iz Luč. Zeleni Celja so 
opravili preko 100 ur montaž
nega dela električnih inštala
cij v novogradnji pri Pečovnik 
Tomažu v Lučah. 

Za nudenje pomoči Zelenim 
Celja in s tem tudi omogočanje 
odpravljanja posledic novem
brskih poplav iz leta 1990, se 
še enkrat zahvaljujemo. 

Izvršni odbor 
Zelenih Celja 
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• V ponedeljek, 30. marca 
ponoči si je Tone O. drznil 
dvigniti roko nad svojo ma
mo Jožico L. Ker jo je potem 
tudi udaril, bi lahko sklepali, 
da ima sinček Tonček zdaj 
suho roko. Star pregovor na
mreč pravi, da se otroku, ki 
dvigne roko nad svojo mater, 
roka posuši. Gotovo pa se bo 
Tone srečal s sodnikom za 
prekrške, saj ga je mamica 
prijavila policiji. 

• Jožica K. ima rada svo
jega psička, ni pa vedela, da 
gre njen prijatelj nekomu gr
do na živce. Prvega aprila je 
policistom povedala, da je na 
njenega zvestega spremlje
valca z zračno puško streljal 
neznanec. Zdaj se policisti 
soočajo s težko nalogo, 
s kakšnimi metodami in 
sredstvi izslediti pasjega so
vražnika. 

• Ker orožje na trgu po
nudbe in povpraševanja do
kaj visoko kotira, si je Drago 
Š. s prodajo pištole obetal 
dober posel. Orožje je ponu
dil v prodajo Francu D., s ka
terim pa sta se tako dolgo 
cenkala, da je med njima pri
šlo do nevarne kregarije. Ku
pec Franc je namreč menU, 
da pištola brez uradnih pa
pirjev nima več prave tržne 
cene. S klicem na policijsko 
postajo je zadevo še pravo
časno rešila Darinka. Proda
jalcu Dragu so policisti orož
je odvzeli, za nameček pa bo 
moral še k sodniku za pre
krške. 

• Obupane celjske gospo
dinje se zadnje dni vse pogo
steje obračajo na može po
stave. Potem, ko perilo ope
rejo in ga razobesijo po vrveh 
na dvoriščih, se jim dogaja, 
da ga poberejo manj, kot so 
ga razobesile. Nekatere celo 
sumijo, da perilo še mokro 
izginja z dvoriščin vrtov. Na 
to obvestilo zdaj policisti re
agirajo tako, da se skrivajo 
za rjuhami in vznemirjajo 
poštene občane. 

• V četrtek, 2. aprila zve
čer je poklicala Jožica J. in 
zaprosila za policijsko inter
vencijo. Tega večera jo je na
mreč s klofutami počastil 
njen izvenzakonski partner 
Janez P. Kot vidite, se izven
zakonskim godi enako slabo 
kot zakonskim, če je izbira 
napačna. 

• Tomaž T. je hotel minuli 
petek na vsak način v terito
rialno obrambo. Ko se je pri-
majal do stražarja TO v Mai
strovi ulici, je hotel na vsak 
način prispevati k mirnemu 
spancu Celjanov. Ker Tomaž 
ni imel pri sebi vpoklica, so 
ga policisti napotili domov, 
saj je s svojim vpitjem dose
gel prav nasprotni učinek. 

• Prepir med sosedoma 
Nevsedom B. in Ismetom Č. 
se je v soboto zvečer v Štorah 
končal z verižno reakcijo 
Ismeta, ki je med pretepom 
zgrabil za verigo in z njo 
Nevseda poškodoval tako, da 
mu je zlomil lično kost. Zo
per Ismeta so policisti napi
sali predlog za sodnika za 
prekrške in kazensko 
ovadbo. 

• Nek občan je v nedeljo 
popoldne poklical na policijo 
in povedal, da je neznanec 
vlomil v prodajalno Rimski 
dvor v Židanškovi ulici v Ce
lju. Policisti so se potem sre
čali s padlim borcem Petrom 
K., ki je po vlomu v trgovino 
zaspal in spal spanje pravič
nega. 

M. A. 

Zapor mora biti skrajni ukrep 
Z javnimi tleli naj bi mladoletni storilci povrnili škodo 

Na Temeljno javno tožilstvo v Celju, 
oddelek za mladoletnike, mamila in kaz
niva dejanja na škodo otrok in mladolet
nikov, prihaja iz leta v leto več ovadb za 
kazniva dejanja, ki so jih storile mlado
letne osebe. Še bolj je zaskrbljujoče dej
stvo, da je med kazenskimi ovadbami vse 
več takšnih, v katerih nastopajo storilci, 
ki so stari od 14 do 16 let, torej mlajši 
mladoletniki, ki pa so za svoja dejanja 
tudi že kazensko odgovorni. Za popol
nejšo prispodobo stvarnosti pa je treba 
omeniti še podatek, da je med storilci 
tudi vse več otrok, mlajših od 14 let. 

Ob ugotovitvah, da je lanska mladin
ska kriminaliteta v primerjavi s predlan
sko skokovito narasla, je danes že mogo
če napovedati, da bo tudi to leto krepko 
pokosilo prejšnje. 

Omenjeni oddelek celjskega javnega 
tožilstva se vse pogosteje srečuje s poro
čili o kaznivih dejanjih, ki so jih storili 
otroci. Organi za notranje zadeve so lani 
poslali tožilstvu 142 takšnih poročil, to 
pa je že kar tretjina celotne rnladoletni-
ške populacije, ki so jo na tožilstvu 

obravnavali. To pa pomeni, da se bo ta 
tretjina slejkoprej znašla med kazensko 
odgovorno kategorijo mladoletnih sto
rilcev, zato je že čez nekaj let pričakova
ti, da se bo diužba srečevala z vse večji
mi problemi kazenskega sankcioniranja 
mladoletnih kazensko odgovornih oseb. 
Pri kategoriji storilcev - otrok, ki so 
mlajši od 14 let, na tožilstvu ne morejo in 
ne smejo ukrepati, zato vsa policijska 
poročila o kaznivih dejanjih te kategori
je storilcev dosledno izločajo. Na ta po
ročila ne morejo reagirati niti v centrih 
za socialno delo. Gre predvsem za pre
moženjske delikte otrok, v glavnem za 
tatvine, lani pa so zabeležili tudi dva 
ropa. 

Po besedah javne tožilke Alenke Mež-
narjeve, se na tožilstvu vse pogosteje sre
čujejo s primeri organizirane dejavnosti 
odraslih, ki izkoriščajo otroke. Otroci 
zanje masovno kradejo, za njimi pa stoji 
neidentificiran odrasel organizator. Gre 
za otroke, stare od 12 do 14 let. Tudi 
razna izsiljevanja so posebna oblika 
kaznivih dejanj, ki se masovno pojavlja
jo, nasilni rnladoletniki izsiljujejo denar 

od otrok in mlajših mladoletnikov, ta 
denar pa v glavnem porabijo na igralnih 
avtomatih. Med otroki - storilci kazni
vih dejanj so v glavnem tatici, ki kradejo 
oblačila, kozmetiko, pijače in cigarete, 
bolje organizirani pa tehnične predmete, 
v glavnem akustiko. Ne tako redki so 
primeri, ko starši sploh ne reagirajo, ko 
se njihov otrok doma pojavi z novim 
oblačilom, za katerega vedo, da je bilo 
ukradeno. V splošnem pomanjkanju in 
brezperspektivnosti postajajo starši ne
močni in apatični. 

Posebne žrtve so v mnogih primerih 
starši, ki jih teži breme preživetja in ko 
se pod tem bremenom pogosto sesujejo 
in ostajajo nemočni ob soočanju s kazni
vimi dejanji svojega otroka. Mnogi osta-

Nemoči se zavedajo tudi na tožilstvu 
in na sodiščih. Otrok, ki kradejo, vlam-
Ijajo ali ropajo, ne moreš zapirati, vse 
mladoletne storilce tudi ne moreš natr
pati v vzgojne zavode. Mladoletniški za
por je skrajni ukrep, ko tudi vzgojni za
vodi več ne zaležejo. 

jajo v brezizhodni situaciji. Seveda pa 
niso vsi otroci oziroma mladoletni storil
ci kaznivih dejanj in socialno in materi
alno šibkih družin. Tu, pravzaprav, da
nes ni več nobenega pravila. Kradejo, 
vlamljajo in ropajo otroci revežev in 
otroci bogatašev, otroci iz (vsaj navidez
no) urejenih družin in otroci ločenih ali 
razvezanih staršev. 

Na Temeljnem javnem tožilstvu v Ce
lju rešijo sleherni primer kaznivega de
janja rnladoletnika, ki je kazensko odgo
voren ,̂ v roku enega meseca, v tem času 
pa o dejanju obvestijo tudi starše. Zade
va pa se upočasni na sodišču, kjer mora
jo ravnati skladno z zakonom o kazen
skem postopku, ki pa je naravnan tako, 
da je kar najbolj v korist obdolžencu, kar 
pomeni, da je v prid zavlačevanju sodne
ga postopka, kar pa nikakor ne more biti 
v korist mladoletnega obdolženca. Sicer 
pa kazenski zakon predvideva nekaj no
vih ukrepov zoper mladoletne storilce 
kaznivh dejanj. To naj bi bila družbeno 
koristna javna dela, s katerimi bi mlado
letni storilci povrnili škodo, ki so jo pov
zročili s kaznivimi dejanji. 

MARJELA AGREŽ 

Odpravljena 
gotovellska 
črna točka 

Eno najnevarnejših 
cestnoprometnih križišč 
na Celjskem je od torka, 
7. aprila dalje varnejše. 
Ob 11. uri so namreč pre
dali namenu dolgo in tež
ko pričakovano investici
jo, semaforje v tem kri
žišču. 

Po podatkih Uprave za 
notranje zadeve je v tem 
križišču od leta 1979, ko 
je bila zgrajena zahodna 
obvoznica, izgubilo živ
ljenje štirinajst oseb. 
Kljub novosti v gotovelj-
skem križišču pa v U N Z 
Celje opozarjajo na pre
vidnost, saj iz izkušenj 
vedo, da je vsaka spre
memba cestnoprometne-
ga režima nevarna, do
kler se udeleženci v pro
metu ne privadijo na no
vost. M. A. 

Požig in samomor 
Franc O. (64) iz Spodnje Reči

ce pri Laškem je na svojem go
spodarskem poslopju v četrtek, 
2. aprila zanetil slamo, za tem pa 
odšel v stanovanjsko hišo, se po
lil z bencinom in legel na kavč 
ter si na tak način vzel življenje. 

V Paki našli truplo 
Od 16. novembra lani je Ivan 

^edič, star 76 let, iz Šaleka pri 
^elenju, veljal za pogrešano ose-
?o V ponedeljek, 30. marca zve
čer pa je bilo v reki Paki v kraju 
Slatina pri Šmartnem ob Paki 
f^ajdeno njegovo truplo. Odreje-

je bila obdukcija, na truplu 
Pa preiskovalci niso našli sledov 
nasilja. 

Gorel velenjski kino 
Občan Alojz Polak je minulo nedeljo okoli 8. ure zjutraj opazil, da se iz podstrešnega dela 

velenjske kindovorane kadi. O tem je nemudoma obvestil gasilce, na kraj pa so kasneje prišli še 
policisti, kriminalisti celjske UNZ in strokovnjaki ministrstva za notranje zadeve iz Ljubljane. 

Ogenj, ki je zajel podstrešni del poslopja na Kidričevi cesti, je povzročil za okoli 4 mihjone 
tolarjev škode, na srečo pa so gasilci uspeli rešiti pred ognjem kino dvorano, kjer so drage 
aprature. Požar je ukrotilo okoli 50 gasilcev iz Velenja, Šaleka, velenjskega Rudnika in Pesjega. 

Ker naj bi se v isti kinodvorani istega dne opoldne pričela proslava muslimanskega praznika 
bajrama, so se hitro razširila razna ugibanja, ki pa za zdaj nimajo nobene trdne osnove. Po 
dosedanjih izsledkih preiskave naj bi požar povzročila dotrajana električna napeljava na trhlem 
podstrešju kina, seveda pa se preiskava nadaljuje. M. A. 

Foto: L. OJSTERŠEK 

PROMETNE NfIGODE 
Trčenje v križišču 

v torek, 2. aprila dopoldne, se 
je pripetila nezgoda na lokalni 
cesti, izven naselja Sodna vas na 
Šmarskem. Ena oseba je bila hu
do telesno poškodovana, materi
alna škoda pa znaša okoli 20 ti
soč tolarjev. 

Iz smeri Loke pri Žusmu je 
proti Sodni vasi vozil kolo z mo
torjem 79-letni Franc Felicijan 
iz Vršne vasi. Ko je v Sodni vasi 
pripeljal v oster desni ovinek, je 
zapeljal na levo stran vozišča. 
Takrat pa je iz nasprotne smeri 
pripeljal voznik tovornjaka, 49-
letni Anton Šramel iz Dvora. Vo
zili sta čelno trčili, pri čemer je 
voznik Felicijan utrpel hude te
lesne poškodbe. 

Zadel v polpriklopnik 
v petek, 3. aprila dopoldne, je 

prišlo do nezgode v križišču De
lavske ulice in Kidričeve ceste 
v Celju. Ena oseba je bila hudo 
telesno poškodovana, gmotna 
škoda pa znaša približno 10 tisoč 
tolarjev. 

Po Delavski ulici je v smeri 
Kidričeve ceste vozU kolo z mo
torjem 74-letni Leopold Zaverš
nik iz Celja. Ko je zapeljal preko 
križišča, je trčil v bočni del pol-
priklopnika tovornega avtomo
bila, ki ga je upravljal 25-letni 
Janez Pustoslemšek iz Vologa. 
Hudo telesno poškodovanega 
voznika Zaveršnika so prepeljali 
v celjsko bolnišnico. 

Vozilo trčilo 
v toplovod 

Na Preloški cesti v Velenju se 
je minulo nedeljo ob 01.15 uri 
pripetila, nezgoda, v kateri je bi
la ena oseba huje in ena lažje 
telesno poškodovana. 

Rudi Č. (17) iz Šoštanja, je 
brez vozniškega izpita vozil ne
registriran osebni avtomobd po 
Preloški cesti. Pri odcepu za re
stavracijo Jezero ga je zaneslo na 
desno stran ceste, nakar je sun
kovito zavil v levo, zapeljal s ce
ste in trčU v cev toplovoda. Voz
nik se je pri trčenju lažje telesno 
poškodoval, huje pa njegov so
potnik, 25-letni Miran Bešič iz 
Šoštanja. 

Nesreča pri 
prečkanju 

Minulo nedeljo popoldne se je 
pripetila nezgoda na magistralni 
cesti v Vrhovem, v kateri je bil 
hudo telesno poškodovan pešec, 
na vozilu pa je škode za okoli 
200 tisoč tolarjev. 

Iz smeri Radeč se je v Vrhovo 
z avtobusom pripeljal in izstopil 
16-letni Tomaž K. iz Jagnjenice. 
Po izstopu iz avtobusa je prečkal 
vozišče v trenutku, ko je iz sev-
niške smeri pripeljal z osebnim 
avtomobilom 48-letni Ivan Meh 
iz Velenja. Voznik je zadel v peš
ca, ki je v nezgodi utrpel hude 
telesne poškodbe. 

Tragedija v Škofjl 
vasi 

Prometna nezgoda, ki je terja
la dve življenji, se je pripetila 
minulo soboto ob 19.45 uri na 
magistralni cesti v kraju Škofja 
vas pri Celju. 

Iz Celja je proti Vojniku vozd 
osebni avto 29-letni Marjan 
Randl iz Arclina. Ko je v Škof ji 
vasi pripeljal do dvojnega ovin
ka, mu je iz nasprotne smeri pri
peljala voznica osebnega avto
mobila, 36-letna Cvetka Arlič iz 
Podgorja, ki je vozila pravilno 
po desni strani vozišča. Vozili 
sta silovito trčih, v nesreči pa sta 
imirla voznica Arličeva in njen 
mož, 36-letni Milan Arlič. Hude 
telesne poškodbe sta utrpela so
potnica v vozilu Arličevih, 13-
letna hčerka Kristina, in voznik 
Randl, ki mu je bila do zdaj že 
štirikrat izrečena prepoved vož
nje z motornim vozilom. Lažje 
sta bili poškodovani sopotnici 
v Randlovem vozilu, 20-letna 
Marjan Gorenjak iz Cerovca in 
Dorica D. (17) iz Ljubečne pri 
Celju. 

Vlak zmečkal avto 
Budno oko našega fotoreporteria Edija Masneca je ujelo pro

metno nezgodo, ki se je pripetila v ponedeljek, 5. aprila na 
nezavarovanem železniškem prehodu v Petrovčah. 

Stanislav Jager je tega dne vozil osebni avto po magistralni 
cesti v smeri Dobriše vasi. Ko je pripeljal do nezavarovanega 
železniškega prehoda, je iz smeri Žalca pripeljal tovorni vlak, ki 
pa ga voznik Jager, kljub zvočnemu signalu strojevodje, ni 
opazil. Zapeljal je čez tire, takrat pa je vlak trčil v zadnji desni 
bok avtomobila, ki ga je močan sunek odbil na bližnji travnik. 

Sreča v nesreči, bi lahko rekli ob tem dogodku, saj je bil 
voznik le lažie telesno poškodovan. Pločevino se da nadomestiti 
z novo, izgubljenega življenja pa se ne da z ničemer. 

mini KRIMIČI 
Kradejo tudi bike 

Od minule sobote dalje je 
v hlevu Štefana Z. iz Kameni-
ka na Šmarskem ena glava ži
vine manj. Neznanec se je vti
hotapil vanj in odpeljal 200 ki
logramov težkega bika, ki je 
danes vreden okoh 35 tisoč to-
lariev. 

Neznanec 
v diskoteki 
v petek, 3. aprila zarana, je 
neznanec vlomil v diskoteko 
Super Li v Velenju. Iz lokala je 
odnesel nekaj dragih akustič
nih aparatov in s tem lastnika 
Andjelka M. iz Zagreba oško
doval za okoli 300 tisoč to
larjev. 

iz Donata Izginil 
audi 

v noči na 3. april je iz garaže 
hotela Donat v Rogaški Slatini 
nekdo ukradel osebni avto 
audi 100 DC zelenomodre me
talne barve z registrsko števil
ko TS 339-736. Vozilo, ki je 
vredno dobri dve milijardi to-
lariev, pogreša lastnica, itali
janska državljanka. 

IVIarlja brez ll/larlje 
Neznanec je 4. aprila nepo

vabljen vstopil v stanovanjsko 
hišo v Marija Dobju, od koder 
je odnesel kip matere Božje, 
vreden okoli 30 tisoč tolariev. 
Krajo je prijavila lastnica Ma
rija Z. 

Neprepričljiva 
vlomilca 

v noči na 4. april je občan iz 
Opekamiške ulice v Celju po
klical na celjsko policijsko po
stajo in povedal, da opazuje 
surnljivo osebo, ki se smuka 
okoli tam parkiranega golfa. 

Na kraj je odšlo več policij
skih patrulj. Prometni polici
sti so potem prijeli M.B. iz 
Maribora, policisti celjske po
licijske postaje pa A. S., prav 
tako Mariborčana. V njunem 
avtomobilu so potem našli dva 
avtoradijska sprejemnika, ki 
sta izginila iz dveh avtomobi
lov, parkiranih na Hudinji. 
Storilca sta pri prijetju izjavi
la, da sta na poti v celjski disco 
klub, a nista bila dovolj pre
pričljiva. Ko se jima je odprlo, 
sta povedala, da sta na podo
ben način »zbirala« avtoradije 
tudi v domačem Mariboru. 
Zdaj se bodo z njima ukvarjali 
tudi mariborski možje po
stave.. . . 
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Pomlad, 
ljubezen In še 
kaj 

Teden dni je naokoli in 
spet smo skupaj . Pomlad 
je pr iš la med nas in 
upam, da s te že veselo za
ljubljeni in da boste spet 
poslal i kakšno zanimivo 
zgodbico o vaših l jube
zenskih izkušnjicah, da 
bomo lahko nadal jeval i 
z rub r iko Prva ljubezen. 
Pisali ste namreč , da p o 
greša te to rubr iko . Vaša 
naloga torej je, da se sreč
no ali p a nesrečno zalju
bite, da vse skupaj sp ra 
vite na pap i r in pošljete 
na naš naslov, velja? 

Pa še eno nalogo boste 
dobil i . Iščemo idejo za 
nove rubr ike na naš i s t r a 
ni. Gotovo želite, da bi 
pisal i o t em in onem, m o 
goče bi vas zanimalo so
delovanje s kakšn ih ps i 
hologom, ali p a člove-
kem, ki bi vam lahko k a 
korkol i pomagal , ko ste 
v s t i s k i . . . Pogovori te se 
v razredu , s prijatelji in 
n a m vaše želje sporočite. 
Pa kakšen kupon za gosta 
ne bi bil odveč! Prejeli 
smo nekaj kuponov, na 
ka te r ih so bila nap i sana 
imena naš ih glasbenikov. 
Kaj več o njih si l ahko 
prebere te na glasbeni 
s t r an i časopisa, d rugače 
pa j ih bomo posebej za 
vas obiskali . 

Do pr ihodnj ič p a lep 
pozdrav ! MOJCA 

Naš gos t . . . 
Bruce Willis 

Junak nanizanke Delo na črno. Saj ga poznate, kajne? Zelo me 
je presenetilo vaše zanimanje zanj. Hudomušni šarmer, vedno 
pripravljen udeležiti se zabave in jeziti svojo šefico. Kdo sploh 
je Bruce Willis? 

Zanimivosti: Rojen je bil 
v Nemčiji. Čez dve leti se je 
družina preselila v New Jer-
sev. Ko se je vzpenjal po stop
nicah slave, je postal očka ma
le Rumer Glenn. Pevec Billy 
Joel je njegov najboljši prija
telj. Preden se je poročil, je 
imel probleme z alkoholom. 
Ženo spremlja na vsakem ko
raku. Stoji za kamero in opa
zuje ves potek snemanja. Pose
bej strog je pri ljubezenskih 
scenah. 

Izdal je že svoj LP z naslo
vom The Return of Bnmo. Za
kaj takšen naslov? Preprosto, 
njegov umetniški vzdevek je 
bil Bruno. In kaj je Bruce po-

Osebna izkaznica: 
Ime: Bruce Willis 
Rojen: 19. marec 1955, 
Penns Grove, New 
Jersey/USA 
Višina: 180 cm 
Oči: zelene 
Lasje: i-javi 
Hobi: glasba, smučanje 
Poročen: z igralko De-
mi Moore od 21. 11. 
1987 
Otroci: hčerka Rumer 
Glenn, rojena 16. 8. 
1988 

čel preden je postal slaven? 
Kot veliko Američanov je tudi 
on vozil taksi, igral je pri glas
beni skupini. Potem pa je pri
šel na Manhattan, da bi si na
bral prvih igralskih izkušenj. 
Postal je komik. V Los Angeles 
je prišel k pravemu človeku in 
ta ga je napotil k režiserju se
rije Moonlighting. In ravno ta 
serija ga je popeljala v svet 
dragih avtomobilov, razkošnih 
hiš in sploh lagodnega življe
nja. Zaslovel je čez n o č . . . 

Gostoval je tudi v seriji Mi-
ami Vice, ki smo jo lahko 
spremljali tudi na naših pro
gramih, trenutno pa jo lahko 

gledate na avstrijski televiziji. 
Filmi: 1987 Blind Date, 1988 

Sunset, Die Hard, 1989 In Co-
untry, Die Hard II. 

Singles: 1987 Respect your-
self, Under the Boardwalk, 
Secret Agent Man, 1989 Save 
the last Dance for me, 1990 
Turn it up (a little louder). 

LPs: 1987 The Return of 
Bruno, 1989 If it don't kili you, 
it just makes you stronger. 

Naslov: Bruce Willis, c/o 
Triad Artists, Inc., 10100 San
ta Monica Blvd. 16th Floor, 
Los Angeles, Ca. 90067, USA. 

Pletemo, ustvarjamo, vse je kakor igra 
Tudi letos so se polzelski osnovnošolci pridno udeleževali vseh vrst krožkov, ki so jih organij 

rali na šoli. Članice turističnega krožka so pridno segle po pletilkah in nastah so kar le 
rezultati. Šal, pa kakšen nezahteven pulover za mrzle zimske dni. Žal so mrzli dnevi mimo, pr 
pa bodo kape prišle spet šele ob koncu leta. 

KEMIČNA INDUSTRIJA U B O J E 
- V STEČAJU 
KASAZE 34, PETROVČE 
RAZPISUJE 

JAVNO PRODAJO 
naslednjih stanovanj 

1. enosobno stanovanje v velikosti 35,65 v stanovanj-
sl<em bloku Čopova 6, Žalec - 8 nadstropje 
izklicna cena: 1.105.401,00 

2. enosobno stanovanje v izmeri 42,40 v stanovanjski 
W\š\ Kasaze 32 
izklicna cena: 735.605,00 

3. dvosobno stanovanje v izmeri 57,41 v stanovanjskem 
bloku Kasaze 109, Petrovče - 3 nadstropje 
izklicna cena: 1.495.225,00 

4. dvosobno stanovanje v izmeri 56,70 v stanovanjskem 
bloku Kasaze 110, Petrovče - 4 nadstropje 
izklicna cena: 1.538.051,00 

5. dvosobno stanovanje v izmeri 50,57 v stanovanjskem 
bloku Kasaze 104, Petrovče - 1 nadstropje 
izklicna cena: 1.046,162,00 

6. soba v izmeri 24,34 v stanovanjski hiši Kasaze 35 
- podstrešje 
izklicna cena: 326.916,00 

Javna prodaja bo dne 23. 4. 1992, ob 12. uri v prostorih KIL 
- v stečaju. 
Ogled stanovanj je možen po dogovoru. 
Pogoj za sodelovanje na licitaciji je vplačilo varščine v znesku 
10% od izklicne cene za posamezno stanovanjsko enoto na ŽR 
50750-690-474 ali v gotovini na blagajni podjetja Kasaze 34, 
Petrovče. 
Prometni davek in stroške prepisa plača kupec. 
Uspeli ponudnik je dolžan s prodajalcem skleniti kupoprodajno 
pogodbo v 8 dneh od datuma javne prodaje. Celotno kupnino je 
treba poravnati v 15 dneh po podpisu kupoprodajne pogodbe. 
Informacije po telefonu (063) 776-311. 

SKLAD STAVBNIH ZEMLJIŠČ 
OBČINE LAŠKO 

Ulica B. Kraigherja 2 
Komisija za oddajanje stavbnih zemljišč 
objavlja na podlagi sklepa 7. seje dne 18. 3. 1992 

JAVNI RAZPIS 
za oddajo stavbnih zemljišč 

V območju S 4 Rimske Toplice pri 
Zdraviliški 27 

stavbno zemljišče je namenjeno za gradnjo garaže v skladu z izdela
nim zazidalnim načrtom S 4 Rimske Toplice pod št. 312/88/90, 
v katerem je predvidena gradnja garaže v ti. dim. 3,50x5,50 m na 
zemljišču s pare. št. 960/2 v k.o. Rimske Toplice. Točne izmere bodo 
določene po Izvršeni parcelaciji. 
Cena za stavbno zemljišče je določena na 31. 1. 1992 in znaša 
612,90 SLT/m^, komunalna ureditev in ostali stroški priprave pa 
2.619,05 SLT/m^, skupna cena je 62.215,30 SLT. Cena se do skleni
tve pogodbe valorizira z indeksi cen na drobno, panoga gradbeništva. 
Ponudniki morajo svoje pisne ponudbe (obrazec lahko dobite pri 
Zavodu za urbanistično načrtovanje občine Laško) z dokazilom o pla
čani varščini, poslati v zaprti kuverti z navedbo »za javni razpis za 
garažo« osebno aH priporočeno na naslov: Sklad stavbnih zemljišč 
občine Laško, Ulica B. Kraigherja 2, v 15 dneh po objavi razpisa. 
Varščino, ki znaša 8.000,00 SLT, nakažite na žiro račun Občine Laško 
št. 50710-630.10035 ali plačajte pri blagajni. Varščino bomo uspele
mu ponudniku vračunali v ceno, neuspelemu ponudniku pa vrnili. Če 
uspeli ponudnik ne sklene pogodbe, varščina zapade. 
Ponudnik, ki je uspel na javnem razpisu mora skleniti s skladom 
stavbnih zemljišč pogodbo o oddaji stavbnega zemljišča. 
Komisija za oddajo stavbnih zemljišč bo zemljišča odala na podlagi 
vrstnega reda po osnovah in merilih, določenih v Odloku o oddajanju 
stavbnih zemljišč v občini Laško (Ur, list SRS, št. 18/87, 9/88) ter po 
dodatnih kriterijih, bližine stanovanja, rok gradnje. 
O izidu razpisa bomo vse ponudnike obvestili v 15 dneh po končanem 
razpisu. 

KOMISIJA ZA ODDAJANJE 
. _ . . . . . . S T A V B N I H Z E M U l $ £ . 
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Nedaleč od ponorelega sveta 

Ko je naelektreno ozračje 
nekje nad Savinjsko dolino pr
vič sprostilo pomladni grom in 
je pogled še zaman hrepenel 
pO lastovkah, sem se prepričal, 
da se april še nekako najbolj 
drži svojih tradicionalnih mi-
libarov. Do ušes zaljubljeni 
mački v soseščini so si očitno 
za silo potešili vroče strasti in 
večeri so postali spokojnejši 
brez njihovega kričečega rav-
sanja, rastlinje pa se po tihem 
in sramežljivo pripravlja, da 
pokrajini pokloni svežih pa
stelnih barv in poživljajočih 
vonjav. V takšnem predeks-
plozivnem pričakovanju je mi
neval bivši teden, ko je po de
želici potoval nizozemski duet 
Hardheaded Soul in v vzorno 

organizirani turneji nastopal 
skoraj vsak dan v drugem 
kraju. 

Po gostovanjih v Mariboru, 
Ljubljani in Kopru je na vrsto 
prišlo tudi bogaboječe Celje in 
sobota je bila prav odličen ter
min, da se v Kljubu zbere do
volj občinstva. No pa se nas je 
dva ducata pred začetkom 
spraševalo, kaj je s tem neza-
interesiranim folkom, ki ga 
očitno ne zmrdajo nastopi do
mačih, kot tudi ne tujih sku
pin, katerih pri nas že več kot 
leto nismo imeli priložnosti 
spoznati. 

Kmalu zatem, ko sta uprav
nika odigrala svojo partijo 
šnopsa za šankom, se je poslu-
šalski zborček le nekoliko 

pomnožil in iz ozvočenja, ki 
z lahkoto prenese rahlo nasla-
njanje, težje pa je iz njega 
spraviti soliden zvok, je za
molklo udarjala segrevalna 
glasba. Na odrček sta prišla 
bobnar in basist in počasi pog
nala konje. Ljubitelji čistih to
nov so se kaj hitro začeli brez-
vezno muzati, saj dogajanje na 
odru ni imelo nobene zveze 
s tulipani ali kakšno nirvano. 
Valeči se toni enostavnih ba
sovskih akordov so ponavlja
joč se pripravili teren za svin
čeno hipnozo in odmore med 
dolgimi in napornimi komadi 
je spremljala nema tišina, ne
navadna za rokovsko publiko. 
Čeprav sta se temeljito lotila 
hišnega boga, kot bi rekli stari 
Rimljani, pa so šale h katerim 
sta se zatekla videvši, s kom 
imata opravka, le stežka rah
ljale mrakobno vzdušje. Prese
netljivo dosti nas je preživelo 
kalvarijo dueta, ki je bil naj
močnejši v trenutkih, ko so se 
zaslišali glasovi in sintiči re-
producirani iz ozadja in drob
cen aplavzek za hrabrost na 
koncu je bil vsaj od srca. 

Začeli pa smo tudi z dogovo
ri o potovanju v Ajdovščino, 
kjer bodo v nedeljo 12. aprila 
nastopili kalifornijski gadi 
Victims Familv in holandski 
predvozači Mauser FK. Ob tej 
priliki pa predlagam informa
tivno avtomobilizacijo danes, 
v četrtek, v bivšem mladin
skem klubu. Pozdravljam 
zmerni napredejf in vse njego
ve prijatelje. Se opravičujem; 
mački še niso utihnili. 

Ko v meni pesem se rodi 
V šaleški dolini imajo \ T s t o 

odličnih domačih ansamblov, 
k i programu domačih viž do
dajajo t u d i zabavno glasbo. 
»Tako želijo poslušalci in mi 
jim radi ustrežemo,« je pove
dal vodja ene najboljših sku
p i n Jože Šuma h, k i je po petih 
letih igranja pred kratkim i z 
dal novo kaseto »Ko v meni 
pesem s e rodi«. 

Jože Šumah je najprej veHko 
igral sam, saj je s harmoniko 
nastopal povsod, kamor so ga 
povabili. Potem mu je postalo 
dolgčas in se je odločil za an
sambel. 

»Trikrat smo že nastopili na 
ptujskem festivalu, lani smo 
dosegli največji uspeh, saj smo 
osvojili Zlatega Orfeja. To nas 
je spodbudilo k še resnejšemu 
delu in sad takšnega dela je 
nova kaseta, za katero sem vse 
melodije napisal sam, s teksti 
pa sta mi pomagala Tatjana 
Rodošek in Ivan Sivec« 

Na kaseti je dvanajst 
skladb, med njimi tudi dve 
z lanskega ptujskega festivala. 
Poseben dodatek predstavlja 
tudi narodna Pleničke je prala 
po zapisu Mitje Venišnika. 

»V odmoru med snemanjem 
smo zapeli to pesem in ko jo je 
slišal producent Tomaž Tozon, 
je vprašal, zakaj ne bi še te 
dali zraven. In smo jo.« 

Skupina Jožeta Šumaha ve

liko dela, igra tudi v sosednji 
Avstriji, pripravlja pa nove 
skladbe za letošnji festival 
v Ptuju. 

Na posnetku so v prvi vrsti 

od leve Franc Gregorc, Saša 
Venišnik in Dani Gregorc, za
daj pa Ivan Brec, Jože Šumah 
in Mitja Venišnik. 

T. VRABL 

Ctiateau v Žalcu 
V organizaciji Bosscool cluba se je v petek zvečer 

v Hmezadovi dvorani predstavila skupina Chateau iz 
Velenja, ki je na svoji promocijski turneji nove kasete 
»Objemi me«. 

Kot predskupina je nastopil mladi bend Einstein iz 
Šempetra. Fantje so v glavnem preigravali nekaj tujih 
ročk standardov od CCR, Deep Purple in pa tudi skladbe 
novejšega datuma od Sokolov, Guns'n'Roses in Metallice. 
Za njimi so nastopili Chateau, ki jim je to njihov tretji 
koncert s te turneje. Tudi oni so začeli nastop s preigrava-
njem tujih uspešnic. V nadaljevanju so predstavili skladbe 
z nove kasete Objemi me: Zapleši z mano, Tanja, Gremo 
v nebo. Le tebe sanjam, Objemi me. Najina noč. Odpelji 
me v r a j . . . Med okoli sto privrženci skupine Chateau je 
najbolj vžgala balada Objemi me, lanska zmagovalka Pop 
delavnice. 

V soboto 11.4. zvečer vas Bosscool club iz Žalca vabi na 
promocijski koncert nove kasete Janija Kovačiča 
- Asfaltni otroci. Vsi ljubitelji njegove glasbe ste vabljeni 
v avlo Hmezadove dvorane v Žalec. PK 

Vrnitev že siioraj odpisanili 
Veliko ljubiteljev domače 

glasbe nas je vprašalo, kaj je 
2 ansamblom Vinka Cverle-
ta. Pred leti smo o tej skupini 
veliko slišali, potem pa je ne
nadoma utihnila. Vinkov 
brat se je namreč ponesrečil 
in zaradi njegove smrti so 
ostali člani skoraj leto dni 
počivali. 

»Ni n a m bilo do igranja«, 
pojasnjuje glasbeno mirova
nje Vinko Cverle in h i t ro do 
da, da zdaj že spet dobro in 
pridno delajo, kajt i želijo 
nadoknadi t i vse, k a r so za -
fnudili. »Želimo se vrn i t i 
nied ljudi, ki nas pogrešajo 
in imajo radi našo glasbo.« 

Vinko Cverle si veliko obe-
od podpisa pet le tne p o 

godbe z eno najmočnejših 
Založb na svetu VM Records. 

pri ka te r i bodo vsako leto iz
dali po eno kaseto in CD 
ploščo. Apri la ali maja bodo 
začeli snemat i tud i svojo 
drugo kaseto v domačem 
studiu, odločili pa so se za 
delo z Igorjem Podpečanom 
v njegovem studiu Zlati zvo
ki v Kisovcu pr i Zagorju. 
Ansambel se lahko pohvali 
s popolnoma novo opremo, 
posebej pa so ponosni na n a 
stop v Nemčiji, kjer so bili 
v družbi ansamblov iz Nem
čije, Avstrije, Švice in prvič 
Slovenije najboljši. Zaveda
jo se, da v tem času za razve
dri lo ni veliko denarja, l ju
dje pa si ga vseeno želijo. 
»Radi nas topamo in igramo 
po takšn ih cenah, da smo d o 
s topni za vse,« je odločen 
Vinko Cverle, njegovo ekipo, 
od ka te re si veliko obeta, pa 
sestavljajo (na sliki od leve): 
ob vodji in harmonikar ju 
Vinku Cverletu še njegova 
žena Marija, ki skupaj s S t a -
netom Ropotar jem poje, 
Da rko Dobrot inšek igra k i 

ta ro . Zvone Skorja pa ba r i 
ton. Odpisani prihajajo. 

T. VRABL 

file:///Tsto
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Križi in težave angiiitanslie cericve 
Ob koncu lanskega leta so 

se poglavarji angl ikanske 
Cerkve z duhovnim vodi te 
ljem canterburyjsk im n a d 
škofom Or. Georgom Carey-
em vred zavedli, da so zašli 
v globoko krizo, iz ka te re 
skorajda ni poti . Ko je d r -
.Carey apri la lani prevzel 
položaj canterburyj skega 
nadškofa, je podedoval tudi 
močno razcepljeno cerkev, 
v ka ter i se kopja lomijo 
predvsem ob t reh vpraša 
njih: posveti tvi žensk v du
hovniški poklic, vmešavanju 
cerkve v državne oziroma 
vladne zadeve in njenem od
nosu do homoseksualn ih d u 
hovnikov. 

Ženske 
v angl ikanski sinodi so 

novembra lani razpravl ja l i 
o perečem vprašanju posve-
čevanja žensk v duhovniški 
p o ^ i c ; kljub zagre temu n a 
sprotovanju neka te r ih n a j 
vidnejših svečenikov so r e 
zul ta t i anket pokazal i , da bi 
to koreni to spremembo pod
prlo ka r 57% članov sinode, 
ka r je le malo manj od zah te 
vane dvotret j inske večine. 
Dokončno odločanje o tem 
so preložili za eno leto in če 
so zagovorniki sp rememb la
ni morda izgubili b i tko, se 
n ikakor niso pust i l i porazi t i 
na celi črti . Besedna vojna še 
traja in postaja vedno bolj 
zagrizena. »Ženska« s t r an 
poudarja , da bi se cerkev 
morala pr i lagodi t i modern i 
dobi enakopravnos t i med 
spoloma in t ako tud i dovoliti 
posvečevanje duhovnic, ki je 
po njihovem mnenju kl juč
nega pomena v p r izadeva

njih, da bi cerkev ohrani la že 
tako omajano zaupanje ver
nikov. 

Naspro tn ik i te novosti so 
se ž ivahno odzvali na naš te te 
a rgumente in izdali celo ma
nifest o ustanovi tvi svoje, 
posebne angl ikanske Cerk
ve. Ne samo, a ženskam ne bi 
dovolili v svoje vrste, ampak 
ne bi pr iznaval i tudi škofa, 
ki bi se postavil na »žensko« 
s t ran. Sklicujejo se na Bibli
jo in poudarjajo, da bi žen-
ske-duhovnice ogrozile b i 
stvo njihove vere. 

Medtem ko se Angl ikan
ska cerkev spopada s tem 
problemom, pa išče tudi svo
jo natančnejšo vlogo v Br i ta 
niji v zadnjem desetletju t e 
ga stoletja. Včasih je veljalo 

PISMO IZ 
LONDONA 

prepričanje, da je Cerkev 
v Združenem kral jestvu na 
s t rani Konservat ivne s t ran
ke, toda to že lep čas ne drži 
več. Canterburyjski nadškof 
namreč - p rav tako kot nje
gov p redhodnik Dr. Robert 
Runcie - r a d kr i t iz i ra delo 
sedanje vlade. Ko so lani 
v nekater ih mest ih na manj 
razvi tem in revnejšem seve
ru Anglije izbruhni l i nemiri , 
je Dr. Carey izjavil, da je do 
njih prišlo za rad i revščine in 
slabih življenjskih pogojev; 
očitek je seveda letel na poli
t iko minis t rskega p redsedn i 
ka Johna Majorja in njego
vega kabine ta . Nekoliko 
kasneje je angl ikanski cerk
veni poglavar neposredno 

kri t iz i ral vladino izobraže
valno poli t iko in odnos do 
priseljencev, svoj »poseg« pa 
je upraviči l z izjavo, da se 
nobena cerkev ne bi smela 
odreči vmešavanju v pol i t i 
ko, kada r gre za vprašanje 
človekove svobode in dos to
janstva. V vladi se s tem ne 
strinjajo in tud i velik del 
konservat ivnih poslancev 
v b r i t anskem pa r l amen tu 
meni, da bi moral i duhovniki 
še naprej skrbet i za duhovne 
zadeve in pus t i t i pol i t iko p o 
li t ikom. 

Spolnost 
Tik pred koncem lanskega 

leta pa je v že tako r a z b u r k a 
ni tolmun, ki bi ga Dr. Carey 
rad umiri l , pr i letel še en k a 
men: angl ikanski škofje so 
pod vodstvom sal isburyjske-
ga škofa izdali dokument 
z naslovom Vprašanja o člo
vekovi spolnosti. V njem p r i 
poročajo duhovnikom, naj se 
odrečejo homoseksulnim od
nosom, ker »ljubezen do is te
ga spola ne predstavl ja p o 
polne božje vizije človekove 
spolnosti«. 

Prvo, ka r je zbodlo častilce 
istega spola, so dvojna mer i 
la: med tem ko Cerkev svoji 
duhovščini prepoveduje h o 
moseksualna razmerje, ga 
la ikom dovoljuje, čeprav le 
pod pogojem, da gre za 
»zvest in trajen odnos«. N a 
tančnih poda tkov o homo
seksualnih duhovnik ih sicer 
ni na voljo, po splošnem p r e 
pričanju pa se - vsaj v Lon
donu - vsak tretji ang l ikan
ski dušni pas t i r zan ima za 
svoj spol. Kot sklepajo v t u 
kajšnjem tedn iku Nedeljski 

independent , je po vsej d rža 
vi med duhovniki od 15 do 
20% homoseksualcev in med 
njimi jih ima do 10% tudi 
svojega partnerja . Celo škof
je v Vprašanjih o človekovi 
spolnosti priznavajo, da od
stotek častilcev istega spola 
med duho\mištvom presega 
povprečje v br i tansk i d ružb i 
na splošno. Zakaj? Kot r a 
zlaga časti t i Malcolm J o h n 
son, ki v Londonu vodi ne 
kakšno posvetovalnico za 
homoseksualne duhovnike, 
so ljudje, ki iščejo par tner je 
istega spola, običajno občut 
ljivi; zaradi svoje n a r a v n a 
nosti so v nerazumevajoči 
družbi zgodaj spoznali t r p 
ljenje, zato jih privlačijo p o 
klici, v ka ter ih lahko poma
gajo soljudem. 

V drugi decembrski števil
ki Nedeljskega independen-
ta so dali besedo tudi duhov
nikom, ki jih Vprašanja 
o človekovi spolnosti najbolj 
prizadevajo. Kljub zagotovi
lu škofov, da z novim letom 
n ikakor ne bodo začeli lova 
na čarovnice, so se homosek
sualni duhovniki upravičeno 
zbali za svoje službe in t ako 
tudi privolil i v intervju samo 
pod pogojem, da bodo ostali 
anonimni . Njihove izpovedi 
in bojazni se med sabo sicer 
razlikujejo, vsi pa poudar ja 
jo, da n ima ciejstvo, koga lju
bijo in s kom spijo, nobene 
zveze z opravljanjem duhov
niškega poklica. Ce so nj iho
vi heteroseksualni s tanovski 
kolegi l ahko poročeni in si 
ustvarjajo družine, bi moral i 
imeti tud i častilci istega spo
la pravico zaživeti polno in 
srečno življenje s p a r t -

P i s e Mojca Belak 

nerjem. 
Šele čas bo pokazal , kako 

bo prepoved, ubesedena 
v Vprašanjih o človekovi 
spolnosti odmevala med b r i 
tanskimi verniki in koliko 
pr izadet ih bo zapust i lo služ
bo božjo, ker ne bodo vzdr
žali na novo zapovedanega 
pretvarjanja. 

Težave se torej kopičijo 
tudi na tem področju in če
prav si novi canterburyjski 
nadškof na vse možne načine 
pr izadeva, da bi zedinil svo
jo razk lano Cerkev, postaja 
vedno očitneje, da bo pot do 
zastavljenega cilja še dolga, 
s t rma in t rnova. 

Bodice 
Predvolilna kampanj 
ja je v bistvu - tekmo
vanje »političnih ku
harjev«. 
Dolga suša očitno ni 
škodila tistemu, kar 
raste - na političnem 
zelniku. 
Zastrupitvam na Ko
sovu se ni čuditi - vsa 
notranja politika je že 
kronično zastrup
ljena. 
Ali sta bili zadnji dve 
zimi tako topli zaradi 
dviganja temperature 
v političnem loncu? 
Ena lastovka še ne 
prinese pomladi, kot 
kaže pa so nam poli
tične »lastovke« - pri
nesle sneg. 
Ob predvolilni kam
panji se spomniš na 
rek - »ni vse zlato, kar 
se sveti«. 

MARJAN BRADAČ 
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Piše 
F R A N C I H O R V A T 

5. nadaljevanje 

Precej pozno sva se vrnila 
v penzion. Ker nisva hotela 
buditi mame Ines, sva se odlo
čila, da splezava na teraso. Po 
nekaj poizkusih sva le uspela 
čez sosedovo streho priti ha te
raso in nato v svojo sobo. Last
nica naju je še nekaj dni zasli
ševala, kako sva prišla v sta
novanje. Izgovarjala sva se, da 
sva priletela kot ptici. Malo 
pred odhodom v gore sva ji 
izdala skrivnost. Požugala na
ma je s prstom in povedala, da 
se je alpinistu iz Slovenske Bi
strice, ki si je privoščil podo
ben poskus, na sosedovi strehi 
vdrlo pod nogami. Opozorila 
naju je, naj drugič raje pozvo
niva, četudi bova še tako 
»zgodnja«. 

V začetku tedna sva se zopet 
založila s hrano za teden dni in 
odpotovala v 66 kilometrov 
oddaljeni Caras. To mesto je 
izhodišče za dolino Paron in 
Santa Cruz. Za nadaljevanje 
poti sva potrebovala terensko 
vozilo, a so vsi lastniki za pre
voz zahtevali toliko, da sva že 
skoraj obupala. Končno nama 
je s pomočjo prijazne doma
činke, ki sva jo spoznala na 
tržnici, uspelo najeti vozilo za 
trideset dolarjev. 

Iz Caracasa do jezera Paron 
je 32 km makadama. Cesta se 
najprej prebije skozi mesto, 
nato pa se vzpenja v serpenti
nah do jezera. Vožnja je divja 
in razburljiva, počutim se ne
kako tako, kot so se počutili 
krimski legionarji, ko so z vo
zovi drveli po prašnih cestah. 
Pokrajina je zelo lepa, vrsto 
obdelanih polj ob vhodu v ka
njon zamenjajo kaktusi in 
ostra trava. Stene okoli so str
me, visoke in porasle. Posebej 
sem opazil vitek stolp, podo
ben vrhovom v Patagoniji, in 
ga krstil za perujski Fitz Roy. 

Klanci so postajali vse bolj 
strmi, naši Toyoti pa je začelo 
zmanjkovati sape. Voznik je 
tudi grdo delal z menjalnikom 
in v nekem zavoju se je avto 
ustavil. Ni več zmogel prema
gati klanca. Poskušali smo 
znova, a ni in ni šlo. Voznik 
naju je pričel prepričevati, da 
je samo še nekaj minut do je
zera, a se nisva dala. Končno 
uspe premagati klanec, toda 
naslednji je še bolj strm. Zopet 
obstojimo nekje na sredi, za 
povrhu z enim kolesom v jar
ku, in kar precej se namučimo, 
da ga spravimo ven. Vsega 
imam dovolj, voznika želim iz
plačati, a popusti samo za dva 
dolarja. Spet sva nasedla! Peš 
jo mahneva naprej, a se izkaže, 
da je teh deset minut pravza
prav tri ure. Huda vročina, 
obadi, težko prehodna pot na
hrbtnik, težak 35 kg - res po

šteno utrujena prideva do je
zera. Hišica ob njem pripada 
delavcem, ki delajo pri elek
trarni. Prijazen ekonom naju 
pogosti s kavo in nama obljubi 
brezplačen prevoz nazaj, če se 
do sobote vrneva z gore. Sim
patičen strojnik Leopold, po 
potezah sodeč kitajskega po
rekla, nama za slovo podari 
dve majhni limoni. 

Zdaj je pred nama vzpon na 
»najino« goro-Artesonraju. Po 
treh urah naporne hoje ob je
zeru najdeva primeren prostor 
za bivakiranje. Nad nama ki
pijo valovi: Piramide, Chacra-
raju, Huandoy, nekoliko bolj 
zadaj tudi »najin« Aitesonra-
ju. Njegova južna stena, zas
nežena od vrha do tal, se lepo 
vidi. Strmim v to piramido. 
Njene dimenzije me plašijo. 
Porodi se mi kup vprašanj, na 
katere zopet ne najdem odgo
vora. Če človek prvič stoji 
pred takšno goro, občuti spo
štovanje. Dolgo jo opazujem. 
Občudujem jo, obenem se je 
bojim in jo v mislih prosim, 
naj mi dovoli stopiti na svoje 
teme. Toda gora je tiha, veli
častna in se ne zmeni za doga
janje pred sabo. Po skromni 
večerji se spravim v šotor. Dež 
prši. Vso nož sanjam o gori. 
Jutro je zopet lepo, toda ka
men v mojem želodcu je vse 
težji. Z muko spravim vase ne
kaj hrane, pijača pa mi prija. 
Spet si oprtava težka nahrbt
nika in se odpraviva na pot. 
Pri manjšem jezeru počivava, 
kajti nato se pot zelo strmo 
vzpne. Da prideva na more-
nast hrbet, porabiva ogromno 
energije. Že precej visoko, pri 
ledeniškem potoku, si priveže-
va dušo z napitki. Nekoliko 
stran od poti na kamen pritr
jena plošča opozarja, da sta se 
na Artesonraju ponesrečila 
dva avstralska alpinista. Hudo 
nama je, da se je to zgodilo 
ravno najini gori. Brez besed 
hodiva še nekaj časa. 

Izrezano kr ižanko z vp isano rešitvijo 
in svoj im nas lovom pošlj i te v modr i ali 
beli p isemski ovojnici na naslov: TV 
Sloveni ja, p .p . 380, 61001 Ljubljana. 
Na p isemsko ovojnico pripišite: Krlž-
kraž. Pri žrebanju bomo upošteval i reši

tve, ki j ih bomo prejeli do srede, 22. 
apri la 1992. 

V naslednj i oddaj i Križkraž, ki bo na 
sporedu v soboto, 9. ma ja 1992, bomo 
med pravi lnimi rešitvami izžrebal i tri na
grade v vrednost i 50 .000, 30 .000 in 
20 .000 tolarjev. 

Med reševalc i , ki so pravi lno rešili 
kr ižanko iz februarske oddaje, so bili za 
narade izžrebani : Cvetka SKORJA, Ma
rija Gradec 2, 63270 Laško (37.000 
SLT) , Ž iga JANEŽ, Kur i rska pot 28, 
64207 Cerkl je (22.000 SLT) in Janez 
T O M Š I Č , S lomškova 6, 61000 Ljublja
na (15.000 SLT). 

Pravilna rešitev kr ižanke iz mar-
čevske oddaje: 

Vodoravno: ŠKOT, P IŠČAL, TOBA, 
ASTORIA , ISAR, LAJBACH, GODINA, 
RANER, LB, KAČ, INČ, IRA, TAIS , IME, 
C ITRE, C E G N A R , NAUK, ADRIJA 
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BIOENERGETIK 
ODGOVARJA 

Marjan Knez 

Strah me je 
Rodila sem tri otroke, 

opravljala vrsto kmečkih del 
in nisem nikoli bolehala. Pred 
kratkim pa sem na desni strani 
dojke občutila zatrdlino, v ve
likosti dveh centimetrov. Z ro
ko lahko otipam vnetje bez
gavk, ki pa mi ne povzroča bo
lečin. Prav tako iz dojke ni
mam izcedka. Pred dvema 
dnevoma sem obiskala zdrav
nika, ki me je pregledal in vzel 
del tkiva, kjer imam zatrdlino, 
da bi mi lahko čez teden dni 
povedal vzrok za zatrdlino. 
Zelo se bojim izida, zato me 
zanima, ali je mogoče zdrav
ljenje brez operacije. 

Olga 
Če človek občuti zatrdlino 

to še ne pomeni, da gre za ra
kavo obolenje. Potrebno pa je, 
pri vas, takoj izmeriti lego po
stelje ter jo prestaviti na pozi
tivno mesto, da se telo osvobo
di negativnih vplivov. Sicer se 
lahko težava po morebitni 
operaciji ponovi. Zdravljenje 
brez operacije je mogoče, če 
verjamete v to obliko zdravlje
nja, ne morem pa vam zagoto
viti uspeha, kajti ta je odvisen 
od stopnje najinega sodelova
nja in stanja bolezni. Veliko
krat pa se vendarle obrestuje 
poizkusiti. Pokličite me! 

Težave z glasom 
s t a r a sem 27 let, po poklicu 

učiteljica, trenutno sem na po
rodniškem dopustu. Imam tri 
majhne otroke. Jeseni grem 

zopet v službo, t« pa se bodo 
pričele težave. Že več let imam 
hude težave z glasom. Vse živ
ljenje sem veliko pela, že v ča
su študija pa mi je zdravnik 
predlagal operacijo glasilik, 
ker so na njih odkrili vozličke. 
Na operacijo nisem hotela. 
Kasneje sem se zdravila 
v Ljubljani, vendar zdravlje
nja nisem zaključila, ker sem 
prej zanosila in se vrnila 
v rojstni kraj. Zdravnica je 
ugotovila, da imam v grlu 
obloge. To čutim tudi sama, še 
posebej ob prehladu. Glas 
imam rahlo hripav. Neka jas
novidka mi je dejala, da so 
moje težave živčnega izvora. 
To bi morda lahko bilo res, saj 
sem nekoč preživela hud ču
stveni pretres. Imam še eno te
žavo. V kratkem času sem se 
zelo zredila, odvečne kilogra
me pa želim odpraviti. 

E.K. 
Težave o kakršnih mi pišete 

so običajno značilne za dobre 
učitelje, ki se predano ukvar
jajo s svojim delom. Mislim, da 
bi morali spremeniti tudi lego 
postelje. Mnogo primerov sem 
že imel, glede vašega grla, ki 
sem jih uspešno ozdravil, zato 
bi lahko poizkusil pomagati 
tudi vam. Pokličite me! 

HORTIKULTURNI 
KOTIČEK 
Zimsko cvetoče lepotice 

Že v zimskem času, ko smo trdno prepričani da rastlin
ski svet še vedno počiva, zablestijo ponekod po vrtovih in 
v parkih zanimive razkošno cvetoče in zaradi tega cenjene 
grmovnice. 

CfflMONANTHUS - HIMONANT ali zimski cvet, je 
doma na Kitajskem. Cvete od januarja do marca v rumen
kasti, znotraj rjavi do škrlatni barvi, zelo dehtivi. Grm je 
visok 1,5 m in je široko razvejnat. 

HAMAMELIS - NEPOZEBNIK je doma iz Kitajske in 
Japonske. Je listopadni grm ali majhno drevo. Cveti so 
rumeni, rjavi ah rdeči. Venčni listi so ozki in nakodrani. 

.7-5/V; 

Cveti pred obistanjem, uspeva pa na svežih, dovolj vlažnih 
tleh. Grm je visok 3-4 m in je atraktiven tudi v jesenskem 
času z rumenim listjem. 

JASMINUM NUDIFLORUM - ZIMSKI JASMIN, doma 
je na Kitajskem. Cvete od decembra do pomladi. Je listo-
paden grm s povešajočimi vejicami in če ima oporo se 
vzpne po več metrov visoko. Cvete rumeno, potem obista. 
Treba ga je saditi v zavetni leti. 

VIBURNUM FRAGRANS - FRAGRANSOVA BROGO-
VITA, doma je na Kitajskem. Cvete od februarja do konca 
marca, včasih še pozno jeseni. Je 3 m visok listopaden grm 
in eden od najbolj priljubljenih zimsko cvetočih grmovnic. 
Cvetovi so beli do rožnati, dektivi, v do 5 cm dolgih so
cvetjih. JAGLENKA M. LEBAN 

MODNI KLEPET 
Pripravlja 

VLASTA CAH'ŽEROVNIK 

Dobra dva meseca nas še lo
čita do konca šolskega leta, ki 
bo še posebej slovesno za 
učence zaključnih razredov. 
Mala matura, prava matura ali 
diploma - za vse tri priložnosti 
se je potrebno slovesno obleči, 
naša modna svetovalka Vlasta 
Cah-Žerovnik pa je danes po
zornost namenila prav naj
mlajšim. 

Kakšna beseda o slovesnih 
fantovskih oblačilih bo seveda 
še potrebna, a za krojenje in 
šivanje moških oblačil je le po
trebno toliko spretnosti in 
znanja, da večina že pri izbiri 
blaga obupa in se rajši odloči 
za nakup že narejenih oblačil. 
Bambola look, modna muha 
letošnjega dekliškega poletja, 

pa je tako ljubka, preprosta in 
frfotava, da kar sodi v domače 
šiviljske delavnice. Vlasta 
Cah-Žerovnik poudarja, da 
prav veliko šiviljskega znanja 
ni potrebno, malce več časa pa 
si zato vzemite za iskanje pri
mernega blaga. Z nekoliko 
sreče ga boste prav gotovo na
šli v domačih trgovinah. 

Seveda pa s tole »malo ma
turo« nismo želeli bambola lo
ok oblačenja prihraniti zgolj 
za osmošolke, stil je namreč 
primeren za vse najstnice, pa 
tudi kakšno še nekoliko starej
še dekle bo prijetno videti v fr-
fotavem krilcu. Le kritičen po
gled v ogledalo je v vsakem 
primeru po t reben . . . 

Uredništvu 

Mladostni »bambola look« 
Vsa svetovna kreatorska 

modna smetana se je že odloči
la - mladenke in mlade dame, 
ki upoštevajo najnovejše mod
ne smernice, bodo letošnjo po
mlad in poletje preživele v sti
lu »bambola look«! 

Že ime nam pove, da so na 
pohodu bogato nabrane oble
ke s prikupnim dekoltejem in 
oprijetim životcem - nekaj 
vmes med oblekami balerin, 
plesnimi kreacijami iz petde
setih let in večerno toaleto sa-
movšečne Barbie. Tipični le
tošnji pečat pa dajejo tem 
oblekam bogata spodnja kril
ca, ki zvedavo ali kakor po 
naključju kukajo izpod pre
kratke, frfotajoče obleke. Mo

di so najbolj povšeči tiste 
v rožnatih, medenih in letos 
tako oboževanih travniških 
odtenkih, na katerih se bahavo 
šopirijo cvetlične aplikacije 
z vonjem po Botticelliju. 

In, kar je najvažnejše - kroj 
za letošnje super modno obla-
čilce je nadvse preprost - za 
krilce odrežemo polni krog, 
v sredini odprtino za pas ne
koliko povečamo in naberemo. 
Zgornji del je običajno ukro
jen kot majčka, ki jo prišijemo 
na krilo - še zadrga zadaj, pa 
bo obleka nared! Kaj pravite, 
osmošolke - ali ni takšenle 
»bambola look« kot nalašč za 
slovesnost ob mali maturi? 

VLASTA 

Nagradno vprašanje tega tedna: 

KATERI MATERIAL SE NAJPOGOSTEJE UPORABLJA 
ZA ŠIVANJE SPODNJIH KRIL? 
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IVTOKOTIČEK 

Kupe BMW serije 3 
Miinchenska tovarna BMW 

2 najnovejšo izvedenko sicer 
^spešne serije 3 prihaja tudi 
na slovenski trg. Kupe serije 
3 sicer navzven ponuja podob-
jio karoserijsko linijo kot štiri-
yi-atna limuzina, a so spre
membe vendarle toliko očitne, 
(Ja je kupe serije 3 skoraj po
vsem nov avtomobil. Bavarska 
tovarna ponuja tri motorne iz
vedenke - 318 iS, 320 i in 325i 

- pri čemer osnovne karoserij-
ske značilnosti kupeja ostajajo 
nespremenjen: enaka dolžina 
in medosna razdalja kot pri li
muzini (4433 in 2700 milime
trov), pač pa je sprednji del 
oziroma motorni pokrov za 
osem centimetrov daljši, avto 
je za dober centimeter nižji in 
centimeter širši, streha je kraj
ša za tri centimetre, krajši je 
tudi pokrov prtljažnika. Kupe 
BMW serije 3 ponuja elegant
no zunanjo podobo, hkrati pa 
deluje zanesljivo in dovolj t rd
no, kar pa je tako ali tako zna
čilnost avtomobilov nemške 
tovarne. 

Ljubljanski Tehnounion po
nuja vse tri izvedenke, pri če

mer je največ zanimanja za 
318iS (1796-kubični š t invalj-
nik s 103kW/140KM pri 6000 
vrtljajih), ki stane 31.593 mark 
in približno 42 odstotkov to
larskih dajatev. 320i ima 2,0-
litrski šestvaljni bencinski 
motor z največjo močjo 
110kW/150KM pri 5900 vrt
ljajih v minuti, pri ljubljan
skem prodajalcu pa je napro
daj za 34.893 mark in 51,6 od

stotka tolarskih dajatev. Daleč 
najzmogljivejši v druščini ku-
pejev je 325i z 2,5-litrskim še-
stvaljnim motorjem in 
141kW/192KM pri 5900 vrt
ljajih in devizno ceno 39.343 
mark ter 51,6 odstotka držav
nih tolarskih dajatev. Dobavni 
rok za 318 iS je precej dolg (od 
štiri do pet mesecev), drugi 
dve različici sta na voljo v me
secu in pol. Vsi kupe j i so serij
sko opremljeni s tristeznim 
uravnavanim katalizatorjem 
in ABS sistemom (ki prepreču
je blokiranje pogonskih koles), 
z vsem tistim, kar pa ponujajo, 
pa so povsem polnokrvni be-
emveji. Na sliki: kupe BMW 
serije 3. 

ŠB popust pri renaultih 
, Novomeški R e v o z je še z a dober teden podaljšal popust pri 

nakupu renaultov, kar bi lahko pomenilo tudi to, da prodaja ne 
' gre tako, kot bi si morda želeli. S popustom ponujajo le dolo

čeno količino avtomobilov, vse pa kaže, da so cenejše espacei in 
tudi clio že pošli. Tako je R-4 cenejši za 30 tisoč tolarjev, vse 
izvedenke R-5 za 50 tisoč tolarjev, vse različice R-19 za 90 tisoč, 
R-21 za 100 tisoč in traffic za 120 tisoč tolarjev. Maloprodajne 
cene renaultov, v katere ni vključen opisani popust, pa so 
naslednje: 

R-4 511.500 tolarjev 
R-5 campus s tremi vrati 753.600 tolarjev 
R-5 campus s petimi vrati \ 793.200 tolarjev 
R-19 ' 1,299.960 tolarjev 
R-21 1,4 TL 1,306.320 tolarjev 
traffic furgon 1,815.960 tolarjev. 

Novo: honda civic hatchback in 
limuzina 

Med novosti na slovenskem 
avtomobilskem trgu je mogoče 
šteti tudi novo hondo civic 
hatchback oziroma limuzina. 
Japonska avtomobilska tovar
na tako ponuja že peto genera
cijo modela civic, pri čemer se 
hatchback s tremi vrati vsaj 
nekoliko še spogleduje s četrto 
(torej prejšnjo) različico, med
tem ko je limuzina povsem na 
novo narejen avtomobil. Obe 
izvedenki sta od prejšnje gene
racije daljši (hatchback 4080 
in limuzina 4405 milimetrov), 
širši (vedno 1695 milimetrov) 
in višji (1345 in 1375 milime
trov), pa hkrati z večjo medos-
no razdaljo (2570 in 2620 mili
metrov). Karoserijska oblika 
dokazuje posluh za sedanjo 
oblikovalsko modo, ki še na
prej vztraja pri okroglih zuna
njih linijah. Vsekakor je res, 
da sta tako hatchback kot li
muzina skladna avtomobila. 

ki hkrati združujeta všečno 
obliko in Hondino tehnološko 
superiornost, dokazano tudi 
v formuli 1. 

Tovarna novi hondi civic 
namenja pet štirivaljnih ben
cinskih motorjev s po štirimi 
ventili na valj, elektronskim 
vbrizgavanjem goriva (razen 
pri različici z 1,3 litrskim mo
torjem, kjer ponujajo vpli-
njač), katalizatorjem in tremi 
različnimi delovnimi prostor
ninami (1,3 litra, pa 1500 in 

1600 kubičnih centrimetov) 
ter močjo od najmanj 90 do 
največ 160 KM. Prodajalec 
hond na slovenskem trgu je 
ljubljanski Autocommerce, ki 
prodaja tri izvedenke: limuzi
no 1,5 DXi (90 KM, pa servo 
volan, centralno zaklepanje, 
električno odpiranje stekel 
ipd.) za 18.950 mark in pri
bližno 471.352 tolarjev, limu
zino 1,6 ESi (125 KM in po
dobna oprema kot pri prejšnji 
izvedenki) za 20.600 mark in 
približno 506.204 tolarjev da
jatev ter trivratni hatchback 
1,6 ESi (125 KM, servo volan, 
pomična streha ipd.) za 20.450 
mark in približno 503.246 to
larskih dajatev. Konec leta naj 
bi začeli prodajati tudi šport
no izvedenko modela civic 
z oznako CRX, vsaj ta trenu
tek pa čakanja na honde ni. Na 
sliki: honda civic hatchback in 
limuzina. 

BORZA CEN 
RABLJENIH AVTOMOBILOV 

Sejem rabljenih avtomobilov pred halo Golovec v Celju jeJ 
tokrat potekal v okvirjih dosedanjega obsega ponudbe in pov-] 
praševanja. V naslednjih tednih je pričakovati povišanje cen, saj | 
bo nova zakonodaja posegla tudi na področje uvoza osebnih.; 
vozil. 

Cene avtomobilov, ki so navedene v tabeli, so postavljene; 
v nemških markah in so le okvirne ter ne odražajo razlik j 
v kvaliteti posameznih istovrstnih modelov. ] 

v tem tednu so glede na preteklega višjo ceno dosegla vozila 
Renault 5 in Fiat 126 P, nekoliko ceneje pa so bili na voljo Yugo 
55, Zastava 101 in Lada Samara. 

PRIMOŽ ŠKERL 
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T U R N Š E K 

T R G O V I N A , t e l . 2 9 - 3 4 5 , M i k l o š i č e v a 2 , C e l j e 

UGODNO: 

- plinski kotli 

- radiatorji J U G 0 1 E R 4 1 

Za člane stanovanjskih zadrug popust 5% pri nakupu 
elektroinstalacijskega materiala 

/ ^ G O V I N A ^ 
z mešan im b lagom 

K L I N C Podlog 8/b, 
tel: 701-359 

N A J B O L J Š E T A HIP: 
- zaščitena vina iz 

ornnoškega okoliša 135,00 SLT 
- sladkor 1 kg 52,00 SLT 

NOVOST: 
PONUDBA PREMOGA 
(VELENJSKI LIGNIT) 
S PREVOZOM PO 
IZJEMNO UGODNI CENI. 

- > 
NEMŠKE ovčarje, mladiče, odlič

nih staršev, prodanfi. Tel.: 721-
026. 

NEMŠKE ovčarje z rodovnikom, 
cepljene, stare 12 tednov, pro
dam. Tel.: 701-034, pop. 

KOZLIČE stare 8 mesecev za 4.000 
SLT/kom., prodam. MIha Koro
šec, Podgrad 20a, Šentjur. Tel .: 
741-769. 

KRAVE, teličke simentalke in svi
nje za zakol ali nadaljnjo rejo, 
prodam. Tel.: 34-974. Ivan Pova-
lej, Trnovlje 98 a. 

KRAVO brejo 7 mesecev, 4. teleta, 
prodam. Inf. po 20. uri na tel.: 
711-446. 

KRAVO simentalke, odlično molz
nico, brejo, prodam. Rudolf Li-
puš, Zvodno 63, Celje. 

NEMŠKE ovčarje brez rodovnika, 
prodam. Tel.: 063/701-800. 

PERZIJSKO m u c o , s t a r o 2 leti, be
lo, prijazno in čisto, ugodno pro
dam. Tel.: 714-835, zvečer ali 
713-170. 

ALPSKO kozo, staro 10 mesecev, 
kozla starega 1 leto, srnate bar
ve, velike pasme, kozlička in sa
mice lahko za nadaljnjo rejo, sta
re 6 tednov, prodam. Tel.: 746-
267, Petelinek, Marija Dobje 24 a, 
Dramlje. 

ostalo 

I SUHE smrekove plohe 50 in 80 mm 
in B trobento velklang, prodam. 
Tel.: 731-674. 

1 STANOVANJSKO pravico ter kom
plet camp opremo za 4 osebe, 
prodam. Marija Tovornik, Orož-
nov trg 1, Laško. 

Zanesljivega, natančnega, 
ambicioznega in 
inovativnega 

strugarja ali tet inika, 

2 izkušnjanni pri vzdrževanju 
strojnega parka in smislom 
za organizacijo proizvodnje, 
bi želeli zaposliti v našem 
obratu za izdelavo 
gumiranih valjev. 
Ponudbe po telefonu ali 
pismeno. 

^ ^ € L ^ S T O M € R I 

Ipavčeva 14 a, 63000 Celje 
telefon: (063) 26-608 

LEDA D E S I G N , d.o.o. 
14. divizi je 12 
Rogaška Slat ina 

zaposli 

Šivilje za p o m o č pri 
krojenju in šivanje 

Potni stroški povrnjeni. 

Informacije 815-205, 
po 15. uri. 

Z 750 registrirano do oktobra, cena 
800 DEM, AMI super, vozen, ne
registriran, cena 300 DEM, sipo-
rex, 25 x 36 x 60, 18m^ prodam. 
Tel.: 783-264, popoldan. 

KOSILNICO BCS, diesel, betonsko 
železo \ 12, 1000 kg, vse ugodno 
prodam. Tel.: 741-657. 

CISTERNO PVC 25001 primerno za 
vodni rezervoar, prodam. Tel.: 
721-026. 

TELEFONSKO številko v Žalcu, 
prodam. Tel.: 714-191. 

KVALITETNO sladko krmo, pro
dam. Milan Mikola, Završe 6, p. 
Grobelno, tel.: 744-263. 

SKEDENJ, dobro ohranjen, 90 m ,̂ 
prodam zaradi prestavitve. Tel.: 
(063) 857-837 int. 14. 

SENO, otavo in gnoj, prodam. Ja
nez Prekoršek, Prekorje 14, 
Škofja vas, tel.: 38-215. 

SLADKO seno, prodam. Franc 
Čulk, Parižlje 7, Braslovče, tel.: 
721-559. 

OBLEKO za prvo obhajilo, belo, 
dolgo in štajer, prodam. Cena po 
dogovoru. Tel.: (063) 744-176. 

cvetje 
M. Z a g o ž e n 

Mariborska 80a, tel. 31-173 
(Gasilski dom GABERJE) 

Ta teden vam ponujamo: 
- butare, oljčne vejice In ostalo 

cvetje za Cvetno nedeljo 
- Velikonočne aranžmaje 

Ko si vesel ali otožen 
pridi v 
cvetličarno ZAGOŽEN!, 

SENO in otavo, prodam. Alojz Gaj-
šek, Goričica 24, Šerntjur, tel.: 
741-548. 

SENO, prodam. Štante, Kocbekova 
52, Ljubečna. 

TRSNE sadike (žvice) jurko, šmar-
nico in kravo za zakol, prodam. 
Slavko Sluga, Razbor 12, 
Dramlje. 

MOLZNI stroj virovitica, staro zid
no opeko 12 x 25, 3000 kom. in 
3 betonska okna 60 x 80, prodam. 
Pohule, Kocbekova 50, Lju
bečna. 

GOSTINSKI šank, staro registrsko 
blagajno in motorno kolo tomos 
14 M, prodam po zelo ugodni 
ceni. Tel.: 741-846. 

PEČ na olje zopaz, 60 vreč perlita 
in obleko za birmo, prodam. Ma
rija ŠkerI, Hrašovčeva 9, Polule, 
Celje. 

GARAŽO v Vrunčevi ulici, oddam. 
Informacije na tel.: 25-196, po 16. 
uri. 

VINO jurka, šmarnica, izabela, pro
dam. Franc Seničar, Rifnik 26, 
Šentjur. 

SLADKO seno in otavo, prodam. 
Krajnc, Pod vrbco 25, Šentjur. 

CIPRESE za živo mejo, ugodno 
prodam. Samec, Lipovec pri Lju
bečni. 

PRIKOLICO 200x150, prodam. 
Špes, Pot v Konjsko 6, Vojnik. 

TELEFONSKO Številko, prodam. 
Informacije na tel. 37-001. 

SEMENSKI in Jedilni krompir desi-
re, uvoz iz Italije, prodam. Tel. 
742-312, Šentjur. 

PARCELO 10 arov, vodovod, lesen 
objekt, 2 km iz Žalca, dovoz ure
jen, in komplet statve za ročno 
tkanje, prodam. Tel. 711-940. 

SENO, prodam. Tel. 776-436, po 20. 
uri. 

OTROŠKA oblačila do starosti 
9 mesecev, prodam. Tel. 24-962 
od 18. do 20. ure. 

KORUZO v vrečah po 15 SLT, pro
dam. Tel. (063) 857-142, po
poldan. 

ARTCOM, 

I N T E R I E R S K A H A L O G E N S K A R A Z S V E T L J A V A 

NUDIMO VAM BOGATO IZBIRO SVETIL 
PRIMERNIH ZA TRGOVINE, IZLOŽBE, 
POSLOVNE PROSTORE. GOSTINSKE 
LOKALE, STANOVANJA... 

PROJEKTIRANJE - SVETOVANJE - MONTAŽA 
K A M N I Š K A U L I C A 4, C E L J E 
T E L . : 063/ 25-001, F A X : 063/ 24-001 
A V T O T E L . : 099 610 381 

PRENOSNO košarico s stojalom za 
dojenčka in poročno obleko št. 
38, prodam. Tel. 701-302. 

Kmetijci pozor! 40 m^ koruzne sila-
že, kompresor z el. motorjem 
45 kw in motorno kolo Tomos 14 
M, prodam. Lado Golavšek, 
Šempeter 89. 

4000 modul opeke in montažno, 
pločevinasto, pocinkano avtoga-
ražo, prodam. Cena po dogovo
ru. Tel. (063) 36-434. 

2000 kom nove strešne opeke Bo-
brovec in novi obračalnik za se
no s priklopom na kultivator Go
renje Muta, prodam. Cesta v Lo-
krovec 41. 

ŽENSKA oblačila št. 42, čevlje št. 
38, prodam, nekaj tudi podarim. 
Tel.: 25-717 od 7. do 8. ali od 18. 
do 19. ure. 

SLADKO krmo, seno in otavo, pro
dam. Prekorje 2, tel.: 38-185. 

KOLE za vinograd, seno in zaprav-
IJivčka, prodam. Inf. na tel.: (063) 
741-538. 

STANOVANJSKO pravico za dvo
sobno stanovanje, takoj vseljivo 
v Celju, v ulici Milčinskega (Hu-
dlnja) takoj, kupim, za gotovino. 
Tel.: (061) 216-605. 

S T A N O V A N J A 

DVOSOBNO, lahko opremljeno 
stanovanje v Celju - Hudinja, od
damo. Tel.: (061) 578-650. 

V CENTRU Celja menJam*enosob-
no stanovanje s centralno kurja
vo za večje. Tel.: 39-784. 

MOŠKI 54 let, išče opremljeno so
bico v širšem celjskem področ
ju. Ponude na uredništvo NT-RC, 
pod: »SP 38«. 

ZELO ugodno oddam družinsko 
stanovanje velikosti lOOm^, za 
daljšo dobo. Tel.: 745-272. 

40 m ,̂ enosobno stanovanje zame
njam za večje. Tel.: 32-112, int. 
535, Lilijana. 

SOBO iščeta 2 dijakinji vrtnarske 
šole, najraje v njeni bližini. Kliči
te na tel.: 21-116, med 15. in 16. 
uro. 

ODDAM opremljeno sobo, fantu. 
Ana Fartel, Dobojska 36, Celje. 

Z A P O S L I T E V 

ZASTOPNIKA za prodajo tekstila, 
iščem. Pogoj os. avtomobil, 
srednja šola. Tel.: 28-750. 

Trgovsl<o podjetje 

in njihova trgovina 

F O R T U N A 

na Mariborsl<i 122 v Celiu 
tel: 35-619 

vam nudi po izredno 
ugodnih cenah: 
- bio talno pluto (uvoz) 
- vhodna vrata in notranja vrata 
- masivne kuhinjske stole 
- KCM cevi in vodovodne fitinge 
- koncel plošče. Bramac streš

nike, 
Eternit kritino 

N a k u p n a d v a č e k a , 
b r e z o b r e s t i . 

P r i g o t o v i n s k e m p l a č i l u 
n a d 5 . 0 0 0 S L T - 1 0 % 
p o p u s t ! 

HONORARNO zaposlim dekle za 
delo v bistroju. Delo Je v popol
danskem času. Tel.: 39-930. 

ZAPOSLIMO izkušenega prodajal
ca (lahko elektrotehnik) za vodjo 
tehnične trgovine v centru Celja. 
Ponudbe pod šifro: ŠOFERSKI 
IZPIT. 

IŠČEMO natakarico za strežbo v bi
stroju, z lastnim prevozom. Ši
fra: OKOLICA CELJA. 

ZAPOSLIMO pošteno dekle, prijet
ne zunanjosti, za strežbo v ka
varni. Tel.: 853-422, od 16. do 18. 
ure. 

REDNO zaposlimo simpatično de
kle za delo v pizzeriji. Inf. na tel.: 
711-240. 

HONORARNO zaposlim frizerko. 
Tel.: 25-622. 

CAFE Gallus zaposli natakarico. 
Oglasite se osebno na Ljubljan
ski C. 1 a ali na tel.: 21-442, od 9. 
do 11. ure. 

DEKLE za strežbo v bistroju, zapo
slim. Tel.: 29-758. 

ŠOFER B, C, D, E kategorije, z ne
kaj let prakse, išče delo. Tel.: 28-
183. 

ELEKTRO monter z izpitom, telefo
nom dobi redno delo na področ
ju Celja za servis in remont dvi
gal. Inf. na tel.: (061) 452-942. 

LOKAL ca. 25 m ,̂ opremljen za tr
govinsko dejavnost v Šentjurju, 
oddam v najem, šifra: ŠENTJUR. 

OBNOVLJENO hišo v Petrovčah in 
2,5 sobno stanovanje v Celju, 
prodam. Tel.: (063) 31-791. 

IŠČEM mlajšo upokojenko za go
spodinjstvo in družbo starejši 
ženski. Tel.: (063) 736-388. 

POPRAVLJAM vse vrste plinskih 
štedilnikov. Rado Strnad, Tre-
merje 6, tel.: 25-795. 

LOKAL oddam v najem. Tel.: 725-
109. 

GARAŽO v garažni hiši na Lavi 
v Celju, prodam. Tel.: 36-810. 

DIPLOMIRANI ing. inštruira mate
matiko, fiziko, kemijo za srednje 
šole. Tel.: 742-212. 

RABLJENI avto deli 126, 750, 101, 
R 4 . . . fiat 132 v celoti ali po 
delih, pragovi, robovi, avto kit, 
diatonično harmoniko, lahko pri
kolico (200 kg), odkup vozil. Pro
dajalna - avtokleparstvo, ličar-
stvo Prevolnik, Cesta v Laško 
12, Celje od 8. do 17. ure, tel: 29-
135. 

IŠČEM ugodnega pleskarja za ple
skanje fase in napušča. Tel.: 
741-008. 

ODDAM trgovino z mešanim bla
gom v obratovanju. Kupim hla
dilno vitrino. Tel.: 745-272. 

NUDIMO računovodske usluge za 
podjetja in obrtnike po konku
renčnih cenah, ekonomsko in fi
nančno svetovanje zastonj. Tel.: 
741-885. 

OBNAVLJAMO nagrobne spome
nike, okvirje in napise. Srečko 
Sakelšek, Podgorje 56 b, tel: 28-
397, popoldan. 

HITRO, kvalitetno in poceni izoli
ram mansardna stanovanja ter 
polagam stropne obloge. Tel.: 
(063) 33-424. 

ROLETE, žaluzije, plisjeje in lamel
ne zavese izdelujemo, montira
mo in popravljamo. Tel.: 25-031. 

IŠČEMO žensko za pomoč v go
spodinjstvu, 6 ur dnevno za var
stvo otroka, kuhanje, ter po
spravljanje. Pokličete na tel.: 36-
784 (Ostrožno). 

SPREJEMAM naročila za sadike 
robid, malin (trajber) in josto. 
Tel.: (063) 27-062. 

T r g o v i n a Z O Y A 

V i d a S t v a r n i k 

Š K O F J A V A S 

Ugoden nakup: 
- moka tip 500, 25/1 kg 
- pralni prašek AVA 3 kg 
- pralni prašek LIND 3 kg 
- zaboj laškega piva 

23,90 SLT 
499,90 SLT 
474,40 SLT 
750,00 SLT 

Popust nail 20.000 tolarjev je 5%. 
N a o d d e l k u ž i v i l m o ž n o s t n a k u p a n a 2 č e k a , 
n a o d d e l k u i c o n f e i c c i j e p a n a 3 č e k e . 

Če je nakup nad 1000 SLT- čeki, je možen zamik za 
15 dni. 
Popust ne velja na akcijsko prodajo in cigarete. 

T r g o v i n a Z O Y A , V i d a S t v a r n i k , Š k o f j a v a s 

A A A R A M D 

• • 

P C r a č u n a l n i k i z a s t o p s t v o z a B O R L A N D 

N O V E L L l o k a l n a 

r a č u n a l n i š k a o m r e ž j a 

MARAND d . o . o . , računaln i šk i i n ž e n i r i n g , mreže in komunikacij« 
S l o v e n i j a , 6 3 0 0 0 C e l j e , A š k e r č e v a 15 (Ml, n a d i t r o p j « ) ; 
T e l . : + 3 8 ( 0 ) 6 3 4 4 1 1 0 0 , 28 7 1 2 F a x . : + 3 8 ( 0 ) 6 3 4 4 1 091,-

SERVISIRAMO in popravljamo vse 
vrste orožja ter nastreljujemo 
orožje, posebej lovsko. Izdeluje
mo kvalitetne ročaje in kopita. 
Svetujemo in posredujemo pri 
prodaji in nabavi orožja. Podjetje 
357 Magnum, Partizanska 59 a, 
Celje, tel.: 27-383. 

ELEKTRIČNE bojierje čistim in po
pravljam kvalitetno in poceni. 
Tel.: 29-051. 

IŠČEM osebo za vodenje poslov
nih knjig za zasebno podjetje 
v Celju. Ponudbe na tel.: (061) 
216-605. 

IŠČEM pomoč za starejšo osebo 
v centru. Tel.: 24-638, po 17. uri. 

UPOKOJENEC išče žensko za ob
časno pomoč določenih gospo
dinjskih del. Šifra: DOGOVOR. 

INSTALACIJE centralne kurjave iz
delujem kvalitetno, hitro in po 
konkurenčnih cenah. Tel. (063) 
21-186. 

NUDIM varstvaotrok vseh starosti. 
Tel. 714-395, Žalec. 

STROKOVNO vodim poslovne knji
ge. Dvig in dostava dokumenta
cije na vaš dom. šifra: TAJNOST 
ZAJAMČENA. 

SEM inž. kemije in inštruiram mate
matiko, fiziko in kemijo za os
novno in srednjo šolo. Tel. 32-
660. 

OPREMLJENO gostilno s stanova
njem, oddam v najem. Pismene 
ponudbe pod šifro: PODJET
NOST. 

U G O D N O ! 
Devizni krediti za 
obrtnike, podjetnike 
in kmetovalce . 
Informaci je: 33-043. 

ROLETE in žaluzije v več barvah 
izdelujem in montiram. Tel.: 24-
296. 

INŠTRUIRAM matematiko, fiziko, 
angleščino za vse stopnje. Pre
vajam angleško literaturo. Tel.: 
37-315. 

SP. REČICA i 63270 LAŠKO 

(pri tovarni TIM) 
tek (063) 731-046 

v a m nudi : 
- olje zvezda 95,90 SLT 
- sladkor 50/1 kg 49,90 SLT 
- radenska 26,90 SLT 
- moka tip 500, 

25/1 kg 22,90 SLT 

ROLETE, žaluzije montiram, po
pravljam. Tel.: 31-776. 

PREVZAMEM vsa zidarska dela. 
Tel.: 842-192. 

ZONZANI pasji penzion nudi var
stvo vašemu kužku. Tel.: 746-
141. 

Direktor in glavni urednik: Jože Cerovšek. 
Odgovorni urednik Novega tednika; Branko Stamejčič. 
Odgovorni urednik Radia Celje: Mitja Umnik. 
Časopisni svet NT: Tone Tumšek - predsednik, dr. Aleš Demšai 
- namestnik predsednika, Drago Vračun, Aleš lic, Franc Pangerl 
dr. Janez Cvirn, Janko Mirnik, Jože Veber, Dolfe Naraks, Nada 
Kumer, Irena Baša. 
Uredniki: Tatjana Cvim, Nada Kumer, Milena Brečko-Poklič, 
Franček Pungerčič. 
Redakcija: Marjela Agrež, Irena Baša, Nataša Gerkeš, Robert 
Gorjanc, Brane Jeranko, Edo Einspieler, Edi Masnec, Mateja 
Podjed, Urška Selišnik, Ivana Stamejčič, Zdenka Stopar, Tone 
Vrabl, Janez Vedenik, Željko Zule, Janja Živul]. 
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TRAČ-nice 

Veseloigra Štajerska 
banka in Šentjur 

Odlomek iz nove predstave 
šentjurskih kulturnikov: 

Franc Kovač (sprehajajoč se 
med skupščinskimi klopmi): 
»Ne prisiljujte me, da pod-
prem konstrukt!« (odhaja pro
ti vratom sejne dvorane). 

Ivan Moser: »Franci, saj 
pravzaprav popravljamo tvojo 
napako.« 

Franc Kovač: »Če je tako, 
grem pa sploh domov.« (za
pušča skupščinsko zasedanje). 

Župan Jurij Malovrh steče 
za njim in ko je že med vrati, 
mu Moser zakliče: »Jure, ob
ljubi mu, da bo takrat, ko se bo 
v Šentjurju zopet zgodilo kaj 
podobnega, zagotovo imeno
van v komisijo, ki bo stvar ra-

Ekologija po naše 
Laščani ne vedo, kako naj se 

odločijo. Veseli so pobude 
Celjskih sejmov, ki prav te dni 
organizirajo sejem ekologije in 
komunale Eko 92, po drugi 
strani pa bi jih najrajši naše-
škali. Ce v isti sapi, ko vabijo 
na sejem s sloganom »Čisto 
okolje - vir zdravja«, plaka-
terjem ne preprečijo obešanja 
plakatov na drevesa, je to milo 
rečeno vsaj skregano z ekolo
ško osveščenostjo. Morda pa 
tudi s komunalnimi predpisi, 
ki veljajo v laški občini? 

S hlodi po premieru 
Slovenski premier Lojze Pe

terle je že nekajkrat preložil 
obisk v mozirski občini, kamor 
ga je januarja povabil izvršnik 
Alfred Božič. Uradno pojasni
lo sicer pravi, da je predsednik 
preveč zaseden z državniškimi 
obveznostmi, mnogi Zgornje-
savinjčani pa trdijo, da je to le 
izgovor, da bodo ob njegovem 
obisku postavili barikade na 
cestah? Mozirski izvršnik Al
fred Božič je sicer gozdarjem 
zažugal, naj si nikar ne privoš
čijo takšnega protesta, a pri 
trmastih »holcarjih« nikoli ne 
veš... 

Skrb za kupce 
Kupci v celjskem nakupnem 

centru Gala so 1. aprila po
poldne kaj kmalu ugotovili, da 
ne gre za potegavščino, ko so 
debelo uro čakali pred pok
varjenimi blagajnami. V Gali 
tudi ničesar niso ponujali za
stonj, zato so tisti, ki se jim je 
mudilo, izbrano blago zložili 
nazaj na police, ostalim pa ob 
prijaznih blagajničarkah in 
možaku, ki skrbi za delo raču
nalniških blagajn, tiidi ni bilo 
hudega. 

Le nekaj sporočajo vodstvu 
Gale: »Da bi upravičili slogan 
- Boljša od boljše je gala po-

Z jezikovnim znanjem oboroženi direktor Celjskih sejmov 
mag. Franc Pangerl je bil v torek kar razočaran. Znanje nemš
čine mu v pogovoru z ministrom za urejanje prostora in varstvo 
okolja Miho Jazbinškom in celjskim premierom Mirkom Krajn-
cem ni prišlo prav, zato pa ga bo najbrž še kako potreboval za 
prodor Celjskih sejmov v skupnost Alpe-Jadran. 

nudba - hi v podobnih prime
rih morda kupcem ponudili 
kakšno kavico, bonbonček ali 
pa kozarec vina, pa bi množica 
več deset čakajočih še bolj ve
selo čakala.« 

Skupščinski program 
¥ Ilegali 

Končno le vemo, zakaj celj
ska občinska skupščina nima 
za svoje delo posebnega pro
grama. Župan Anton Roječ 
nam je zaupal, da mora skupš
čina hipno reagirati - le kaj bi 

se zgodilo ob lanski vojni 
v Sloveniji, če bi poslanci iz 
predalov vlekli program za 
svoje delo, v njem pa za vojne 
razmere ne bi bilo nič zapisa
nega ... 

Piuraiizaclja 
poslancev 

Celjska občinska skupščina 
dobiva glede na strankarsko 
pripadnost poslancev vse pe
strejšo podobo. Začetek Silve
stra Drevenška, ki se je po pr
votni socialdemokratski ori
entaciji odločil za krščanski 
etos, je pred kratkim nadalje
val Tone Šepetavc - Zeleni ga 
niso priznali za svojega, pa je 

prestopil k celjskim demokra
tom. Bojan Ekselenski pa svo
jega prestopa k Slovenski na
cionalni stranki še ni komenti
ral, saj ima trenutno preveč 
dela s kabelsko razdelilnim si
stemom in garažami, ki jih ni, 
saj stojijo na nevknjiženem (a 
slovenskem) zemljišču. 

Republika na 
občinsko raven 

Politično povezovanje in 
sklepanje ne-logičnih koalicij 
se iz republiške ravni seli tudi 
na občinske. Zadnjič sta se 
v Celju povezala predstavnika 
krščanskih demokratov in 
prenoviteljev, pa njun predlog 
vseeno ni uspel v skupščinskih 
klopeh. Matjaž Železnik je za 
odpustek zaprosil v farni cerk
vi, Francka Knafelca pa to 
opravilo še čaka - le tega ne 
ve, na koga naj se obrne. 

Odpadki, odpadki... 
»žalski župan je za smetišče zgodovine!« so zapisali jezni 

Ložničani na enega od transparentov, ki so jih postavili na 
blokiranem dovozu na komunalno deponijo. Zdaj se morajo 
samo še dogovoriti, kam bodo župana odložili. Tudi tovrstna 
odlagališča so namreč prepolna in hudo potrebna sanacije... 

G LOSA 
Nov pristop k prodaji 

V Celju imamo novo trgovino s športnimi potrebšč^, 
nami. Pravzparav ne vem ah je odprta ali ne. Uporabi^ 
namreč čisto nov način prodaje, ki temelji na sistemi 
poišči trgovca in ga vprašaj, če ima čas za stranko. 

Celjski atletski stadion ima lepa nova teniška igrišč, 
Večrat grem tam mimo, pa se mi čudno zdi, da igrišča nis 
zasedena. Tudi okrepčevalnica je poleg. Izgleda, da ima i 
več gostov. Pod tribuno omenjenga stadiona je še en 
ndvost. Na ulico Moše Pijade gleda veliko izložbeno okru 
V izložbi je stojalo, na katerem se bohotijo kvaliteti 
športni copati. Same zveneče znamke: Nike, NB, Ad, 
das... ipd. Če se potrudite in na umazano izložbeno okn 
pritisnete svoj nos, vidite tudi v notranjost. Manjši proste 
je opremljen s policami, na katerih so prav tako šport: 
copati, športni dresi, sortne torbice in drugi proizvod 
potrebni za šport. Opazite lahko tudi prodajni pult, v kot 
pa sta dve metli. 

Pravzaprav že nekaj mesecev opazujem to izložben 
okno in premišljujem, koliko kaj stanejo razstavljer 
predmeti. Vendar bolj napenjam oči, manj vidim. JV 
nobenem artiklu namreč ni cene. Pravzaprav bi lahk 
vprašal trgovca. To pa že zahteva dodatne napore, če n 
celo nekaj detektivskih sposobnosti. Kajti trgovca mora 
najprej poiskati. Na vratih je namreč napis: »Dobite na 
v okrepčevalnici Stadion pri'tenis igriščih. Hvala!« 

Ja, pa smo tam. Poznam razne načine prodaje. Prodaj 
po pošti, prodaja po TV, prodaja na domu in še mnog 
drugih iznajdljivih pristopov. Način, pri katerem mora 
trgovca iskati po bifejih in gostilnah, pa je zame popoi 
noma nov. Da, da, še veliko se bo morala 'Evropa od na 
naučiti. 

Pravzaprav, sem premišljeval, morda pa to sploh n 
trgovina. Saj ni nikjer nobenega napisa, iz katerega b 
lahko mimoidoči razbral, da so razstavljeni artikli napor 
daj. Kljub temu ne verjamem, da bi celjski atleti skladiš 
čili svoje rezervne športne drese in copate v izložbenen 
oknu. Kaj pa vi... JANKO KOŠTOMA 

Ugotovitev tedna: 

KNEŽJE MESTO SPET PRAZNUJE, 
UBOGA GMAJNA PA CRKUJEl 

NAJ MUZIKANTI POVEDO 

Ce le ohcet. Je ohcct za vse 
»Muzikantov s citrami pred 

časom nihče ni hotel vzeti na 
gostijo. Ni bilo »ta pravega šti-
munga«, ker so bile citre pre
malo glasne. Ampak sedaj, ko 
imamo svoje ozvočenje in če 
zraven še kakšno rečemo, noge 
kar same zaplešejo,« pravi 
Karli Gradišnik, ki je s svojim 
simpatičnim in originalnim 
nastopom v zadnjih letih veli
ko pripomogel, da se citre vra
čajo v slovenske domove. 

»Že res, da snemam »plate« 
oz. kasete in celo hvalim se 
s tem. Prva, pred dvema leto
ma, je prišla kar v petnajst t i
soč domov, pa tudi druga, ki 
sem jo pravkar posnel, mi pri
de prav. Res pa je tudi, da me 
najdete povsod tam, kjer je do
bra volja doma. Tudi na ohce-
ti. Ampak tja si upam le 
s Križnikovim Jožijem, ki ste 
ga v tej rubriki že predstavili. 
Z njim namreč ni potrebno to
liko garati, saj se sam z »gob
cem« in mehom tako zažene, 
da se ne more ustaviti. Si mo
rete misliti, da je na neki go
stiji igral še med vožnjo v avtu, 
ko sva bila sama. Pa sem mu 
rekel: »Joži, prizanesi vsaj na
ma!« On pa je nadaljeval in 
rekel: »Če je ohcet, je ohcet za 
vse.« 

Nekoč sem bil na podobni 
zadevi, pa je ženin kar sam 
hotel držati družbo skupaj. 
Z vsakim je nazdravljal, že 
pred enajsto pa je omagal in 
zaspal. Zbudili so ga tik pred 
polnočnim plesom in ker so 
svatje med tem nevesto skrili. 

je zamahnil z roko in rekel: 
»Kline jo ogleda! Jaz nisem za 
tak štos! Kar muzikant jo naj 
poišče.« 

Ko sem spet drugič držal 
družbo skupaj v okolici Ptuja, 
sem s citrami nekoliko pospe
šil razigrano, plešočo množico. 
Pa sta dva tako nerodno zaple
sala, da je bilo na tleh več kot 

polovica plesalcev. S sv 
muziko sem jih podrl kot ( 
mine. Ni bilo malo primer 
ko sem vso noč igral, med p 
jo domov pa večkrat poteni 
kovčka citre in smo kar o\ 
avta plesali. No, ja, podob: 
primerov je še veliko, pa 
bojim, da ni vse za javnost. 

EDI MASN 

Ena Iz Karlijevega rokava 
Enkrat smo se prav lepo imeli. Jaz sem igral, ljudje pa so, 

plesali in ploskali. Neka gospa me je prav prisrčno opazo\ 
zdaj v roke, zdaj v obraz. Nisem si mogel kaj, da je ne bi lO 
ogovoril: 

»Gospa, ali znate tudi vi igrati?« 
Gospa je še bolj ljubeznivo odgovorila: »Kako pa naj vea 

pa še nikoli nisem poizkusila!« 

STRAN(KA) ŠALJIVCEV 
Oalinogled 

»Kakšno darilo si dobil za rojstni dan?« 
vpraša Jože Toneta. 

»Odličen daljnogled,« pravi Tone. 
»To pa res ni nič posebnega. Kaj boš z njim?« 
»Da ni nič posebnega? Vidiš tisto cerkev tam 

doli v mestu? Daljnogled ti jo tako približa, da 
slišiš orgle.« 

Borut Zaje, Polzela 

Sanjska 
Sredi noči žena zbudi spečega moža, ki je 

v sanjah kar naprej ponavljal ime »Veronika«: 
»Kdo pa je ta Veronika ? O kom sanjaš?« 
»Veronika? Sem rekel Veronika? Ja, to je 

kobila, na katero sem stavil včeraj na dirkah.« 
Ko se mož naslednji dan vrne iz službe, mu 

žena pove: 

»Da ne pozabim. Tvoja kobila ti je že trikrat 
telefonirala.« 

Peter Robič, Celje 

Čuden zakon 
»Ko bi prej vedela, kakšen si, bi se pa raje 

s hudičem poročila,« se razburja žena nad svo
jim, nič vrednim možem. 

»Ja, kaj ne veš, da ne pustijo poroke v sorod
stvu.« 

Pavla Smolej, Loče pri Poljčanah 

V bifelu 
»Francelj, greva na »deci« vina?« 
»Veš, Tona, ne bi rad mešal, ker sem ga 

pravkar spil ,dva deci'.« 
Franc Tratnik, Celje 


